

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၄၆)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၉ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်၊ စနေနေ့။

ဣဒေ မောဒတီ ပေစွ မေဒတီ၊
ကတပုညော ဥာယတ္ထ မောဒတီ၊
သော မောဒတီ သော ပမောဒတီ၊
ဒိသွာကမ္မဝိသုဒ္ဓိ မတ္တဇော။
ကောင်းမှုပြုသူသည် ဤဘဝ၌လည်း ဝမ်းမြောက်ရ၏။
တမလွန်ဘဝ၌လည်း ဝမ်းမြောက်ရ၏။ ပစ္စုပ္ပန်တမလွန်
နှစ်တန်ဘာဝတို့၌လည်း ဝမ်းမြောက်ရ၏။ ထိုသူသည် မိမိ
၏ စင်ကြယ်သောကောင်းမှုကို သိမြင်ရ၍ ဝမ်းမြောက်
ရ၏။ အလွန်ပင် ဝမ်းမြောက်ရပေ၏။ (ယမကဝဂ္ဂ ဓမ္မပဒ)

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် G-20 ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် ထွက်ခွာ



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ Queensland ပြည်နယ် Brisbane မြို့တွင် ကျင်းပမည့် (၉)ကြိမ်မြောက် G-20 ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန် ယနေ့ ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်မှ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မြန်မာ့လေကြောင်းအထူးလေယာဉ်ဖြင့် ထွက်ခွာသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတအား ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်းနှင့် ဦးညွှန်ထွန်း၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများက နေပြည်တော်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ပို့ဆောင် နှုတ်ဆက်ကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ အဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဦးဝင်းရှိန်၊ ဒေါက်တာကံဇော်၊ ဦးရဲထွန်း၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးဘုန်းမော်ရွှေ၊ ကယားပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးခင်မောင်ဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ လိုက်ပါသွားကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် (၉)ကြိမ်မြောက် G-20 ထိပ်သီးအစည်းအဝေး တက်ရောက်ရန် ထွက်ခွာရာ တာဝန်ရှိသူများက နေပြည်တော် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အာဆီယံအထူးအချုပ်ပိုင် လေးမျက်နှာပါရှိ ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် အာဆီယံအထူးအချုပ်ပိုင်လေးမျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

ထူးခြားသည့်အပူချိန်များ ၁၄-၁၁-၂၀၁၄

လွိုင်လင်မြို့	၈ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ဟားခါးမြို့	၉ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ပင်လောင်းမြို့	၁၀ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ဟဲဟိုးမြို့	၁၁ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ပြင်ဦးလွင်မြို့	၁၁ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
မိုးကုတ်မြို့	၁၁ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်

ဘိုကိုဟာရမ်များကို တိုက်ခိုက်ရာတွင် နိုင်ငံတကာကူညီမှုများပေးရန် ကုလအရာရှိပြောကြား ၈-၄

နှစ်နိုင်ငံဘက်စုံ မဟာဗျူဟာမြောက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တိုးမြှင့်ရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲကြေညာချက်တစ်ရပ်ကိုထုတ်ပြန် ၈-၅

ပိုးလမ်းမကြီးနှင့် အာရှဈေးကွက်နယ်မြေသစ် ဆောင်းပါး ၈-၆

ကမ္ဘာ့ကျော်ကိုရီးယားတွင်ဆင်းတိုရလွန် (၆)နှစ်စောင့်ပေးပါသည်။ မြန်မာ့ရတနာ ဆေးဝတ်ဝတ်သနပ်ခါးတိုရလွန် အနည်းဆုံး(၉)နှစ်ကြာပါသည်။

လက်ထောက်ပညာရေးမှူးကြီး၊ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့တဲ့ ကျွန်တော်အသက်(၆၀)ပြည့်အမျိုးအနွယ်၊ လုပ်သက်(၄၂)နှစ်ပြည့် အမိအဖူးနှုတ်ဆက်ပွဲမှာ ဆရာဆရာမများက ဆရာကြီး အသက်(၆၀)မှ ဟုတ်ချီလား။ နှင့် အရွယ်တင်နုပျိုနေတာ အားဆေးများနဲ့ပဲလို့ မေးကြည့်လား။ ကျွန်တော်က မြန်မာ့ရတနာသနပ်ခါးစင်စင်ကို မှန်မြတ်နိုးသန့်မြတ်စိတ်နဲ့ ကျွန်တော်ရဲ့ အကောင်းဆုံးဆေးဝတ်ဝတ်ကစား ဖြစ်တဲ့နုပျိုသနပ်ခါးကို ကိုတော်ဝတ်ဆင်သနပ်ခါးပဲ။ သုံးနှိုလာတာ နှစ်ပေါင်းများစွာကြာခဲ့ပါပြီ။ ညာဘက်ဘက် ခြေပြည့်နုပျိုသနပ်ခါးကို ညာဘက်ဘက်တိုင်း ခပ်ပါးပါးလိမ်းပြီး အိပ်ယာဝင်လေ့ရှိရာ အသားအရေ နုပြေနေပါပြီ။ နှစ်မြောက်စွာအိပ်ပျော်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အိပ်ယာမှန်သည့်အခါမှာပင်။ စိတ်ကြည်လင်လန်းဆန်းပြီး လုပ်ငန်းတာဝန်များကို နိုးကြားတက်ကြွစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

ဦးစိုးကျော်(၈/အဖွဲ့မှူး၊ ပညာရေးမှူးကြီး)၊ အသက်(၆၀)၊ ပုသိမ်မြို့၊ ဆရာမတို့၏ အိမ်ထောင်စုအဖြစ်ပါသည်။ ၁၉၆၅ခုနှစ်(အလှူငွေအသင်း)၊ အသက် (၂၀)၊ အခြေခံပညာရေးဝန်ထမ်း၊ ပုသိမ်မြို့။

ဦးစိုးကျော် (၈/အဖွဲ့မှူး၊ ပညာရေးမှူးကြီး)၊ အသက်(၆၀)၊ ပုသိမ်မြို့၊ ဆရာမတို့၏ အိမ်ထောင်စုအဖြစ်ပါသည်။ ၁၉၆၅ခုနှစ်(အလှူငွေအသင်း)၊ အသက် (၂၀)၊ အခြေခံပညာရေးဝန်ထမ်း၊ ပုသိမ်မြို့။

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

ပြည်တွင်းသတင်း

ဂုဏ်ယူစရာအာဆီယံ

ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံက အာဆီယံအဖွဲ့ကြီးသို့ ဝင်ရောက်ပြီး ၁၇ နှစ်အကြာ အာဆီယံ အလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ကို ထမ်းဆောင်ခွင့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများတွင် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ ဖြစ်လာကစားထိပ်သီး အစည်းအဝေးကြီးများနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများကို အိမ်ရှင်ကောင်းပီသစွာဦးစီးဦးဆောင်ပြု၍ အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါသည်။ တစ်နည်းအားဖြင့် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးသည် ဒေသတွင်း၌ အကြီးမားဆုံးထိပ်သီးအစည်းအဝေးကြီးလည်းဖြစ်ပါသည်။

နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိ မြန်မာနိုင်ငံ၏ မြို့တော် နေပြည်တော်၌ ကျင်းပသည့် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးကြီးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများသို့ ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် မစ္စတာဘန်ကီမွန်းအပါအဝင် ကမ္ဘာ့ထိပ်သီးခေါင်းဆောင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြပေသည်။ ဤထိပ်သီး အစည်းအဝေးသို့ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ နိုင်ငံ့ခေါင်းဆောင်များအပြင် ကမ္ဘာ့ထိပ်သီးနိုင်ငံများဖြစ်ကြသည့် အမေရိကန်၊ တရုတ်၊ ဂျပန်၊ ဩစတြေးလျနှင့် အိန္ဒိယစသော နိုင်ငံခေါင်းဆောင်ကြီးများ တက်ရောက်ခဲ့ကြပေသည်။ ဤသို့ကမ္ဘာ့ခေါင်းဆောင်ကြီးများ တက်ရောက်သည့် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကြီးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများကို အိမ်ရှင်အဖြစ်ကမကထ ပြုလုပ်ခွင့်ရရှိခြင်း၊ ဆွေးနွေးခွင့်ရရှိခြင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံသူနိုင်ငံသားအားလုံးအတွက် ဂုဏ်ယူစရာပင်ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအနေဖြင့် ဤမျှကြီးမားကျယ်ပြန့်နက်ရှိုင်းလှသော ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကြီး နှစ်ကြိမ်နှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေး ၃၀၀ ကျော်ကို အိမ်ရှင်ကောင်းပီသစွာ ကျင်းပပေးရန် မလွယ်ကူပါ။ သို့သော်လည်း ပြည်တွင်းပြည်ပ ကူညီပံ့ပိုးမှုများ၊ အတွေ့အကြုံကောင်းများနှင့်ပေါင်းစပ်ကာ အခြားသောအာဆီယံအလှည့်ကျ ဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော နိုင်ငံများနည်းတူ အကောင်းဆုံးဖြစ်အောင် ကျင်းပနိုင်ခဲ့ပါသည်။ တစ်နည်းအားဖြင့် မြန်မာပြည်သူပြည်သားအားလုံး၏ ရိုးသားကြိုးစားမှုကို ပြသခဲ့ခြင်းပင်ဖြစ်ပါသည်။

ဤသို့ အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးများနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများကို ကျင်းပနိုင်ခြင်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများအကြား ဆက်ဆံရေးကို တိုးမြှင့်လာနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အထူးသဖြင့် အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ်ကာလအတွင်း အာဆီယံအဖွဲ့ကြီး၏ လက်ရှိအောင်မြင်မှုများကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် တင်ပေးနိုင်သကဲ့သို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အလွန် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းထူထောင်ရန် ဆောင်ရွက်ရမည့်ကိစ္စများကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ မြန်မာပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ ရိုးသားကြိုးစားမှု၊ လုံ့လတို့ဖြင့် ကြီးမားကျယ်ပြန့်သော အာဆီယံနှင့် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းနှင့်အတူ မြန်မာပြည်သူတစ်ရပ်လုံးအတွက် ဂုဏ်ယူစရာဖြစ်သကဲ့သို့ မြန်မာ့သမိုင်းစာမျက်နှာများတွင်လည်း ကမ္ဘာ့ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကြီးတို့နှင့် ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

(၉၄)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ ဦးတည်ချက်များ

- (၁) အမျိုးဂုဏ်၊ ဇာတိဂုဏ်မြင့်မားရေးနှင့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး၊
- (၂) အမျိုးသားပညာရည်မြင့်မားရေး၊
- (၃) နိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေး၊
- (၄) ခေတ်မီပွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော နိုင်ငံတော်သစ်တည်ဆောက်ရေး၊

သုံးမြှာနှင့်နှစ်မြှာပွားပွားသုခခံနိုင်ရေးကို ထောက်ပံ့

မိတ္ထီလာ နိုဝင်ဘာ ၁၄

မိတ္ထီလာခရိုင် မြှာပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးတွင် သုံးမြှာပွားပွားသုခခံနိုင်ရေး နှစ်မြှာပွားပွားသုခခံတို့ကို ခရိုင်မြို့နယ်မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အသင်းဝင်များက ထောက်ပံ့ငွေနှင့် ပစ္စည်းများကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲက သွားရောက်ထောက်ပံ့ပေးအပ်ကြောင်း သိရသည်။

စောင့်ရှောက်ရေး အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်လှလှဌေးနှင့် အသင်းဝင်များက လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးလှိုင်က ထောက်ပံ့ကူညီသည့် ငွေကျပ်၁၀၀၀၀၊ အနီး ၁၀ ထည်နှင့် အာဟာရဗဟိုများကို မြို့နယ်မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဝင်များက လည်းကောင်း ပေးအပ်ထောက်ပံ့သည်။ ယင်းနောက် မိန်းကလေးနှစ်ဦးနှစ်မြှာပွားပွားသည့် မမြနန္ဒာထွေးမကျီးချောက်ကျေးရွာ မိတ္ထီလာမြို့နယ် နေထိုင်သူကို ခရိုင်၊ မြို့နယ်မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဝင်များက စုပေါင်းထောက်ပံ့ငွေကျပ် ၃၅၀၀၀ကို ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)



ပဲခူးတွင် ပျိုရွယ်သူကျန်းမာရေးအသိပညာပေးဟောပြော

ပဲခူး နိုဝင်ဘာ ၁၄

ပဲခူးမြို့ ရွှေမော်ဓောဘုရားလမ်း အထက်(၁)ကျောင်းရှိ သီရိပညာခန်းမ

၌ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ပျိုရွယ်သူကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကျင်းပသည်။

လှူဒါန်း

အခမ်းအနားသို့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်မှု ကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့နာယက ဒေါ်မြင့်မြင့်စိုး၊ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မေသူ၊ တိုင်းဒေသကြီး /ခရိုင် /မြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၂၀၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး နာယက ဒေါ်မြင့်မြင့်စိုးက အမှာစကားပြောကြားခဲ့ကာ ကျောင်းသုံးပလာစာအုပ် ဒါဇင် ၂၀၀ ကို လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန့်စင်(ပဲခူး)



အလှအပနှင့် အရေပြားဆိုင်ရာ ခွဲစိတ်ကုသမှုအစီအစဉ်

နိုဝင်ဘာလ | ၁၉ | ရက်မှ | ၂၂ | ရက်နေ့အထိ

PHIL HAING HOSPITAL

- ၁) မျက်ရောင်ဝေးခြင်း
- ၂) နှာတံပြုပြင်ခြင်း
- ၃) များမရပြုပြင်ခြင်း
- ၄) ရင်သားအလှပြုပြင်ခြင်း
- ၅) မွေးရာပါနှုတ်ပေးမှုပြုပြင်ခြင်း
- ၆) လည်ပင်းအရေပြားတင်ဆောင်မှုပြုပြင်ခြင်း
- ၇) မျက်နှာအရေပြားတင်ဆောင်မှုပြုပြင်ခြင်း
- ၈) အဆီပိုများကို ခွဲစိတ်ပြုပြင်ခြင်း
- ၉) အဆီပိုများကို အဆီရေစိုက်ခြင်းပေးခြင်း

ဆက်သွယ်ရန် - မင်္ဂလာ (၀၁) ၆၀၄ ၃၂၊ ၆၀၄ ၃၂၊ ၆၀၄ ၃၃၊ (၀၉) ၄၂၀ ၀၄၂၆၇၊ (၀၉) ၂၅၄ ၅၅၀ ၀၀၇ / မန္တလေး (၀၉) ၄၃၂ ၇၇၀၀ Email : enquiry.phil@spa-nmm.com

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်
တရားသူကြီးချုပ်တာဝန်မှ အနားယူခွင့်ပြု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

(အမိန့်အမှတ် ၂၄/၂၀၁၄)

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၈ ရက်

(၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၄ ရက်)

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်
တာဝန်မှ အနားယူခွင့်ပြုခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၃၁၂ နှင့် ပြည်ထောင်စုတရားစီရင်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၄၉ တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် ဦးစန်းကိုအား ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၁၄ ရက်မှစ၍ တာဝန်မှ အနားယူခွင့်ပြုလိုက်သည်။

(ပုံ)သိန်းစိန်

နိုင်ငံတော်သမ္မတ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မစ္စတာဘားရက်အိုဘားမား ရန်ကုန်မြို့သို့ရောက်ရှိပြီး ညနေပိုင်းတွင်ပြန်လည်ထွက်ခွာ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၄

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မစ္စတာ ဘားရက်အိုဘားမားသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နေပြည်တော်၌ ကျင်းပသည့် (၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် အာဆီယံ-အမေရိကန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများ တက်ရောက်ခဲ့ပြီးနောက် ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီ မိနစ် ၄၀ တွင် ရန်ကုန်မြို့သို့ အထူးလေယာဉ်ဖြင့် ရောက်ရှိလာရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ အမေရိကန်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးကျော်မျိုးထွဋ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အမေရိကန်သံရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ ထို့နောက် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတသည် နံနက်ပိုင်းတွင်



အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မစ္စတာဘားရက်အိုဘားမားနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့ သတင်းမီဒီယာများ၏ မေးမြန်းမှုများကို ဖြေကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ရန်ကုန်မြို့၊ ပိုလ်တထောင်မြို့နယ် သိမ်ဖြူလမ်းရှိ ဝန်ကြီးများရုံး (အတွင်းဝန်များရုံး)သို့ ရောက်ရှိကာ အထိမ်းအမှတ်ကမ္ဘည်းကျောက်တိုင် အပါအဝင် ဝန်ကြီးများရုံးအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုလေ့လာရာ ရန်ကုန်မြို့ပြအမွေအနှစ် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာသန့်မြင့်ဦးက လိုက်လံရှင်းလင်းပြသည်။ (အပေါ်ပုံ) အဆိုပါဝန်ကြီးများရုံးကို ၁၉၀၅ ခုနှစ်က မြန်မာကျပ်ငွေ (၂ ဒသမ ၅) သန်းဖြင့် အကုန်အကျတည်ဆောက်ပြီးစီးခဲ့ပြီး အင်္ဂလိပ်ခေတ်ရှေးဟောင်း ဗိသုကာလက်ရာများကြောင့် ရန်ကုန်မြို့ပြ အမွေအနှစ်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး စာရင်းဝင်ဖြစ်သည်။ ဝန်ကြီးများရုံး၏ အလယ်ကွက်လပ်

တွင် လွတ်လပ်ရေးရရှိသည့် အထိမ်းအမှတ် အလံတိုင်နှင့် ၁၉၄၇ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံခေါင်းဆောင်ကြီးများ လုပ်ကြံခံခဲ့ရသည့် အထိမ်းအမှတ် ကမ္ဘည်းကျောက်တိုင်များလည်း စိုက်ထူထားကြောင်း သိရှိရသည်။ ယင်းနောက် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတသည် ပြည်သူ့လွှတ်တော်တရားဥပဒေ စိုးမိုးရေးနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်အား မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းရှိ၎င်း၏နေအိမ်၌ တွေ့ဆုံသည်။ ထို့နောက် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတသည် ညနေပိုင်းတွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် စိန်ရတုခန်းမ၌ အရှေ့တောင်အာရှ လူငယ်ခေါင်းဆောင်မှုစွမ်းရည် အစီအစဉ်မှ လူငယ်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများအား တွေ့ဆုံ၍ မိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတသည် ညနေ ၅ နာရီ ၂၅ မိနစ်တွင် အထူးလေယာဉ်ဖြင့် ရန်ကုန်မြို့မှ ပြန်လည်ထွက်ခွာသွားရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ အမေရိကန်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီး ဦးကျော်မျိုးထွဋ်၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အမေရိကန်သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ဒဲရစ်မစ်ချယ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင် ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

အမေရိကန်သမ္မတအိုဘားမား အရှေ့တောင်အာရှလူငယ် ခေါင်းဆောင်မှုစွမ်းရည်အစီအစဉ်မှ လူငယ်များနှင့်တွေ့ဆုံ

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မစ္စတာ ဘားရက်အိုဘားမားသည် နေပြည်တော်၌ ကျင်းပသည့် (၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် အာဆီယံ-အမေရိကန်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက် ညနေပိုင်းတွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် စိန်ရတုခန်းမ၌ အရှေ့တောင်အာရှ လူငယ်ခေါင်းဆောင်မှု စွမ်းရည်အစီအစဉ်မှ လူငယ်များကို တွေ့ဆုံမိန့်ခွန်းပြောကြားခဲ့သည်။ အမေရိကန်သမ္မတ မစ္စတာ ဘားရက်အိုဘားမားသည် မိန့်ခွန်းပြောကြားရာတွင် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းသို့ ခရီးများသွားရောက်ခြင်းတွင် ယခုကဲ့သို့ လူငယ်များနှင့်တွေ့ဆုံခြင်းကို အလွန်နှစ်သက်ပါကြောင်း၊ အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများတွင် လူမျိုးမတူ ဘာသာမတူဘဲ အားလုံးက ငြိမ်းငြိမ်းချမ်းချမ်းအတူ တွေ့မြင်ရသဖြင့် အလွန်ဝမ်းသာပါကြောင်း၊ မိမိကိုယ်တိုင်ပင်လျှင်လူငယ်ဘဝကို အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများတွင် ဖြတ်သန်းခဲ့ရပြီး အမေရိကန်နိုင်ငံအပါအဝင် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် လူငယ်များ၏ အခန်းကဏ္ဍကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်သင့်သော ခေတ်ကာလဖြစ်ပါကြောင်း၊ မကြာမီအာရှနိုင်ငံများတွင် လူငယ်များက ခေါင်းဆောင်များဖြစ်လာကြတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အားလုံးပါဝင်နိုင်သော လွတ်လပ်မှု၊ လူ့အခွင့်အရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီ၏ အခြေခံအနှစ်သာရများကို တန်းတူညီမျှရရှိစေရန်နှင့် ကမ္ဘာနိုင်ငံအသီးသီးတွင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ ဖြစ်ထွန်းလာစေရန်မှာ အားလုံး၏တာဝန်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံသည် အလွန်အလားအလာကောင်းသော နိုင်ငံတစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ “ငုပ်မိသဲတိုင် တက်နိုင်ဖျားရောက်”ဟူသည့် မြန်မာစကားပုံအတိုင်း မြန်မာလူငယ်များကို ထိပ်ဆုံးအထိ တက်လှမ်းနိုင်အောင် ကူညီသွားလိုကြောင်း၊ ကမ္ဘာပေါ်တွင် စိန်ခေါ်မှုမရှိသည့်

နိုင်ငံဟူ၍မရှိဘဲ နိုင်ငံတိုင်းတွင် ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းရသည့် အခက်အခဲများရှိကြပါကြောင်း၊ လူ့အခွင့်အရေး၊ ပညာရေး၊ အမျိုးသမီးကဏ္ဍ၊ စီးပွားရေးနှင့် အခြားကဏ္ဍများအားလုံးအတွက် ချမှတ်ထားသော ရည်မှန်းချက်များကို အကောင်အထည်ဖော်အောင် လူငယ်များမှပိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်းဖြင့် သမ္မတအိုဘားမားက ထည့်သွင်းပြောကြားသည်။ တွေ့ဆုံပွဲတွင် အမေရိကန်သမ္မတက လူငယ်များသည် ကိုယ်ပိုင်စိတ်ကူးစိတ်သန်းစေဆော်မှုများဖြင့် တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတွင် ပါဝင်သင့်ကြောင်း၊ ဒဏ်ရာနှင့် နာကျည်းမှုများကိုသာမကြည့်ဘဲ ဒီမိုကရေစီဆန်ဆန် တွန်းကားရေး လုပ်ငန်းများအတွက် ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်သွားသင့်ကြောင်း၊ မတူကွဲပြားမှုများကို တူညီစွာလက်ခံနိုင်ရေးမှာ အရေးကြီးကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီစနစ် ပီပြင်စွာဖြစ်ပေါ်လာလျှင် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှုရှိလာမှာဖြစ်ကြောင်း၊ လူငယ်များအနေဖြင့် ဆင်းရဲသည့်နိုင်ငံမှ ကျော်လွှားရန်မှာ ပညာကို ကောင်းစွာအသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအချက်များ ပြည့်စုံနေမှသာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး လုပ်ငန်းပီပြင်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း။ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အခြေခံကျသော လယ်ယာလုပ်ငန်းများတွင် ရှေးရိုးဆန်စွာ လုပ်ကိုင်နေမှုကို ပြောင်းလဲကာ ခေတ်မီစက်ပစ္စည်းနှင့် နည်းပညာများ အသုံးပြု၍ ထုတ်ကုန်များ ပိုမိုတိုးတက်ထုတ်လုပ်နိုင်ရေး မြှင့်တင် သင့်ကြောင်း။ နည်းပညာသည် တန်ဖိုးကြီးမားလွန်းခြင်းမရှိဘဲ အသုံးချတတ်ရန် အရေးကြီးကြောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများအတွက် မြေယာစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးများ လိုအပ်နေသေးကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် နည်းပညာအသုံးပြုမှုနည်းပါးနေသေး၍ သင်တန်းများ၊ ကျွမ်းကျင်မှုများ ပိုမိုရရှိအောင်

စာမျက်နှာ ၄ သို့

ရန်ကုန်မြို့ပြအမှတ်ပိုင်ဆိုင်မှုအဖွဲ့အစည်း First Myanmar Investment Co.Ltd (FMI) တို့မှဆင့်ကူးပါသည့် ရိုးမ-ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မာရသွန်အပြေးပြိုင်ပွဲ၊ နိုဝင်ဘာ ၁၅ (၁၀)ရက်၊ ၂၀၁၅

- ၂၀၁၄ နိုဝင်ဘာ (၁)ရက် ရေပူ စတင်ပြီး စာရင်းပေးသွင်းရက်အား ၁၂/၁၀/၁၄ မှ ၁၅/၁၀/၁၄ ထိ ဆိုက်ဒ်ဆွဲပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ပြိုင်ပွဲဝင်ဦးရေ ကန့်သတ်ထားပါသဖြင့် အမြန်ဆုံး စာရင်းပေးသွင်းရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
- ပြိုင်ပွဲဝင်အမျိုးအစား - ၄၂ ကီလိုမီတာ မာရသွန်၊ ၂၀ ကီလိုမီတာ ထင်ရှားမာရသွန် (အသက် (၁၆) နှစ် နှစ်အထက်)၊ ၁၀ ကီလိုမီတာ ဗိုလ်စီပြိုင်ပွဲ (အသက် (၁၂) နှစ် နှစ်အထက်)၊ ၄ ကီလိုမီတာ (အသက်ကန့်သတ်မရှိ)
- စာရင်းပေးသွင်းသူတိုင်းအတွက် Skechers 20% Gift Voucher များကို လက်ခံဆောင်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ပြိုင်ပွဲခုဆင့် Balance Fitness Platinum Membership လက်ခံဆောင်ပေးသူအားလုံးအားလုံးမည်ဖြစ်ပါသည်။

စာရင်းပေးသွင်းရန်လိပ်စာ - FMI Center (car parking) အမှတ် (၃၀၈) ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ ဝန်တော်မြို့နယ်၊ (၁၀) ၂၇၀၄၃၃ - ၂၇၀၄၄၃ (လိုင်း)၊ ၀၂၇၀၁ ၀၃၀၆ - ၀၃၂၇၀၄၆၃ ၂၇၀၄၆၃
စာရင်းပေးသွင်းရန်အဖို့ - ၁၃၃၁၁၀၁၄ မှ ၁၃၃၁၁၀၂ (၄၃)ထိ ၂၃၀၃ မှ ၂၃၀၄ မှ ၅၃၀၃ ထိ စာရင်းပိုင်ဆိုင် - ၀၁၂၁၁၀၀၀ ၀၂၃၀၃

နိုင်ငံတကာနှင့်ပြည်တွင်းသတင်း

လိုက်ဘေးရီးယား အိဘိုလာအရေးပေါ်အခြေအနေ ရုပ်သိမ်း

လိုက်ဘေးရီးယား နိုဝင်ဘာ ၁၄

လိုက်ဘေးရီးယားသမ္မတ အယ်လင်ဂျွန်ဆင်ဆာလီဖိက အိဘိုလာထိန်းချုပ်ရန် နိုင်ငံအရေးပေါ် အခြေအနေ ကြေညာထားမှုကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

ယင်းကဲ့သို့ ရုပ်သိမ်းလိုက်ခြင်းသည် အိဘိုလာတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ် ပြီးဆုံးသွားပြီဟု ဆိုလိုခြင်းမဟုတ်ကြောင်း၊ ရောဂါအသစ် ထပ်မံဖြစ်ပွားသူအရေအတွက်သည် ရှိနေသော်လည်း လျင်မြန်စွာ ဖြစ်ပွားနေသည့် အနေအထားမဟုတ်တော့ကြောင်း ၎င်းကပြောသည်။

အိဘိုလာရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူအရေအတွက်သည် ယခုအခါ ၅၁၆၀ အထိ ရှိသွားပြီဖြစ်ကြောင်း အများစု သေဆုံးသောနိုင်ငံများမှာ လိုက်ဘေးရီးယား၊ ဆီရာလီယွန်းနှင့် ဝီနီဇွိုင်းနိုင်ငံများဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ အစီရင်ခံစာ၌ ဖော်ပြသည်။

ထိုအတောအတွင်း လာမည့်လတွင် အိဘိုလာရောဂါကို အနောက်



အာဖရိက၌ ထိထိရောက်ရောက် ကုသလာနိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အနောက် အာဖရိက၌ ကုသရေးစင်တာများရှိသည့် အနက် သုံးခုမှာ သုတေသနစီမံကိန်းသုံးခုကို သီးခြားစီ လက်ခံပြုလုပ်သွားနိုင်လိမ့်

မည်ဖြစ်ကြောင်း အိဘိုလာရောဂါကို ဦးဆောင်တိုက်ဖျက်ရေး လုပ်ဆောင်နေသည့် MSF အဖွဲ့က ပြောကြားသည်။ ညမထွက်ရ အမိန့်ကိုလည်း ရုပ်သိမ်းပေးလိမ့်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊

အပတ်စဉ်ဈေးများလည်း လိုက်ဘေးရီးယားနိုင်ငံတစ်ဝန်း ပြန်လည်ရောင်းချနိုင်လိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံတစ်ဝန်းသို့ မိန့်ခွန်းပြောကြားစဉ် ဂျွန်ဆင်ဆာလီဖိက ပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)

တရုတ်နိုင်ငံက အမေရိကန်နိုင်ငံသားများကို ပထမဆုံး ၁၀ နှစ်သက်တမ်း ပြည်ဝင်ခွင့်ပီဇာထုတ်ပေး

ဝါရှင်တန် နိုဝင်ဘာ ၁၄

တရုတ်နိုင်ငံသည် နှစ်နိုင်ငံအကြားဆက်ဆံရေးတိုးတက်စေရန်အတွက် သဘောတူညီမှုအသစ်အရ အမေရိကန်နိုင်ငံသားများကို ၁၀ နှစ်သက်တမ်းရှိ ပြည်ဝင်ခွင့်ပီဇာကို ပထမဆုံးအကြိမ် ထုတ်ပေးခဲ့သည်။

အသက် ၂၃ နှစ်အရွယ် သုတေသနပညာရှင်ဖြစ်သည့် Edmud Downie သည် ၁၀ နှစ်သက်တမ်း ပြည်ဝင်ခွင့်ပီဇာရရှိသည့် ပထမဆုံးအမေရိကန်နိုင်ငံသားဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်နိုင်ငံရှိ တရုတ်သံရုံးအရာရှိကပြောခဲ့သည်။ ယခုခရီးစဉ်သည် ၎င်း၏တရုတ်နိုင်ငံသို့ ငါးကြိမ်မြောက် သွားရောက်မည့်ခရီးစဉ်ဖြစ်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံကူးမင်းမြို့သို့ သွားရောက်မည်ဖြစ်သည်။

၁၀ နှစ်သက်တမ်း ပြည်ဝင်ခွင့်ပီဇာရရှိသည့် ပထမဆုံးအမေရိကန်နိုင်ငံသားဖြစ်ရသည့်အတွက် ဝမ်းသာပါကြောင်း၊ နောက် ၁၀ နှစ်အတွင်းတရုတ်နိုင်ငံသို့ သွားခွင့်ရထားသည်ကို စိတ်လှုပ်ရှားနေကြောင်း Downie က ဆင်တွာသို့ ပြောခဲ့သည်။

အာရှ-ပစိဖိတ်စီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် သဘောတူညီမှုအသစ်အရ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများကို ၁၀ နှစ်သက်တမ်းပီဇာထုတ်ပေးရန် တရုတ်နှင့် အမေရိကန်တို့ သဘောတူညီခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ကျောင်းသားများ ပြည်ဝင်ခွင့်ပီဇာကိုလည်း ငါးနှစ်သက်တမ်းတိုးမြှင့်ပေးမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းကဲ့သို့ ဗီဇာသက်တမ်းတိုးမြှင့်ပေးခြင်းသည် ဗီဇာလုပ်ဆောင်ရာတွင် အဆင်ပြေလာစေရုံသာမက တရုတ်နိုင်ငံသို့ပညာသင်သွားရောက်မည့် အမေရိကန်နိုင်ငံသားများအတွက် အခွင့်အလမ်းကောင်းတစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောခဲ့သည်။ (ဆင်ယွာ)

ဘိုကိုဟာရမ်များကို တိုက်ခိုက်ရာတွင် နိုင်ငံတကာကူညီမှုများပေးရန် ကုလအရာရှိပြောကြား

ကုလသမဂ္ဂ နိုဝင်ဘာ ၁၄

နိုင်ငံတော်ရီးယားနိုင်ငံကို ကျော်လွန်၍ ဘိုကိုဟာရမ် စစ်သွေးကြွများ၏

ရက်စက်ကြမ်းကြုတ်မှု တိုးမြှင့်ပြုမူပွားလာခြင်းကို အရှေ့အလယ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂအထူးကိုယ်စားလှယ်က

သတိပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါ အုပ်စုကို တိုက်ခိုက်ခြေမှုန်းရန် နိုင်ငံတကာ အကူအညီ အထောက်အပံ့များ တိုး

မြှင့်ပေးရန်လည်း တိုက်တွန်းခဲ့သည်။ ဘိုကိုဟာရမ် တပ်ဖွဲ့များ၏ ကြောက်မက်ဖွယ်ကောင်းသော တိုက်ခိုက်မှုများသည် နိုင်ငံတော်ရီးယားနယ်စပ်



စာမျက်နှာ ၃ မှ

ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အမေရိကန်နိုင်ငံတွင်ပင် သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာကဏ္ဍကို အစိုးရက သုတေသနပိုင်းတွင် ပံ့ပိုးမှုများပြီး ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍအနေဖြင့် သာ ပိုမိုတိုးတက်ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိကြောင်း၊ ပုဂ္ဂလိကဆိုင်ရာ အတွေးအခေါ်မူပိုင်ခွင့်နှင့် ပတ်သက်၍ အကျိုးအမြတ်ရှိ ရန်လိုကြောင်း၊ ယင်းအလေ့အထကို အရှေ့တောင်အာရှ နိုင်ငံများတွင် ဖြစ်ထွန်းအောင် ဆောင်ရွက်သင့်ကြောင်း၊ အရှေ့ တောင်အာရှလူငယ်များ၏ ခေါင်းဆောင်မှုအရည် အသွေးများဖွံ့ဖြိုးအောင် အာဆီယံလူငယ် ၅၀၀ ကို အမေရိကန်နိုင်ငံတွင် ခေါင်းဆောင်မှုပညာရပ်များ သင်ကြားပို့ချ ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်းအစီအစဉ်အတွက် သက်ဆိုင်ရာအစိုးရများ၊ အရပ်ဘက်လူ့အဖွဲ့အစည်းများနှင့် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများကပါ ပိုင်းဝန်းပံ့ပိုးပေးရန် လိုကြောင်း၊ အာဆီယံနိုင်ငံများ၏ ပေါင်းစည်းမှုလုပ်ငန်းစဉ် များအပေါ် ကျေနပ်အားရမိကြောင်း၊ ပြီးခဲ့သည့် ထိပ်သီး အစည်းအဝေးများမှာ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာ တုံ့ပြန် ချက်နှင့်ပတ်သက်သော ကြေညာချက်ကို ထုတ်ပြန်နိုင်ခဲ့ ကြောင်း၊ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော အကျိုးဆက်များအပေါ် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအားလုံးနှင့် အတူ အာဆီယံဒေသကြီးကပါ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် အစီ အစဉ်များအတွက် ကျေနပ်အားရမိကြောင်း၊ ရာသီဥတု

ပြောင်းလဲမှုဖြစ်ပွားစေသည့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း ကာဗွန်ဒိုင် အောက်ဆိုက်ထုတ်လုပ်မှုကို လျှော့ချနိုင်မည့် အစီအစဉ် များတွင် အာဆီယံနိုင်ငံများပါဝင်လာပြီး စွမ်းအင်ခွေတာ နိုင်မည့် အစီအစဉ်များကို စတင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စွမ်းအင်သုံးစွဲမှုကို ထက်ဝက်လျှော့ချနိုင်မည့် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကာ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကို တုံ့ပြန်မည့် အစီအစဉ်များတွင် အမေရိကန်နိုင်ငံအနေဖြင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးအေဂျင်စီသို့ ဖန်လုံ အိမ်ဓာတ်ငွေ့ Green House Gas ထုတ်လုပ်မှု လျှော့ချ စေရန် ညွှန်ကြားထားကြောင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများ၏ စွမ်းအင်လိုအပ်ချက်အပေါ် ဖြည့်တင်းဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

သမ္မတ အိုဘားမားက ပညာရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး “ပညာရေးသည် နိုင်ငံအနာဂတ်ဖြစ်သောကြောင့် မူလတန်း ကြိုအရွယ်မှတစ်ဆင့်စတင် အလုပ်အကိုင် အရေးကြီးအစိတ် အပိုင်းများဖြစ်၍ လူငယ်များအနေဖြင့် တိုးတက်လာသော နည်းပညာများကို အလေးထားကြိုးစားကာ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေးတွင် ထိရောက်စွာအသုံးပြုနိုင်ပါကြောင်း” ဖြင့် ပြောကြားခဲ့ပြီး အရှေ့တောင်အာရှလူငယ် ခေါင်းဆောင်မှု စွမ်းရည်အစီအစဉ်မှ လူငယ်များ၏ မေးမြန်းချက်များကို ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ကာ လူငယ်များကို ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖိုးသူစာပိုင်း

ကမ္ဘာ့ရေနံဈေး လေးနှစ်အတွင်း အနိမ့်ဆုံးသို့ကျဆင်း

ဝါရှင်တန် နိုဝင်ဘာ ၁၄

ကမ္ဘာ့ရေနံစိမ်းဈေးသည် လေး နှစ်အတွင်း အနိမ့်ဆုံးသို့ ကျဆင်းသွား ခဲ့ကြောင်း ဘီဘီစီသတင်းတစ်ရပ် တွင် ဖော်ပြသည်။

လက်ရှိကမ္ဘာ့ရေနံစိမ်းဈေးကွက် တွင် တစ်စည်လျှင် ၇၇ ဒသမ ၅၂ ဒေါ်လာဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ် လျက်ရှိရာ ယင်းမှာ ၃ ဒသမ ၆၀ ဒေါ်လာအထိ ကျဆင်းခဲ့ကြောင်း လေးနှစ်အတွင်း ၄ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်း ကျဆင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း စီးပွားရေးသတင်းတစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြ သည်။

အမေရိကန် ရေနံစိမ်းဈေး သည်လည်း လေးနှစ်အတွင်း ကျဆင်းကြောင်း၊ ရေနံစိမ်းဈေးမှာ နွေရာသီကတည်းက သိသိသာသာ ကျဆင်းခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းမှာ ဇူလိုင်လဈေးနှုန်းအောက် ၃၀ ရာခိုင် နှုန်း ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

ကျဆင်းကြောင်း၊ ရေနံစိမ်းဈေးမှာ နွေရာသီကတည်းက သိသိသာသာ ကျဆင်းခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းမှာ ဇူလိုင်လဈေးနှုန်းအောက် ၃၀ ရာခိုင် နှုန်း ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

ကမ္ဘာ့ရေနံတင်ပို့မှု ၄၀ ရာခိုင်နှုန်း မှာ ထိန်းချုပ်ထားသော ရေနံတင်ပို့ နိုင်ငံများအနေဖြင့် ရေနံကို လျှော့ချ ထုတ်လုပ်လိမ့်မည်မဟုတ်ဟု ကုန် သည်များက ယုံကြည်ခဲ့ပြီးနောက် ယခု ရေနံဈေးနှုန်း ကျဆင်းသွားခဲ့ ခြင်းဖြစ်သည်။

ကမ္ဘာ့ရေနံတင်ပို့မှု အများ ဆုံးနိုင်ငံများတွင် အပါအဝင် ဖြစ်သည့် အေအီအာရေဗျ နိုင်ငံအနေဖြင့် ရေနံဈေးမြင့်တင်ရန် နှင့် ဝင်ငွေတိုးပွားရန် အလို့ငှာ ရေနံထုတ်လုပ်မှုကို ကန့်သတ် ထုတ်လုပ်ဖွယ်ရှိနေသည်။

၎င်း၏ အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများ အနေဖြင့်လည်း အစိုးရအသုံးစရိတ် ကို ကာမိစေရန် ရေနံဈေးမြင့်တင်ရန် လိုအပ်နေပြီဟု ဆိုသည်။ (ဘီဘီစီ)

တက္ကဆက်၌ စက်ရုံပေါက်ကွဲမှု အလုပ်သမားနှစ်ဦး ဒဏ်ရာရ

ဟူစတန် နိုဝင်ဘာ ၁၄

တက္ကဆက်ပြည်နယ် အရှေ့ တောင်ပိုင်းရှိ တက္ကရာဇဝေစတန်ရုံတစ် ရုံ ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အလုပ် သမားနှစ်ဦး ဒဏ်ရာများပြင်းထန်စွာ ရရှိခဲ့ပြီး တစ်ဦးကို လေယာဉ်ဖြင့် ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ခဲ့ကြောင်း၊ ၎င်းတို့၏ လက်ရှိအခြေအနေကို မသိရသေးကြောင်း မီဒီယာက ဖော်ပြ ခဲ့သည်။ ပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွားရသည့် အကြောင်းရင်းကို တိတိကျကျ မသိရသေးပေ။ အဆိုပါ ပေါက်ကွဲမှု ကြောင့် မီးလောင်ကျွမ်းမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ မီးသတ်ဌာနပေါင်းများစွာ ပေါင်းစည်း ငြိမ်းသတ်ခဲ့ရသည်။

ပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွားရသည့် အကြောင်းကို အာဏာပိုင်များက စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိ သည်။ (ဆင်ယွာ)

ပရက်စတီနီ

ပြည်ထောင်စုအစိုးရ၏ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ရည်ရွယ်ချက်ကြေညာချက်

နှစ်နိုင်ငံဘက်စုံပဟာပျူဟာမြောက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲကြေညာချက်တစ်ရပ်ကို ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်း

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခေချန်း၏ မြန်မာနိုင်ငံသို့လာရောက်ခဲ့သည့် တရားဝင်ချစ်ကြည်ရေးခရီးစဉ် အတွင်း ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတို့အကြား နှစ်နိုင်ငံဘက်စုံ မဟာပျူဟာမြောက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲကြေညာချက်တစ်ရပ်ကို ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။

အဆိုပါထုတ်ပြန်ချက်အပြည့်အစုံမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီခေချန်းသည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်မှ ၁၄ ရက်အထိ မြန်မာနိုင်ငံသို့ တရားဝင်ချစ်ကြည်ရေးခရီးလာရောက်ခဲ့ပြီး အရှေ့အာရှ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများသို့ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါခရီးစဉ်အတွင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်သည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် လီခေချန်းအားလက်ခံတွေ့ဆုံခဲ့ပြီး နှစ်နိုင်ငံ ဆွေးနွေးမှုများပြုလုပ်ခဲ့သည်။ နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးနှင့် နှစ်နိုင်ငံအကျိုးစီးပွားထပ်တူကျသည့် နိုင်ငံတကာနှင့် ဒေသတွင်းကိစ္စရပ်များအား နက်ရှိုင်းစွာ အမြင်ချင်းဖလှယ်ကာ သဘောတူညီမှုများ ရရှိခဲ့သည်။ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်သည် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက နှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းနှင့်လည်း တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့သည်။

၂။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် မြန်မာနိုင်ငံနှင့်တရုတ်နိုင်ငံအကြား ချစ်ကြည် ရင်းနှီးသောဆက်ဆံရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအပေါ် ပြန်လည်သုံးသပ်၍ နှစ်နိုင်ငံ အကြား အစဉ်အလာရှိသော ပေါက်ဖော်ဆက်ဆံရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ချီးကျူး ပြောကြားခဲ့သည်။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် ဒေသတွင်းနှင့် နိုင်ငံတကာနယ်ပယ် တွင် နက်နဲရှုပ်ထွေးသည့်အပြောင်းအလဲများနှင့် ကြုံတွေ့နေခြင်း၊ ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတို့တွင် နှစ်နိုင်ငံလုံး၏တူညီသောအကျိုးစီးပွားများ ပိုမိုတိုးမြှင့်လာကြောင်း သဘောတူခဲ့ကြသည်။ နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေး စဉ်ဆက် မပြတ်နှင့် တည်ငြိမ်ကြံ့ခိုင်စွာတည်ရှိရေးအတွက် ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းခြင်း သည် နှစ်နိုင်ငံ ပြည်သူများ၏တူညီသောဆန္ဒနှင့် အခြေခံအကျိုးစီးပွားများအား ဖော်ဆောင်နိုင်ရေးသောမက ဒေသတွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် သာယာဝပြောရေး အတွက်ပါ အကျိုးပြုစေမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် အပြန်အလှန် ယုံကြည်မှု၊ အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ကို အခြေခံ၍ လည်းကောင်း၊ ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေးမူကြမ်း(၅) ရပ်နှင့်အညီလည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံအကြား ပိုမိုအဆင့်မြင့်သည့် ဘက်စုံပဟာပျူဟာ မြောက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုထိပ်ဖက်နိုင်ငံများဆက်ဆံရေးကို အဆင့် သစ်တစ်ရပ်သို့ တိုးမြှင့်နိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ ကုန်သွယ်ရေး၊ လုံခြုံရေး၊ တပ်မတော်ချင်းဆက်ဆံရေး၊ ယဉ်ကျေးမှုနှင့် အခြားကဏ္ဍများတွင် ဘက်စုံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုခိုင်မာလာစေရေးဆောင်ရွက်သွား ရန် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။

၄။ တရုတ်နိုင်ငံသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏လွတ်လပ်မှု၊ အချုပ်အခြာအာဏာ ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် နယ်မြေတည်တံ့ခိုင်မြဲမှုတို့အား လေးစားကြောင်း၊ ထပ်လောင်း အတည်ပြုခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် တိုးတက်မှုများရရှိနေခြင်းအပေါ် ချီးကျူးဂုဏ်ပြုကာ မြန်မာနိုင်ငံ၏ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်နှင့် နိုင်ငံတည်ငြိမ်ရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဆောင်ရွက်မှုများကို ထောက်ခံကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံမှလည်း တရုတ်တစ်နိုင်ငံတည်းမူဝါဒကို ထပ်လောင်းအတည်ပြုခဲ့ပြီး တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံအစိုးရသည် တရုတ်တစ်နိုင်ငံလုံးအား ကိုယ်စားပြု သည့် တရားဝင်အစိုးရဖြစ်သည်ဟူသည့် ရုပ်တည်ချက်နှင့် ထိုင်ဝမ်၊ တိပက်နှင့် ရှင်းကျန်းဒေသများကဲ့သို့ အရေးကိစ္စရပ်များတွင် တရုတ်နိုင်ငံ၏ရုပ်တည်ချက် နှင့် ငြိမ်းချမ်းစွာ ပြန်လည်ပေါင်းစည်းရေးအပေါ် ထားရှိသောခိုင်မာသည့် ထောက်ခံမှုများကို ထပ်လောင်းအတည်ပြုခဲ့သည်။

၅။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် နှစ်နိုင်ငံအကြား နီးကပ်သောအဆင့်မြင့်ဖလှယ် မှုများကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းသွားရန်နှင့် မဟာပျူဟာမြောက် ဆက်သွယ် မှုကို ပိုမိုတိုးမြှင့်ရန် သဘောတူခဲ့ကြသည်။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် နှစ်နိုင်ငံ လွတ်တော်များ၊ အစိုးရများ၊ တရားရေးဆိုင်ရာဌာနများနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများ အကြား အဆင့်အားလုံးတွင်အပြန်အလှန်လည်ပတ်မှုများနှင့် ရင်းနှီးစွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ကို ပိုမိုတိုးမြှင့်သွားရန်နှင့် နှစ်နိုင်ငံနိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာနများအကြား ဒုတိယဝန်ကြီးအဆင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများကို အလျဉ်းသင့်သလို ကျင်းပသွားရန် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။

၆။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် ဒေသတွင်းလုံခြုံရေးနှင့် တည်ငြိမ်မှုကို ပူးတွဲထိန်း သိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရေးအတွက် နှစ်ဖက်တပ်မတော်များနှင့် သက်ဆိုင်ရာ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအဖွဲ့အစည်းများအကြား ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုဖလှယ်ရေး နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေးအတွက် ထောက်ခံကြောင်း ထုတ်ဖော်

ပြောကြားခဲ့သည်။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် မည်သည့် အကြမ်းဖက်မှုလုပ်ရပ်ကိုမျှ မဆို ရှုတ်ချပြီး တရုတ်နိုင်ငံ၊ မြန်မာနိုင်ငံ၊ လာအိုနိုင်ငံနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့အကြား မဲခေါင်မြစ်ဝှမ်းဒေသ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် လုံခြုံရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု များ တိုးမြှင့်နိုင်ရေး လက်တွဲဆောင်ရွက်သွားရန် ဒေသတွင်းအကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါးထိန်းချုပ်ရေးနှင့် နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်မှုခင်းများ တိုက်ဖျက်ရေးတို့တွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများခိုင်မာစေရန်၊ နယ်စပ်ဒေသစီမံ ခန့်ခွဲရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကိုတိုးမြှင့်သွားရန်နှင့် နှစ်နိုင်ငံ နယ်စပ်ဒေသများတွင် အေးချမ်းသာယာမှုနှင့် တည်ငြိမ်မှုတို့ကို ထိန်းသိမ်းစောင့် ရှောက်ရေးအတွက် နယ်စပ်ရေးရာကိစ္စများတွင် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဆက်သွယ်မှုများဆောင်ရွက် သွားရန် သဘောတူညီခဲ့သည်။

၇။ မြန်မာနိုင်ငံသည် တရုတ်နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးဆိုင်ရာပူးပေါင်းမှုနှင့် (၂၀) ရာစု ရေကြောင်းပူးပေါင်းမှုကြီးများတည်ထောင်ရေးဆိုင်ရာ ဦးဆောင် ဦးရွက်ပြုမှုများကို ကြိုဆိုခဲ့သည်။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် ပူးပေါင်းမှုကြီးဆိုင်ရာ ရည်မှန်းချက် ဖြစ်သည့် ငြိမ်းချမ်းရေး၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ ပွင့်လင်းမြင်သာမှု၊ အားလုံးပါဝင်မှု၊ အပြန်အလှန်လေ့လာမှုနှင့် အပြန်အလှန်အကျိုးရှိမှုတို့ကို ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော်မြှင့်တင်သွားရန် သဘောတူညီခဲ့သည်။ နှစ်နိုင်ငံသည် ပင်လယ်ရေကြောင်းစီးပွားရေး၊ ပေါင်းစည်းဆက်သွယ်မှု၊ နည်း ပညာ၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကဏ္ဍများတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုမြှင့်တင်သွားရန် နှစ်ဦးနှစ်ဖက်အကျိုးရှိသည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်နှင့် နှစ်နိုင်ငံအကြားလည်းကောင်း၊ ပင်လယ်ရေကြောင်း ဆိုင်ရာပူးပေါင်းမှုကြီးနှင့် ပူးပေါင်းမတစ်လျှောက်ရှိ အခြားသောနိုင်ငံများနှင့် လည်းကောင်း အကျိုးတူဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကို မြှင့်တင်သွားရန် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။

၈။ နှစ်နိုင်ငံအကြား တန်းတူညီမျှမှုနှင့် အပြန်အလှန် အကျိုးပြုစွမ်းမူတို့ အပေါ် အခြေခံပြီး စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရန်နှင့် နှစ်ဖက် ပြည်သူများအကျိုးအတွက် နှစ်နိုင်ငံစလုံး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုမြှင့်တင်သွားရန် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်စလုံးသည် နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအတွက် ကောင်းမွန်သည့်ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ရပ်ကို ဆက်လက် ဖန်တီးပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ နှစ်နိုင်ငံစီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွင် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲမှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုရရှိစေရန် စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုနှင့် ကုန်သွယ်မှုတို့တွင် ပြဿနာများပေါ်ပေါက်ပါက ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှု များမှတစ်ဆင့် ဖြေရှင်းသွားရန် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။

၉။ တရုတ်-မြန်မာ နှစ်နိုင်ငံ စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမကော်မတီ တစ်ရပ်ကို ထူထောင်သွားရန် နှစ်ဖက်စလုံးမှ သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။ တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကျေးလက်ဒေသနှင့် စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ထောက်ခံခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် အထောက်အကူပြုရန် မြန်မာနိုင်ငံသို့ သက်သာသည့် စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေ ဆက်လက်ထုတ်ချေးသွားရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။ တရုတ် ကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းများတွင်ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန် တရုတ်နိုင်ငံမှ တိုက်တွန်းသွားမည်ဖြစ်ပြီး စိုက်ပျိုးရေးနည်းပညာဆိုင်ရာနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုပိုင်းဆိုင်ရာပညာရှင်များ လေ့ကျင့် ပျိုးထောင်ရေးတို့တွင် မြန်မာနိုင်ငံကို ဆက်လက်ကူညီသွားမည်ဖြစ်သည်။ တရုတ်-မြန်မာ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ သရုပ်ပြပုဒ်ရည်ကတစ်ခု တည်ဆောက်သွားရေးကို အရှိန်တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားရန် သဘောတူညီ ခဲ့ကြသည်။

၁၀။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားကဏ္ဍ အခြေခံအဆောက်အအုံ တိုးတက်ခိုင်မာရေးသည် နှစ်နိုင်ငံစလုံး၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အမှန်တကယ်လိုအပ်ချက် ဖြစ်ပြီး လျှပ်စစ်စွမ်းအားကဏ္ဍ ပူးပေါင်းရေးအတွက် အခြေခံကောင်းနှင့် ကျယ်ပြန့်သည့်အလားအလာများကို နှစ်ဖက်စလုံးမှ ရရှိလျက်ရှိသည်။ နှစ်နိုင်ငံ အစိုးရတို့အကြား လျှပ်စစ်စွမ်းအားဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးယန္တရား တစ်ရပ်ထူထောင်ရေးကို သဘောတူညီခဲ့ကြပြီး နှစ်နိုင်ငံအကြားရှိ ကုမ္ပဏီများ အကြား လျှပ်စစ်စီမံကိန်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် မျှတမှု၊ ပွင့်လင်း မြင်သာမှု၊ လုံခြုံစိတ်ချရမှုနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုမရှိစေရေးများနှင့်အညီ လိုက်နာဆောင်ရွက်သွားရန် ထောက်ခံခဲ့ကြသည်။

၁၁။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်-တရုတ်-အိန္ဒိယ-မြန်မာ စီးပွားရေးစင်္ကြံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု သည် မြန်မာနိုင်ငံနှင့်တရုတ်နိုင်ငံအကြား အပြန်အလှန်အကျိုးရှိမည့် ပူးပေါင်း

ဆောင်ရွက်ရေးတိုးမြှင့်စေရန် အရေးကြီးသည်အခြေခံအဖြစ် အထောက် အကူပြုပြီး ဒေသ၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအလားအလာများ ဖော်ထုတ်ပေးနိုင်မည် ကိုအသိအမှတ်ပြုကြပြီး နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် စီးပွားရေးစင်္ကြံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အတွက် ကနဦးလုပ်ငန်းစဉ်များ စတင်ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားရန် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။ ထို့ပြင် အဆိုပါစီးပွားရေး စင်္ကြံထူထောင်ရေးတွင်ပါဝင်သည့် သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံ များနှင့် နီးကပ်စွာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့ သည် စီးပွားရေးစင်္ကြံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခွင့်အလမ်းများကိုရယူ၍ တရုတ်- မြန်မာ အမြန်လမ်းမကြီးနှင့် အခြားပေါင်းစည်းဆက်သွယ်ရေးစီမံကိန်းများ ကို တွန်းအားပေးလုပ်ဆောင်သွားရန် သဘောတူညီခဲ့ကြသည်။

၁၂။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့သည် တစ်နိုင်ငံနှင့်တစ်နိုင်ငံအကြား ငွေကြေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုတိုးမြှင့်သွားရေးနှင့် ကုန်သွယ်ရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ် နှံ့ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများပိုမိုချောမွေ့စေရေးအတွက် နှစ်နိုင်ငံ၏ ငွေကြေးကိုအသုံးပြုနိုင်ရေးအလားအလာများကိုရှာဖွေရန် သဘောတူညီခဲ့ကြ သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ငွေကြေးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နှစ်ဖက်အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်သွားရေးကိုလည်း သဘောတူညီခဲ့သည်။

၁၃။ ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ အပြန်အလှန်ဖလှယ်မှုများတိုးမြှင့်ခြင်းသည် နှစ်နိုင်ငံ ပြည်သူများအကြား အပြန်အလှန်နားလည်မှုနှင့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုတိုးမြှင့် ရန်အတွက် အရေးပါသည်နှင့်အညီ နှစ်နိုင်ငံအကြား သတင်း၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ ပညာရေး၊ အားကစား၊ ကျန်းမာရေးနှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍများတွင် အပြန်အလှန်ဖလှယ်မှု တိုးမြှင့်သွားရန်နှင့်သတင်းအဖွဲ့အစည်းများ ပညာရေး ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများ၊ ချစ်ကြည်ရေး၊ အမျိုးသမီးရေးရာနှင့်လူငယ်အဖွဲ့ အစည်းများအကြား အပြန်အလှန်သွားလာမှုများ တိုးမြှင့်ရန်သဘောတူညီခဲ့ သည်။ တရုတ်နိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် အစိုးရပညာသင်ဆုများ ဆက်လက် ၍ ပိုမိုပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် တရုတ်-အာဆီယံ ယဉ်ကျေးမှုဖလှယ်ရေးနှစ်ပတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယခုနှစ်ကုန်ပိုင်းတွင် အိမ်ရှင် အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမှုအပေါ် တရုတ်နိုင်ငံမှအားပေးထောက်ခံသွားမည် ဖြစ်သည်။ လာမည့်နှစ်တွင် နှစ်နိုင်ငံသံတမန်ဆက်သွယ်မှု (၆၅)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားများကျင်းပသွားရန် နှစ်ဖက်လုံးမှ သဘောတူညီ ခဲ့သည်။

၁၄။ နှစ်နိုင်ငံ နယ်စပ်ပြည်နယ်များအနေဖြင့် ကုန်သွယ်ရေး၊ စီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့်အခြား ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသည့် အပြန်အလှန်ဖလှယ်မှု များတိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားရန်နှင့်နယ်စပ်ဒေသနေပြည်သူများ၏ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့်ပြည်သူများ၏အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းရေးတို့ကို တိုးမြှင့်သွား ရန် နှစ်ဖက်သဘောတူညီခဲ့သည်။

၁၅။ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် အခြား ဆက်စပ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများ အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် တရုတ်နိုင်ငံမှချီးကျူးဂုဏ်ပြုခဲ့ပြီး အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံမှ တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် အရှေ့အာရှပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ် များတွင် အပြုသဘောအကျိုးပြုဆောင်ရွက်ခဲ့သည်များကိုလည်း များစွာ ဂုဏ်ယူခံစားမြောက်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ တူညီသောရည်မှန်းချက်ရှိပြီး ပိုမိုနီးကပ်သော တရုတ်-အာဆီယံ အသိုက်အဝန်းတစ်ရပ် တည်ထောင်ရေးနှင့် အာဆီယံ-တရုတ်နိုင်ငံ၊ အာဆီယံ-ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် အာဆီယံ-ကိုရီးယား သမ္မတနိုင်ငံလုပ်ငန်းစဉ်၊ အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေး၊ အာဆီယံ ဒေသဆိုင်ရာ ဖိုရမ်နှင့်အခြားလုပ်ငန်းစဉ်များမှတစ်ဆင့် တရုတ်နိုင်ငံ- အာဆီယံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ခြင်းဖြင့် အရှေ့အာရှဒေသတွင်း ဒေသဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအား ပူးတွဲတိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားနိုင် မည်ဟု နှစ်ဖက်စလုံးမှ ယုံကြည်ကြသည်။

၁၆။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်တို့ကတစ်ဆင့် အခြားနိုင်ငံတကာဆွေးနွေးပွဲများတွင် ပိုမိုနီးကပ်စွာ ထိတွေ့ညှိနှိုင်း လက်တွဲဆောင်ရွက်သွားရန် သဘောတူညီ ခဲ့သည်။ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများဆိုင်ရာဆိုင်ရာသဘောတူညီချက်အရ လာမည့် ဘေ့ဆွေးနွေးပွဲများနှင့် ကျင်းပကျင်းပရာကဲ့သို့သော ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အရေးကိစ္စရပ်များကို နီးကပ်စွာပူးပေါင်းညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှုကို ထိန်းသိမ်း သွားရန် နှစ်ဖက်သဘောတူညီခဲ့သည်။

၁၇။ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခေချန်းက ၎င်း၏မြန်မာနိုင်ငံခရီးစဉ်အတွင်း လိုက်လံဆွေးနွေးပွဲများဖြင့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးသောညှိနှိုင်းမှုများအတွက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်အစိုးရအဖွဲ့တို့အား များစွာ ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။

အောင်ရတနာ(ဗင်)အမြန်ယာဉ်ငယ်အသင်း (၁၉)ကြိမ်မြောက် စုပေါင်းလှူဒါန်းပွဲကျင်းပ

လားရှိုး နိုဝင်ဘာ ၁၄ အောင်ရတနာ(ဗင်)အမြန်ယာဉ် ငယ်အသင်းကြီး၏ (၁၉)ကြိမ် မြောက် စုပေါင်းလှူဒါန်းပွဲတော်ကြီးကို မိုးကုတ်မြို့ မင်းတံတားရပ် ရတနာ သိန္ဒိပရဟိတသာသနာပြု ကျောင်း တိုက်၌ကျင်းပရာ မိုးကုတ်မြို့

ရွာသာယာကျေးရွာမှ ဆရာတော်၊ သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်များ၊ ရှင်သာမဏေအပါအဝင် ပင့်သံဃာ ၂၅ ပါးတို့အား အောင်ရတနာ ပရဟိတ အမြန်ယာဉ်ငယ်အသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်မြင့်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးရဲအောင်၊ ယာဉ်ပိုင်ရှင် ဦးစံထွန်း

တို့ကဦးဆောင်ပြီး ယာဉ်များ၊ ယာဉ် ပိုင်ရှင်၊ ဂိတ်မှူးများနှင့် ရွာသာယာ ကျေးရွာမှ ကုသိုလ်ရှင်အပေါင်းတို့က ကထိန်သင်္ကန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်း၊ နဝကမ္မလှူဖွယ်အစုစုတို့ကို ဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြပြီး ရေစက်သွန်းချ အမျှ ပေးကော နေဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်း

ခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် မိုးကုတ်မြို့ မင်းတံတားရပ်ကွက် တိုင်းရင်းသား လူမျိုးပေါင်းစုံ မိဘမဲ့ကလေးများ ကယ်တင်စောင့်ရှောက်ရေးဂေဟာနှင့် ရတနာသိန္ဒိ ပရဟိတသာသနာပြု ကျောင်းတိုက်သို့လည်း လားရှိုးမြို့မှ အလှူရှင်ဒေါ်ဝင်းနှင့် အောင်ရတနာ (ပရဟိတ)အမြန်ယာဉ်ငယ်အသင်း ယာဉ်ပိုင်ရှင် ယာဉ်မှူး၊ ဂိတ်မှူးများက နှစ်ထပ်သင်္ကန်း၊ ဆွမ်းဆန်နှင့် အလှူ ငွေများ လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

ဇော်လွင်(လားရှိုး)

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်

နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်နေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ စာမျက်နှာ (၅) တွင် အစိုးရအဖွဲ့သစ်ကာလအတွင်း လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန၏ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး ဆောင်ရွက်ချက်များခေါင်းစဉ်တွင် အမှတ်စဉ်(၁)ဆောင်ရွက်ချက် ပထမပိုဒ်၊ တတိယစာကြောင်းတွင် **“ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး ရွှေပြည်သာမြို့နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်”** အစား **ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်** ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

စာပေမြင့်မှ လူမျိုးတင့်မည်

ဆောင်းပါး

ပိုးလမ်းမကြီးနှင့် အာရှဈေးကွက်နယ်မြေသစ်

အောင်စိုး

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ပေကျင်းမြို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်က “အပက်အလွန်ဒေသ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အခွင့်အလမ်းများ” ထိပ်သီးအစုအဖွဲ့လိုက်ဆွေးနွေးပွဲသို့ နိုင်ငံတော် သမ္မတဦးသိန်းစိန် တက်ရောက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတက မြန်မာနိုင်ငံ၏စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အခွင့်အလမ်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ အဓိကဆွေးနွေးခဲ့သည့် အကြောင်းအရာတစ်ခုမှာ တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံက အဆိုပြုထားသည့် “ပိုးလမ်းမစီးပွားရေးရပ်ဝန်း” နှင့် “၂၀ ရာစု ပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမ” (တစ်နည်းအားဖြင့် တစ်ခုတည်းသော ရပ်ဝန်း၊ တစ်ခုတည်းသောလမ်းကြောင်း) တည်ဆောက်ရန်ဖြစ်သည်။ အဆိုပြုချက်နှစ်ခု၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ သမိုင်းဝင်ကုန်းတွင်းပိုးလမ်းကြီး နှင့် ပင်လယ်ပြင်ပိုးလမ်းမကြီးတစ်လျှောက်ရှိ နိုင်ငံများအကြား အပြန်အလှန်ပေါင်းစည်းဆက်သွယ်မှုကို တွန်းအားပေးပြီး စီးပွားရေးအတူတကွ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ အပြန်အလှန်ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင်ရေးနှင့် နိုင်ငံအသီးသီးမှ ပြည်သူများအကြား လူမှုဆက်ဆံရေးများ တိုးတက်ခိုင်မာစေရန် ဖြစ်သည်။

သမိုင်းဝင် ကုန်းတွင်းပိုးလမ်းမကြီးမှာ အရှေ့နှင့်အနောက်ကို ယဉ်ကျေးမှုနှင့်ကုန်သွယ်မှုများ ဆက်သွယ်ပေါင်းစည်းပေးခဲ့သည့် လမ်းမ ကြီးဖြစ်သည်။ တရုတ်နှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံတို့မှ ကုန်သည်များ၊ ဘုရားဖူးများ၊ သာသနာပြုပုဂ္ဂိုလ်များ၊ စစ်သည်တော်များနှင့် ရေကြည်ရာမြက်နုရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်ကြသူများအတွက် ဗဟိုအာရှဒေသကို ဖြတ်သန်း၍ မြေထဲပင်လယ်ဒေသအထိ ခရီးပေါက်နိုင်သောလမ်းမကြီးဖြစ်သည်။ လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း ၂၀၀၀ ခန့်က တရုတ် ဟန်မင်းဆက် (ဘီစီ ၂၀၆- အေဒီ ၂၂၀) လက်ထက်မှစ၍ တရုတ်ပိုးချည်၊ ပိုးသား၊ ပိုးထည်များ ကို ကုန်သွယ်ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားရာမှ “ပိုးလမ်းမကြီး”ဟု အမှတ်သညာပြု ခေါ်ဆိုခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။ ပိုးလမ်းမကြီးမှတစ်ဆင့် ဗဟိုအာရှဒေသကို ဖြတ်ကျော်ကာ တရုတ်နိုင်ငံသို့ ဗုဒ္ဓဘာသာရောက်ရှိပြန်ပွားခဲ့သည်ဟု သမိုင်းမှတ်တမ်းများက ဆိုသည်။ ပိုးလမ်းမကြီးသည် ကုန်သွယ်မှုလမ်းကြောင်း အဖြစ်သာမက ဘာသာအယူဝါဒများနှင့် ယဉ်ကျေးမှုစေ့စပ်မှုများ အပြန်အလှန်ကူးလူးဆက်ဆံရာ လမ်းမကြီးလည်းဖြစ်ခဲ့သည်။ အရှေ့ တိုင်းနှင့် အနောက်တိုင်း၏ သတင်းအချက်အလက်များ စီးဆင်းရာလမ်းကြီး ဖြစ်ခဲ့သည့် ပိုးလမ်းမကြီးကို သမိုင်းသုတေသီအချို့ကဆိုလျှင် ဂလိုဘယ် လိုက်ဇေးရှင်း၏ အစဖြစ်သည်ဟုပင် ကောက်ချက်ချခဲ့ကြသည်။ ယူနက်စကို က ယခုနှစ် ဇွန်လအတွင်း ပိုးလမ်းမကြီး၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုကို ကမ္ဘာ့ရှေး



များက စီးပွားရေးပိတ်ဆို့မှုများ ဖြေလျှော့ပေးခဲ့ပြီးနောက် နိုင်ငံတကာမှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများပြုလုပ်ရန် စိတ်အားထက်သန်လျက်ရှိကြသည်။ ခရီးသွား လုပ်ငန်းနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံစီမံကိန်းများတွင်လည်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် စိတ်ဝင်စားနေကြသည်။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် တံခါးဖွင့် ကြိုဆိုလျက်ရှိပြီး ခိုင်မာသည့်ဥပဒေနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းသစ်များချမှတ် ကာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများပြုလုပ်၍ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ လာရောက်ရန်လည်း ဖိတ်ခေါ်လျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံကို ဈေးကွက်စီးပွားရေးလုပ်ငန်း များအတွက် အာရှတွင်နောက်ဆုံးပေါ်ပေါက်လာသည့် နယ်မြေသစ်အဖြစ် တင်စားပြောဆိုလျက်ရှိကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသည် အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများတွင် ကုန်းမြေတည်ရှိမှု အရ အကြီးဆုံးနိုင်ငံဖြစ်ပြီး ပထဝီဝင်ရေးမဟာဗျူဟာအရလည်း အချက် အချာကျသည့် နိုင်ငံတစ်ခုဖြစ်သည့်အပြင် အာရှအဝေးပြေးလမ်းနှင့်အာရှ ဖြတ် ရထားလမ်းကွန်ရက်နှစ်ခုစလုံး၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည့်အတွက် ပိုးလမ်းမစီးပွားရေးရပ်ဝန်းတွင် အရေးပါနေသည့် နိုင်ငံဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ

ရှိသည့် အဆိုပါစီးပွားရေးဇုန်စီမံကိန်းများသည် တရုတ်နိုင်ငံက အဆိုပြု ထားသည့် ၂၀ ရာစုပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမကြီးတည်ဆောက်ပြီးစီး ပါက အတိုင်းထက်လွန် တံခွန်နှင့်ကုက္ကားဆိုသလို မူလရည်မှန်းချက် များထက် ပိုမိုအကျိုးရလဒ်များရရှိလာစေမည်ဟု မျှော်လင့်ရသည်။ ပေကျင်းမြို့၌ကျင်းပခဲ့သည့် ဒေသတွင်းစီးပွားရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဆွေးနွေးပွဲတွင် ဆွေးနွေးခဲ့သည့် “ပိုးလမ်းမစီးပွားရေး ရပ်ဝန်း” အဆိုပြုချက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံသည် သမိုင်းဝင်ပိုးလမ်းမကြီး၏ အစိတ်အပိုင်းတွင် ပါဝင်နေခဲ့သလို မျက်မှောက်ခေတ်စီးပွားရေး ဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများဖြစ်သည့် လမ်း၊ တံတားများဖောက် လုပ်ချိတ်ဆက်ထားသည့် နိုင်ငံအဖြစ်ပါဝင်နေသောကြောင့် စီးပွားရေး နှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအခွင့်အလမ်းပိုမိုရရှိလာပြီး ဒေသသားများ၏ စီးပွားရေး နှင့် လူနေမှုအဆင့်အတန်းများ ပိုမိုတိုးတက်လာမည်ဖြစ်သည်။ “၂၀ ရာစု ပင်လယ်ရေကြောင်းပိုးလမ်းမကြီး” အဆိုပြုချက်တွင်လည်း မြန်မာ နိုင်ငံသည် မဟာဗျူဟာအချက်အချာကျသည့်နေရာတွင် တည်ရှိနေ



မြန်မာနိုင်ငံသည် အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများတွင် ကုန်းမြေ တည်ရှိမှုအရ အကြီးဆုံးနိုင်ငံဖြစ်ပြီး ပထဝီဝင်ရေးမဟာဗျူဟာအရ လည်း အချက်အချာကျသည့် နိုင်ငံတစ်ခုဖြစ်သည့်အပြင် အာရှအဝေး ပြေးလမ်းနှင့် အာရှဖြတ်ရထားလမ်းကွန်ရက်နှစ်ခုစလုံး၏ အစိတ်အပိုင်း ဖြစ်သည့်အတွက် ပိုးလမ်းမစီးပွားရေးရပ်ဝန်းတွင် အရေးပါနေသည့် နိုင်ငံဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံသည် တောင်အာရှနှင့် အရှေ့တောင်အာရှ ဒေသနှစ်ခုလုံးအတွက် ကြီးမားသည့် အကျိုးရလဒ်များရရှိစေမည် ပေါင်းကူးတံတားအဖြစ်လည်း ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သက်သို့ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်တွင်လည်း အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံကိန်းများ တည်ဆောက်အကောင်အထည်ဖော်နေမှုနှင့် အကျိုးစီးပွား တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်မှုရှိနေသည်။ တရုတ်နိုင်ငံအနေဖြင့် အာရှဒေသတစ်ခုလုံးနှင့် ချိတ်ဆက်မှုတိုးမြှင့် ရန် ပိုးလမ်းမကြီးတစ်ခု တည်ဆောက်ရေးရန်ပုံငွေအဖြစ် အမေရိကန် ဒေါ်လာ ဘီလီယံ ၄၀ ထည့်ဝင်မည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါရန်ပုံငွေသည် အာရှအလယ်ပိုင်းနှင့် တောင်အာရှဒေသတွင် ကားလမ်းများ၊ ရထားလမ်း များ၊ သင်္ဘောဆိပ်များနှင့် လေဆိပ်များတည်ဆောက်ရန် ရည်မှန်းထား သည့် ပိုးလမ်းမစီမံကိန်းနှစ်ခု၏ ပဏာမခြေလှမ်းအတွက် အဓိကထား မတည်ခြင်းဖြစ်သည်။ ဤသို့ ဒေသတစ်ခုလုံးနှင့် ကျန်ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းရေး၊ တည်ငြိမ်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကိုရောနှောသည့် တရုတ်နိုင်ငံ၏ “ပိုးလမ်းမ စီးပွားရေးရပ်ဝန်း”နှင့်ဖြစ်စေ၊ “၂၀ ရာစု ပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမ” နှင့် ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်ဆက်ဆံမှုကောင်းမွန်စွာဖြင့် အကျိုးရှိ အောင် အသုံးချနိုင်မှုနှင့်အတူ မြန်မာ့ရေမြေသည် အာရှတွင် နိုင်ငံတကာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ညှိအားပြင်းပြင်းနှင့် ဆွဲဆောင်လျက်ရှိနေပါ သည်။

ဟောင်းအမွေအနှစ်စာရင်းတွင် ထည့်သွင်းသတ်မှတ်ခဲ့သည်။ ပစိဖိတ်သမုဒ္ဒရာနှင့် အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာတို့ဆက်သွယ်မည့် ၂၀ ရာစု ပင်လယ်ရေကြောင်းပိုးလမ်းမကြီး သို့မဟုတ် ခေတ်သစ်ပိုးလမ်းမသစ်ကြီး တည်ဆောက်ရေးမှာ တရုတ်နိုင်ငံ၏ ကြီးမားလှသည့် ရည်မှန်းချက်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ ရည်မှန်းချက်ပေါက်မြောက်အောင်မြင်ရေးအတွက် ဒေသတွင်း စီးပွားရေးအင်အားကြီးနိုင်ငံဖြစ်သည့် အိန္ဒိယနိုင်ငံက ပူးပေါင်းပါဝင်ဖွယ် ရှိကြောင်း အိန္ဒိယနိုင်ငံရေးလေ့လာသူများက သုံးသပ်ကြသည်။ “ပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုးလမ်းမ” ဟူသည့် စကားလုံးကို တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်က အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံခရီးစဉ်တွင် ပြန်လည်သုံးနှုန်းခဲ့ပြီး တရုတ်နှင့် အရှေ့တောင်အာရှဒေသတို့ အကျိုးစီးပွား မျှဝေခံစားနိုင်ရန် ပင်လယ်ရေ ကြောင်းပိုးလမ်းမကြီးရှိသည့်ကောင်း သမ္မတရှီကျင့်ဖျင်က တိုက်တွန်းပြောကြားခဲ့သည်။ တရုတ်နှင့် အာဆီယံတို့သည် ၂၀ ရာစု ပင်လယ်ရေကြောင်းပိုးလမ်းမကြီး အတူတကွတည်ဆောက်ရေးကို တိကျသည့်လုပ်ငန်းစဉ်များ ချမှတ်အကောင် အထည်ဖော်ကြမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံသည် ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် အစိုးရသစ် တာဝန်ယူပြီးနောက် နိုင်ငံရေးနှင့် စီးပွားရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ စဉ်ဆက်မပြတ်လုပ်ဆောင် ခဲ့သည့်အတွက် အမေရိကန်နှင့် ဗြိတိန်နိုင်ငံတို့အပါအဝင် အနောက်နိုင်ငံ

သည် တောင်အာရှနှင့် အရှေ့တောင်အာရှ ဒေသနှစ်ခုလုံးအတွက် ကြီးမား သည့် အကျိုးရလဒ်များရရှိစေမည် ပေါင်းကူးတံတားအဖြစ်လည်း ဆောင်ရွက် ပေးနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံရှိ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်သည် မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ တောင်ပိုင်းစီးပွားရေးစင်္ကြံ၏ အနောက်ဘက်အစွန်းတွင် တည်ရှိသည်။ မဟာဗျူဟာကျသည့် ပထဝီဝင်အနေအထားကိုအခြေခံပြီး ပင်လယ် ရေကြောင်းနှင့် ချိတ်ဆက်ပေးမည့်အစီအစဉ်သည် ထားဝယ်အထူးစီးပွား ရေးဇုန်ကို အရှေ့တောင်အာရှနှင့် အရှေ့အာရှဒေသအတွင်း သယ်ယူပို့ ဆောင်ရေးဗဟိုချက်ဖြစ်လာရန် မြှင့်တင်ပေးနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့် ထားသည်။ သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်သည်လည်း ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး နှင့်စီးပွားရေးမြို့တော်ဖြစ်သည့် ရန်ကုန်မြို့အနီးတွင်တည်ရှိသည့် အပြင် အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာကမ်းခြေတွင်တည်ရှိသည့်အတွက် မဟာဗျူဟာကျပြီး အရေးပါ လှသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ကျောက်ဖြူအထူးစီးပွားရေးဇုန်သည်လည်း တရုတ်နိုင်ငံ ကုန်းတွင်းပြည်နယ်များအတွက် ပိုမိုတိုးတောင်းသည့် ကုန်းတွင်း လမ်းကြောင်းကို အသုံးပြုနိုင်မည့်အခွင့်အလမ်းကို ဖော်ဆောင်ပေးနိုင် မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံက အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်

သည် တောင်အာရှနှင့် အရှေ့တောင်အာရှ ဒေသနှစ်ခုလုံးအတွက် ကြီးမား သည့် အကျိုးရလဒ်များရရှိစေမည် ပေါင်းကူးတံတားအဖြစ်လည်း ဆောင်ရွက် ပေးနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံရှိ ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်သည် မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ တောင်ပိုင်းစီးပွားရေးစင်္ကြံ၏ အနောက်ဘက်အစွန်းတွင် တည်ရှိသည်။ မဟာဗျူဟာကျသည့် ပထဝီဝင်အနေအထားကိုအခြေခံပြီး ပင်လယ် ရေကြောင်းနှင့် ချိတ်ဆက်ပေးမည့်အစီအစဉ်သည် ထားဝယ်အထူးစီးပွား ရေးဇုန်ကို အရှေ့တောင်အာရှနှင့် အရှေ့အာရှဒေသအတွင်း သယ်ယူပို့ ဆောင်ရေးဗဟိုချက်ဖြစ်လာရန် မြှင့်တင်ပေးနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့် ထားသည်။ သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်သည်လည်း ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး နှင့်စီးပွားရေးမြို့တော်ဖြစ်သည့် ရန်ကုန်မြို့အနီးတွင်တည်ရှိသည့် အပြင် အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာကမ်းခြေတွင်တည်ရှိသည့်အတွက် မဟာဗျူဟာကျပြီး အရေးပါ လှသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ကျောက်ဖြူအထူးစီးပွားရေးဇုန်သည်လည်း တရုတ်နိုင်ငံ ကုန်းတွင်းပြည်နယ်များအတွက် ပိုမိုတိုးတောင်းသည့် ကုန်းတွင်း လမ်းကြောင်းကို အသုံးပြုနိုင်မည့်အခွင့်အလမ်းကို ဖော်ဆောင်ပေးနိုင် မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံက အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်

ရွှေတံဆိပ်ရေးရာကဏ္ဍ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

နိုင်ငံသားမဟုတ်သည့် တရားဝင် မည်သည့်အချိန်တုန်းကမှ မတည်ရှိခဲ့သည့် ရိုဟင်ဂျာဆိုသည့် အသုံးအနှုန်းကို မသုံးနှုန်းသင့်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄
ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၂၆ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့မနက် ၉ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် လွှတ်တော်နှစ်ရပ်သဘောကွဲလွဲသော မြန်မာ့လေကြောင်းဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက သက်ဆိုင်ရာ အပိုဒ်၊ အပိုဒ်ခွဲအလိုက် ဆွေးနွေးကြပြီး တစ်ပိုဒ်ချင်းစီအလိုက် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူအတည်ပြုသည်။

အလားတူ လွှတ်တော်နှစ်ရပ်သဘောကွဲလွဲသော ၂၀၁၃ ခုနှစ် အသက်သေအန္တရာယ် စိုးရိမ်ရသော ထိခိုက်ဒဏ်ရာရှိသူများအား အချိန်မီဆေးကုသနိုင်ရေးအတွက် ကူညီစောင့်ရှောက်ပေးရေးဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းတော်မတီ၏ သဘောထားမှတ်ချက်ကို အခြေခံ၍ သဘောကွဲလွဲသည့်အပိုဒ်



များကို တစ်ပိုဒ်ချင်းစီအလိုက် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူအတည်ပြုသည်။

ယင်းဥပဒေကြမ်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်တို့က အတည်ပြုခဲ့သည့်အချက်များအပါအဝင် လွှတ်တော်နှစ်ရပ် သဘောကွဲလွဲသည့်အပိုဒ်၊ အပိုဒ်ခွဲအလိုက် အမှတ်စဉ်များကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်များအတိုင်း ပြန်လည်ပြင်ဆင်ပြီး ဥပဒေအဖြစ် ထုတ်ပြန်နိုင်ရန် နိုင်ငံတော်သမ္မတထံသို့ ပေးပို့သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အစည်းအဝေးတွင် သယံဇာတအရေးမဲ့အခြေအနေဖြင့် “ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို ထိပါးခြင်းဖြစ်သော ကြောင့် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် မစ္စတာဘန်ကီမွန်း၏ ရိုဟင်ဂျာအသုံးအနှုန်းအား ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က ကန့်ကွက်ကြောင်း” အဆိုကို တင်သွင်းသည်။

အဆိုတင်သွင်းရာတွင် အဆိုရှင်က နိုင်ငံတကာဥပဒေတွင် ပြည်တွင်းဥပဒေကို လေးစားလိုက်နာရမည်ဆိုသည့်အချက်အား အတိအလင်းလက်ခံထားပါကြောင်း၊ ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်အနေဖြင့် နိုင်ငံသားမဟုတ်သည့် တရားဝင် မည်သည့်အချိန်တုန်းကမှ မတည်ရှိခဲ့သည့် ရိုဟင်ဂျာဆိုသည့် အသုံးအနှုန်းကို မသုံးနှုန်းသင့်ပါကြောင်း၊ ဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်းမှု တည်ငြိမ်ရေးကို ထိပါးစေပါကြောင်းဖြင့် ထည့်သွင်း တင်ပြခဲ့သည်။

ယင်းအဆိုကို ရသေ့တောင်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါ်ခင်စောဝေက ရိုဟင်ဂျာဟု သုံးနှုန်းခြင်းသည် ရခိုင်တိုင်းရင်းသားများနှင့် ဘင်္ဂါလီလူမျိုးများ၏ တည်ငြိမ်စေမှုကို ပျက်ပြားစေသည့် အသုံးအနှုန်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရိုဟင်ဂျာလူမျိုးမရှိကြောင်းကို ပြောကြားထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ထောက်ခံဆွေးနွေးခဲ့သည်။

အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်၏ ဆန္ဒရယူရာ သဘောမတူသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်မရှိသည့်အတွက် ယင်းအဆိုကို လွှတ်တော်က အတည်ပြုကြောင်း ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။

ကုလသမဂ္ဂ အတွင်းရေးမှူးချုပ်သည် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန၌ ပြုလုပ်သည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ရိုဟင်ဂျာဆိုသည့် စကားအသုံးအနှုန်းကို သုံးစွဲခြင်းဖြစ်သည်။

ယနေ့အစည်းအဝေးကို ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် ရပ်နားလိုက်ပြီး အစည်းအဝေး (၂၇)ရက်မြောက်နေ့ကို နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ထင်မြင်ယူဆမှုများမရှိရလေအောင် ပါတီများမဟုတ်သည့် ပြည်တွင်းပြည်ပ ပညာရှင်များ၏ အမြင်၊ အတွေ့အကြုံ၊ အကြံပြုချက်များကိုရယူ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄
ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၂၉ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် မြစ်ကြီးနားမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးသိန်းဝေက အာဆီယံ အလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌတစ်ဦးနှင့် အောင်မြင်စွာ ထမ်းဆောင်နိုင်ခြင်းနှင့် (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများကို အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အဖွဲ့အစည်းများကို ပြည်သူ့လွှတ်တော်က ဂုဏ်ပြုနှုတ်တမ်းတင်ကြောင်း အဆိုကို တင်သွင်းရာ လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။

ထို့အပြင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် လိုက်လျောညီထွေမှုရှိမည့် ရွေးကောက်ပွဲစနစ်



မြောင်းမြမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးမန်းကျော်နီ

ပေါ်ပေါက်လာစေရန် လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မရှင်၏အစီရင်ခံစာကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

မြောင်းမြမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးမန်းကျော်နီက ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် လိုက်လျောညီထွေမှု ရှိမည့် ရွေးကောက်ပွဲစနစ် ပေါ်ပေါက်လာစေရန် လေ့လာသုံးသပ်ရေးကော်မရှင်၏အစီရင်ခံစာကို အစီရင်ခံစာ၌ တပ်မတော်ကိုယ်စားပြုကိုယ်စားလှယ်က ဆွေးနွေးတင်ပြရာတွင် မဲအများဆုံးရသည့် အနိုင်ယူစနစ် FPTP သည် ကျင့်သုံးရခြင်း၊ ရိုးစင်းလွယ်ကူခြင်း၊ အုပ်ချုပ်ရေးမဏ္ဍိုင်ကို အားကောင်းစေခြင်းတို့ကြောင့် အခြေခံပြီးရွေးချယ်သင့်ပါကြောင်း၊ အမျိုးကျယ်စွာပြုစုရန်အတွက် အတွေ့အကြုံမရှိသေးခြင်း၊ သိရှိနားလည်ရန်အတွက် လိုအပ်ခြင်းတို့ကြောင့် သုံးသပ်လေ့လာရန် အချိန်ယူဆောင်ရွက်သင့်သည်ဟု ဆွေးနွေးထားသည်ကို တွေ့ရပါကြောင်း။

ယနေ့အစည်းအဝေး ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပြည်လုံးကျွတ် ရွေးကောက်ပွဲကြီး နိုင်ရေး၊ မနိုင်ရေးကို ပါတီများက

ဦးတည်ဆွေးနွေးနေသည်ဟု ပြည်သူ့လူထုက ထင်မြင်ယူဆနေကြပါကြောင်း၊ ယခုလို ထင်မြင်ယူဆမှုများမရှိရလေအောင် ပါတီများမဟုတ်သည့် ပြည်တွင်း ပြည်ပပညာရှင်များ၏ အမြင်၊ အတွေ့အကြုံ၊ အကြံပြုချက်များကိုရယူပြီး ပြည်သူ့လူထုကိုသိနားလည်အောင်ချပြပြီး ပြည်သူ့လူထု၏ အဆုံးအဖြတ်ကို ရယူသင့်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

သဲကုန်းမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးစိုးအောင်က တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များအား လိုက်လျောညီထွေသည့် ရွေးကောက်ပွဲစနစ်ကို ကျင့်သုံးခြင်းသည် ဆွေးနွေးကွဲလွဲ၍ ကျင့်သုံးခြင်းမဟုတ်ပါကြောင်း၊ ပြည်နယ်များရှိ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအသီးသီးက မိမိတို့ဒေသအကျယ်အဝန်း၊ လူမျိုးစုများပျံ့နှံ့နေထိုင်မှု၊ လူဦးရေကျပ်မှု စသည်တို့နှင့် လိုက်လျောညီထွေစွာ တင်ပြညှိနှိုင်း၍ ဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ပါ

ကြောင်း၊ တရားမျှတခြင်း၊ လွတ်လပ်ခြင်းနှင့် ညီမျှခြင်းတည်းဟူသော လောကီလောကုဘကို ညွှန်းဆိုပြီး မဲအများဆုံးရသူ တစ်ဖက်သတ်အနိုင်ယူဟူသောအခွင့်အရေးကို တောင်းဆိုဖက်တွယ်နေခြင်းကို ပြန်လည်ဝေဖန် ဆန်းစစ်သင့်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

သီပေါမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးရဲထွန်းက ရွေးကောက်ပွဲစနစ်တိုင်းတွင် ချို့ယွင်းအားနည်းချက်ရှိနေကြပြီး ယခုအစီအရင်ခံစာပါ စနစ်မှာလည်း ချို့ယွင်းအားနည်းချက်များ ရှိနေပါကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အစီအရင်ခံစာပါ အမှတ်(၄) စနစ်ကို အတည်ပြုနိုင်ခဲ့မည်ဆိုပါက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့် ဆန့်ကျင်မှုမရှိသည့် ရွေးကောက်ပွဲစနစ်ကို ဆက်လက်ရေးဆွဲရာတွင် စိန်ခေါ်မှုများစွာ ကျော်ဖြတ်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုလောလောဆယ်တွင်လွှတ်တော်က

အကြာအာဏာကို ထိပါးခြင်းဖြစ်သောကြောင့် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် မစ္စတာဘန်ကီမွန်း၏ ရိုဟင်ဂျာအသုံးအနှုန်းအား ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က ကန့်ကွက်ကြောင်း” အဆိုကို တင်သွင်းသည်။



သီပေါမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးရဲထွန်း

ပုံစံတစ်ခုခုကိုသာ ရွေးချယ်ရမည်ဖြစ်သည့်အတွက် အစီရင်ခံစာပါနိပါတ်(၄)ပုံစံကိုသာ ရွေးချယ်သင့်သည်ဟုထောက်ခံပါကြောင်း၊ အကောင်စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်တစ်ခုအဖြစ် ဖော်ထုတ်နိုင်ပါက ဆောမြို့နယ်ရှိ လောင်းရှည်ဒေသသို့ ပုဂံမှတစ်ဆင့် လည်ပတ်နိုင်မည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄
အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၂၉ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁၂)မှ ဦးလှဆွေ၏ “ဆောမြို့နယ် လောင်းရှည်ဒေသအား UNESCO အသိအမှတ်ပြု ရှေးဟောင်းအမွေအနှစ်ဒေသအဖြစ် တင်ပြသတ်မှတ်ပေးသွားရန်အစီအစဉ် ရှိ/မရှိနှင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားနယ်မြေသစ်အဖြစ် သတ်မှတ်ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေက စံနှုန်းများနှင့်ကိုက်ညီသည့် အဆိုပြုနေရာရှစ်နေရာဖြစ်သည့် ယူဇာရိုးမြို့



မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁၂)မှ ဦးလှဆွေ

ဟောင်း သုံးမြို့၊ ပုဂံ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ မြောက်ဦး၊ ပြဒီးလင်းဂူ၊ မင်းကွန်း

ဒေသ၊ အင်းဝ၊ ဟံသာဝတီနှင့် မိုင်းမော ယူမြို့ဟောင်းတို့ကို အဆိုပြုအမွေအနှစ်အဖြစ် တင်သွင်းခဲ့ပါကြောင်း။

ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ် စာရင်းဝင်အဖြစ် တင်သွင်းမည့်ဒေသအတွက် ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းအဆင့်များပြားလှပါကြောင်း၊ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရေးသားခြင်း၊ ရေရှည်စီမံခန့်ခွဲမှုအစီအစဉ်များရေးဆွဲခြင်း၊ အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း၊ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ဆိုင်ရာ၊ ပိုင်ဆိုင်မှု၊ မြေယာနှင့်ဒေသဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ပြုစုခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ရန် အမွေအနှစ်တစ်ခုအတွက် စုစုပေါင်း အချိန်ကာလလေးနှစ် ပျမ်းမျှကြာမြင့်ပါကြောင်း။

ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနက တင်

သွင်းထားသော အဆိုပြုရွတ်ခွဲအနက် တစ်ခုသာ ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်း တင်သွင်းပြီးဖြစ်သည့်အတွက် ဆက်လက် တင်သွင်းရန် များစွာကျန့်ရှည်နေပါကြောင်း၊ ဆောမြို့နယ် လောင်းရှည်ဒေသအား ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ် စာရင်းဝင် ရှေးဟောင်းအမွေအနှစ် ဒေသအဖြစ် သတ်မှတ်နိုင်ရန်အတွက် UNESCO သို့တင်သွင်းရန် အစီအစဉ်မရှိသေးပါကြောင်း၊ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်တစ်ခုအဖြစ် ဖော်ထုတ်နိုင်ပါက မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဆောမြို့နယ်ရှိ လောင်းရှည်ဒေသသို့ ပုဂံမှတစ်ဆင့်သွားရောက်လည်ပတ်နိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ချင်းပြည်နယ် တောင်ပိုင်း နတ်မတောင် ခရီးစဉ်နှင့်လည်း တွဲဖက်၍ ခရီးစဉ်ဒေသ တစ်ခုအဖြစ် ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်ပါ



ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေ

ကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ ကရင်ပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်

(၁) မှ ဦးစောအောင်ကျော်နိုင်(၁) ရှားဘူးဖော့၏ ကရင်ပြည်နယ်၏ သမိုင်းဝင်မဟာဆန္ဒနံ့ကုသို့ သွားသော လမ်းအား နေ၊ မိုးဆောင်း ရာသီမရွေး သွားလာ နိုင်ရန်အတွက် ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်အဖြစ် ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ပေးရန်နှင့် လှုပ်စစ်မီးသွယ်တန်းပေးရန်အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မေးမြန်းရာ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဌေက မဟာဆန္ဒနံ့ကုသုဘုရားသို့ ဝင်ရောက်သည့်လမ်းကို ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ် ရန်ပုံငွေ၌ ခွင့်ပြုထားခြင်းမရှိပါကြောင်း၊ သမိုင်းဝင် မဟာဆန္ဒနံ့ကုသို့ စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့

ပြည်ထောင်စုတိုင်း

ကျော်စွဲမှ

တွေ့ဆုံစဉ် အခြေခံအဆောက်အအုံကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ကျောက်ဖြူ အထူးစီးပွားရေးဇုန်၊ ၂၀ ရာစု ရေကြောင်းပိုင်းလမ်းမမှ ရရှိနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ၊ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ လယ်ယာကဏ္ဍသွင်းကုန်၊ ပို့ကုန် တိုးမြှင့်ရေး၊ မွေးမြူရေးကဏ္ဍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ အဆင့်မြှင့်တင်ရေး၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျော့နည်းပပျောက်ရေး၊ ငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးမှု၊ နယ်စပ်ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေ စိုးမိုးရေး၊ တရုတ်နိုင်ငံသို့ မြန်မာပညာတော်သင်များ စေလွှတ်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

နိုင်ငံတော် သမ္မတက ၂၀ ရာစု ပင်လယ်ရေကြောင်း ပိုင်းလမ်းမဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်-တရုတ်-အိန္ဒိယ-မြန်မာစီးပွားရေးစင်္ကြံ ထူထောင်မှုနှင့် အာရှအခြေခံအဆောက်အအုံ ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှုဘဏ် (AIIB)

ထူထောင်မှုတို့ကို မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် ကြိုဆိုကြောင်းနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ထပ်လောင်းအတည်ပြု ပြောကြားခဲ့သည်။

တရုတ်ဝန်ကြီးချုပ်က နှစ်နိုင်ငံဘက်စုံ မဟာဗျူဟာမြောက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို တိုးမြှင့်မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို လေးစားပြီး မြန်မာနိုင်ငံက မိမိနိုင်ငံနှင့် သင့်တော်သည့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလမ်းကြောင်း ရွေးချယ်မှုကို ထောက်ခံကြောင်း ထပ်လောင်းအတည်ပြု ပြောကြားခဲ့သည်။

နေပြည်တော်တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် (၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် (၁၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-တရုတ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတို့တွင် တရုတ်ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီခချန်းက အာဆီယံနိုင်ငံများမှ အခြေခံအဆောက်အအုံများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ဘီလီယံ ၂၀ အထူးချေးငွေတစ်ရပ် ထူထောင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ **(သတင်းစဉ်)**



မြန်မာနိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄
မြန်မာနိုင်ငံနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ နှစ်နိုင်ငံနားလည်မှု စာချုပ်လွှာနှင့် သဘောတူညီချက်များ လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ အိမ်တော်သံတမန်ဆောင်၌ ကျင်းပသည်။

လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီခချန်းတို့၏ ရှေ့မှောက်၌ တာဝန်ရှိသူများက နှစ်နိုင်ငံ နားလည်မှုစာချုပ်လွှာ၊ သဘောတူညီချက်များကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြသည်။

ယနေ့ လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြသည့် နားလည်မှုစာချုပ်လွှာများနှင့် သဘောတူညီချက်များမှာ BCIM စီးပွားရေးစင်္ကြံ မူဘောင်အတွင်း နှစ်နိုင်ငံစီးပွားရေးနှင့် နည်းပညာ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်လွှာ၊ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု တိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာ အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ရေးနားလည်မှု စာချုပ်လွှာ၊ တရုတ်-မြန်မာ လျှပ်စစ်စွမ်းအား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ကော်မရှင်တည်ထောင်ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်၊ မွေးမြူရေးနှင့် ရေလုပ်ငန်းကဏ္ဍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု စာချုပ်လွှာနှင့် သဘောတူညီချက်များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် တို့ပါသည်။

ဘဏ်အဖွဲ့အစည်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု စာချုပ်လွှာ၊ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု တိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာ အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ရေးနားလည်မှု စာချုပ်လွှာ၊ တရုတ်-မြန်မာ လျှပ်စစ်စွမ်းအား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ကော်မရှင်တည်ထောင်ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်၊ မွေးမြူရေးနှင့် ရေလုပ်ငန်းကဏ္ဍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု စာချုပ်လွှာနှင့် သဘောတူညီချက်များ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက် တို့ပါသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်းတို့ တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးစဉ်။ **(သတင်းစဉ်)**

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်းနှင့် အဖွဲ့အား ဂုဏ်ပြုနေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်း ဧည့်ခံစဉ်။ **(သတင်းစဉ်)**

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်းနှင့် အဖွဲ့အား ဂုဏ်ပြုနေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်း ဧည့်ခံစဉ်။ **(သတင်းစဉ်)**

နှစ်နိုင်ငံအကြား ကဏ္ဍပေါင်းစုံ၌ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုတိုးမြှင့်ရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄
ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော် နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီခချန်းဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့နှင့် ယနေ့မုန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော် အဆောက်အအုံ ဇေယျသီရိခန္ဓာခန်းမဆောင်၌ တွေ့ဆုံအဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယကနှင့် အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ ဖြစ်ကြသည့် သူရ ဦးအေးမြင့်၊ ဦးဌေးဦး၊ ဦးမောင်မောင်သိမ်း၊ ဦးသိန်းဇော်၊ ဦးသိန်းဆွေ၊ သူရဦးအောင်ကို၊ ဦးလှမြင့်ဦး၊ ဦးဌေးမြင့်၊ သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းထွန်း၊ ဥပဒေရေးရာနှင့်

အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင်များ၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး ဦးသစ်လင်းအုန်း၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးတို့မှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ် ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့နှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ယန်ဟိုလ်လ်လည်း တက်ရောက်သည်။

ယင်းသို့တွေ့ဆုံစဉ် နှစ်နိုင်ငံ ရှိရင်းစွဲ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု တိုးမြှင့်ခိုင်မာရေးနှင့် နှစ်နိုင်ငံအကြား ကဏ္ဍပေါင်းစုံ၌ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုတိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီးခင်မင်စွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် ဧည့်သည်တော် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီခချန်းသည် ဧည့်သည်တော်မှတ်တမ်းစာအုပ်၌ လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။ **(သတင်းစဉ်)**



ဗီယက်နမ်ဝန်ကြီးချုပ် ပြန်လည်ထွက်ခွာ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄
နေပြည်တော်၌ ကျင်းပသည့် (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများသို့ တက်ရောက်ခဲ့သည့် ဗီယက်နမ် နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ခေါင်းဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် ည ၉ နာရီ မိနစ် ၅၀ တွင် နေပြည်တော် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်မှ ပြန်လည်ထွက်ခွာသွားသည်။

ဧည့်သည်တော် ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့အား ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်စန်းရီနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။ **(သတင်းစဉ်)**

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄
နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်နေ့ထုတ် New York Times Daily, Opinion တွင် သမ္မတရှုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းစိန် ရေးသားခဲ့သော ဆောင်းပါး "Myanmar Needs Time" ကို ဖော်ပြခဲ့သည်။

အဆိုပါ ဆောင်းပါးတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အပြောင်းအလဲများနှင့် ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံသည် သမိုင်းတွင် မကြုံဖူးသော အပြောင်းအလဲများအကြား ရောက်ရှိနေပါသည်။ ဖျော်လင့်ချက်များ မြင့်မြင့် မားမားရှိထားသလောက် ပြည်သူများ၏ လိုအင်ဆန္ဒများကလည်း ပိုမိုတိုးတက်နေပါသည်။ ငြိမ်းချမ်းရေး၊ ဒီမိုကရေစီရေးနှင့် အားလုံးပါဝင်သော စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်နေသော အသွင်ကူးပြောင်းရေးလုပ်ငန်းသည် အောင်မြင်ရမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းကဲ့သို့ အောင်မြင်ရေးအတွက် မြန်မာအစိုးရက ရင်ဆိုင်နေရသော ရှုပ်ထွေးများပြားသည့် စိန်ခေါ်မှုများကို နိုင်ငံတကာအသိုက်

ရေးသားထား ပြည်တွင်း ပတ်သက်၍ မိမိတို့ အရေး မည့် လုပ်ငန်း အရည်ကြာဆို ဟု ခေါ်ဆိုကြာခဲ့သော လူတို့အောက်မှ ပေါ်ပေါက်လာသော စိတ်ဓာတ်ရေးရာ၊ စိတ်နေစိတ်ထားများလည်း စွဲထင်ကျန်ရစ်နေဆဲဖြစ်သည်။

ယင်းတို့မှာ နေ့ချင်းညချင်း ပြောင်းလဲ၍ရသော အရာများ မဟုတ်ပါကြောင်းဖြင့်

Myanmar Needs Time
By U SSE THAH WYU, CLS 2014

WASHINGTON, Myanmar - Myanmar is in the midst of changes that Americans see both as a challenge and an opportunity. The challenge is to ensure that the transition to a new, democratic and inclusive economic development does not lead to the rise of a military-led authoritarian regime. The opportunity is to ensure that the transition to a new, democratic and inclusive economic development does not lead to the rise of a military-led authoritarian regime.

မြန်မာနိုင်ငံပွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် သုံးစွဲမည့်ငွေပမာဏ ဒေါ်လာရှစ်ဘီလီယံခန့်ရှိ သဘောတူညီချက်နှင့် နားလည်မှုစာချုပ်လွှာများလက်မှတ်ရေးထိုး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄ - မြန်မာနိုင်ငံနှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နှစ်နိုင်ငံနားလည်မှုစာချုပ်များနှင့် သဘောတူညီချက်များ လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ အိမ်တော်သံတမန်ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။

လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီခချန်းအား ရှေ့မှောက်၌ တာဝန်ရှိသူများက နှစ်နိုင်ငံ နားလည်မှုစာချုပ်များနှင့် သဘောတူညီချက်များကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြသည်။

ယနေ့ လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြသည့် နားလည်မှုစာချုပ်များနှင့် သဘောတူညီချက်များမှာ BCIM စီးပွားရေးစင်္ကြံ မူဘောင်အတွင်း နှစ်နိုင်ငံစီးပွားရေးနှင့် နည်းပညာပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ၊ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု တိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာ အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ရေးနားလည်မှုစာချုပ်များ၊ တရုတ်-မြန်မာ လျှပ်စစ်စွမ်းအား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ကော်မရှင်တည်ထောင်ရေးဆိုင်ရာသဘောတူညီချက်၊ မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်းကဏ္ဍ ပူးပေါင်း

ဆောင်ရွက်မှု မြှင့်တင်ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ၊ စီးပွားရေးနှင့် နည်းပညာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံမှ ရဲတပ်ဖွဲ့ အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခြင်းဆိုင်ရာ စာချုပ်များ၊ စိုက်ပျိုးရေး ကုန်သွယ်မှုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ၊ အထက်ရဲရွာ ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းအတွက် ဦးစားပေးဝယ်ယူ ချေးငွေစာချုပ်၊ ယွမ်ဘီလီယံ ၃၀ ပေးအပ်ရေး စီမံကိန်း၏ ပထမအသုတ် စီမံကိန်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ၊ စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ဒုတိယအသုတ်အဖြစ် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၃၀၀ ပေးအပ်ရေး သဘောတူညီချက်၊ မြန်မာ-တရုတ်

စွမ်းအင်စီမံရေးဌာနများအကြား ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍ တိုးချဲ့ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသဘောတူညီချက်၊ ကျေးလက်ဒေသ ရန်ပုံငွေမတည်ရေး စီမံကိန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ၊ ရန်ကုန်မြို့ သာကေတမြို့နယ်တွင် BOT စနစ်ဖြင့် ၅၀၀ မဂ္ဂါဝပ် ဓာတ်အားပေးစက်ရုံ တည်ထောင်ရေးဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များ၊ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေး နည်းပညာ ပညာရှင်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအစီအစဉ်ဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်များတို့ဖြစ်ကြသည်။

ယနေ့ လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည့် သဘောတူညီချက်များနှင့် နားလည်မှုစာချုပ်များအရ တရုတ်နိုင်ငံက မြန်မာနိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် သုံးစွဲမည့်ငွေပမာဏမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ရှစ်ဘီလီယံ

ခန့်ရှိကြောင်း သိရှိရသည်။ ထို့ပြင် ချေးငွေကိစ္စရပ်များမှာ ကြိုတင်ဆောင်ရွက် ထားရှိခြင်းဖြစ်ပြီး လွတ်တော်က အတည်ပြုမှုသာ တရားဝင် အတည်ဖြစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အခမ်းအနားအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များအား ဂုဏ်ပြုနေလယ်စာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းညှိခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော် ကောင်စီ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်းအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။
(သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်းနှင့် အဖွဲ့အား ဂုဏ်ပြုနေလယ်စာဖြင့် တည်ခင်း ညှိနှိုင်းစဉ်။
(သတင်းစဉ်)

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အချိန်လိုအပ်ပါသည်

အဝန်းက နားလည်သဘောပေါက်ရန် လိုအပ်ပါသည်ဟု ဖော်ပြထားသည်။

ထို့အပြင် မိမိတို့သည် အင်စတီကျူးရှင်းနယ်ဆိုင်ရာ အရည်အသွေးလည်း အလွန်အလွန်နည်းပါးနေရုံမက အထီးကျန်နေခဲ့ရပါ။ အာဏာရှင်ဆန်သော အုပ်ချုပ်ရေးသားထားသည်။

ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ပတ်သက်၍ လတ်တလောအားဖြင့် မိမိတို့ အရေးကြီးဆုံးဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းတစ်ခုမှာ ကမ္ဘာပေါ်တွင် အရှည်ကြာဆုံး ပြည်တွင်းပဋိပက္ခဟု ခေါ်ဆိုနိုင်သည့်နှစ်ပေါင်း ၇၀ ကြာခဲ့သော လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခကြိုးပမ်းနေပါသည်။ မိမိတို့သည် ငြိမ်းချမ်းရေး သဘောတူညီချက် အဆိုပြုခြင်းနှင့် ဆွေးနွေးမှု အပါအဝင် အဆင့်ဆင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးနိုင်ရေး လုပ်ဆောင်ပေးရန် ဆန္ဒရှိပါသည်။

ယင်းတွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများမှ တစ်ဆင့် အရပ်ရပ်၊ စစ်ဘက်ဆက်ဆံရေးနယ်ပယ်အပါအဝင် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ ဖြစ်သော ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးသို့ ရောက်ရှိနိုင်မည်ဟု ဖော်ပြထားသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ် ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် လူမျိုးရေးပဋိပက္ခနှင့် ပတ်သက်၍ ရခိုင်ပြည်နယ် အနောက်ပိုင်းတွင် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားသော အကျပ်အတည်းများ အဆုံးသတ်ရေးကြိုးပမ်းလျက်ရှိပါသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ပြဿနာအားလုံးကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းနိုင်မည့် နိုင်ငံတကာစံချိန်စံညွှန်းနှင့် ကိုက်ညီသော နိုင်ငံရေး စသည့် အခြေခံမူများနှင့်အညီ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုတစ်ရပ်ဖွဲ့စည်းရန်လည်း သန္နိဋ္ဌာန်ချ

မှုတို့အောက်မှ ပေါ်ပေါက်လာသော စိတ်ဓာတ်ရေးရာ၊ စိတ်နေစိတ်ထားများလည်း စွဲထင်ကျန်ရစ်နေဆဲဖြစ်သည်။

ယင်းတို့မှာ နေ့ချင်းညချင်း ပြောင်းလဲ၍ ရသော အရာများ မဟုတ်ပါကြောင်းဖြင့်

ကို အဆုံးသတ်ရေးပင်ဖြစ်သည်။ ဒီမိုကရေစီရေး၊ တန်းတူညီတူရှိရေး၊ ကိုယ်ကြံ့မာကိုယ် ဖန်တီးခြင်းနှင့် စသည့် အခြေခံမူများနှင့်အညီ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုတစ်ရပ်ဖွဲ့စည်းရန်လည်း သန္နိဋ္ဌာန်ချ

စီမံချက်တွင် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ၊ ပြန်လည်နေရာချထားရေး၊ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများ ဖော်ဆောင်ရေးနှင့် နိုင်ငံသားဖြစ်ရေးစသည့် ကိစ္စများပါဝင်သည်။ ထို့အပြင် အကြမ်းဖက်မှုများ၊ ထပ်မံမဖြစ်ပွားရေးအတွက် လုံခြုံရေးကို မြှင့်တင်ထားရှိပြီး အကြမ်းဖက်မှု ကျူးလွန်သူကို တရားဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူနိုင်ရန် စနစ်တကျ လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်ဟု ရေးသားထားသည်။

လာမည့်နှစ်တွင် ကျင်းပမည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲနှင့် ပတ်သက်၍ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ် ကျင်းပရန် မိမိတို့လုပ်ဆောင်နေပြီး အဆိုပါ ရွေးကောက်ပွဲသည် ဒီမိုကရေစီ ဖော်ဆောင်ရေးတွင် အဓိကကျသော ခြေလှမ်းတစ်ရပ် ဖြစ်ရေးအတွက် မိမိတို့ကြိုးပမ်းနေပါသည်။ ရွေးကောက်ပွဲတွင် ပြည်တွင်းလေ့လာ စောင့်ကြည့်သူများသာမက နိုင်ငံတကာလေ့လာ စောင့်ကြည့်သူများကိုပါ ခွင့်ပြုပေး

မည်ဖြစ်သည်။ ရွေးကောက်ပွဲသည် လွတ်လပ်မှု၊ တရားမျှတမှု ရှိသည့် အပြင် ပြည်သူများ အနာဂတ်ကို အမှန်တကယ် ရွေးချယ်နိုင်သည့် ထိရောက်သော နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲကို ဖော်ဆောင်နိုင်မည်ဟု မိမိတို့ မျှော်လင့်ပါကြောင်းဖြင့်လည်း ဖော်ပြထားသည်။

မီဒီယာလွတ်လပ်ခွင့်နှင့် ပတ်သက်၍ မိမိတို့သည် လွတ်လပ်သော မီဒီယာတစ်ရပ်ထူထောင်ရန်လည်း သန္နိဋ္ဌာန်ချထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အသစ်ဖွဲ့စည်း တည်ထောင်လိုက်သည့် မြန်မာစာနယ်ဇင်းကောင်စီသည် ထိုအမှန်တရားကို ဖောင်ဆောင်ရန် အားကြီး မာန်တက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ လွတ်လပ်သော၊ အမှီအခိုကင်းသော၊ တာဝန်သိသောမီဒီယာတစ်ခု၏ အရေးပါမှုက မည်သည့်ဒီမိုကရေစီ အဖွဲ့အစည်းအတွက် မဆို အရေးပါသော အစိတ်အပိုင်းတစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ အပြည့်အဝနားလည်ပါကြောင်းဖြင့် ဖော်ပြထားသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးသိန်းက ၎င်း၏ဆောင်းပါး နိဂုံးတွင်

မိမိတို့၏ ရည်မှန်းချက်မှာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ ဖော်ဆောင်ရန်အတွက် အကူအညီရန်ပုံငွေ ရရှိရန်မဟုတ်ပါ။ အခြားအရာအားလုံးထက် ကျွန်ုပ်တို့လိုချင်သည့်အရာမှာ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းမှ မြန်မာမိတ်ဆွေများအနေဖြင့် ဖြစ်ပျက်နေသည့် သိမ်မွေ့သော အပြောင်းအလဲများကို နားလည်သဘောပေါက်လျက် မိမိတို့သည် မဟာအင်အားကြီး အိမ်နီးချင်း နိုင်ငံများအကြားရှိ နိုင်ငံငယ်လေးတစ်နိုင်ငံဖြစ်ပြီး ဆင်းရဲကွာ ရာစုနှစ်နှင့်ချီ ထီးထီးရပ်တည်သည့် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်ကြောင်းကို

လည်းကောင်း၊ မျိုးဆက်နှင့်ချီ အမြစ်တွယ်လာသည့် စနစ်ဟောင်းများနှင့် အမြင်များမှနေ၍ ယခုအခါ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီစနစ်ဆီသို့ အားမာန်ပါပါ ချီတက်နေသည့်အကြောင်းကိုလည်းကောင်း မြင်ကွင်းကျယ်ကျယ်ဖြင့် ရှုမြင်ကြရန်ပင်ဖြစ်သည်။ ဤအသွင်ကူးပြောင်းမှုမှာ သိမ်မွေ့ပြီးနက်နဲသည့် သဘောဆောင်သော်လည်း မိမိတို့ပိုင်းဖြစ်ထားကြပါကြောင်း စသည်ဖြင့် ဖော်ပြထားသည်။ (သတင်းစဉ်)

လာမည့်နှစ်တွင် ကျင်းပမည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက်၍ လွတ်လပ်ပြီးတရားမျှတသော ရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ် ကျင်းပရန်မိမိတို့ လုပ်ဆောင်နေပြီး အဆိုပါ ရွေးကောက်ပွဲသည် ဒီမိုကရေစီ ဖော်ဆောင်ရေးတွင် အဓိကကျသော ခြေလှမ်းတစ်ရပ်ဖြစ်ရေးအတွက် မိမိတို့ ကြိုးပမ်းနေ။

Myanmar Needs Time
By U HOC THANE NOV. 13, 2014

NATIONLINE Myanmar - Myanmar is in the midst of changes unprecedented in its history. Expectations are high for the future of our people and our country. We have reason to feel optimism in peace, democracy and inclusive economic development. And for this to happen we need the rest of the world to appreciate the complexity of the challenges that the Burmese government faces.

We live in the shadow of two great powers - a great divided by colonialism, communism and other ideologies, and by the cold war. Myanmar's future is in our hands. Let us be a part of the world that respects the complexity of the challenges that our people face.

ဦးသိန်းစိန် သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် တို့ တွေ့ဆုံ (သတင်းစဉ်)

ဦးသိန်းစိန် သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် တို့ ဂုဏ်ပြု ညှိနှိုင်း (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ



ဟိလတန်ဟိုတယ်ဝက်ဘ်ဆိုက်မှ ဟိလတန်ဟိုတယ်နေပြည်တော်အခန်း ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားမှု။

အာဆီယံတွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် အလျင်မြန်ဆုံးကြီးထွားလာသည်ကဏ္ဍဖြစ်လာ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄

အာဆီယံဒေသတွင်း နိုင်ငံများတွင် ထိုင်းနိုင်ငံ၊ မလေးရှားနိုင်ငံနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံများသည် ဒေသတွင်း ခရီးသွားဝင်ရောက်မှု အများဆုံးဖြစ်သည်။ အာဆီယံအသိုက်အဝန်း အနေဖြင့်လည်း ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် အလည်အပတ်လာရောက်သူ သန်း ၉၀ ရှိပြီး ၂၀၁၂ ခုနှစ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်လျှင် ၁၂ ရာခိုင်နှုန်းတိုးတက်လာခဲ့ကြောင်းသိရှိရသည်။

ရောက်မှု အများဆုံး ၁၀ နိုင်ငံနှင့် ဒေသတွင်းနိုင်ငံများတွင် ခရီးသွားလုပ်ငန်းမှ ဝင်ငွေ အများဆုံးရရှိသော နိုင်ငံဖြစ်ပြီး ခရီးသွားလုပ်ငန်းမှ ပြီးခဲ့သော ၂၀၁၃ ခုနှစ်က အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၂ ဘီလီယံရရှိကြောင်း သိရသည်။ UN World Travel Organization Tourism ၏ ဖော်ပြချက်အရ ဒေသတွင်းမြန်မာနိုင်ငံသည် ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် အလည်အပတ်လာရောက်သူ ၅၉၃၀၀၀ ရှိရာမှ ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် လာရောက်လည်ပတ်သူ ၉၀၀၀၀၀ အထိ တိုးတက်လာပြီး ရာခိုင်နှုန်းအားဖြင့် ၅၁ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်းအထိ တိုးတက်လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

များဖြစ်သည့် Accor Group၊ Shangri-La Groupနှင့် Pan Pacific Group အစရှိသည့် ဟိုတယ်လုပ်ငန်းများကလည်း စိတ်ဝင်စားလျက်ရှိပြီး Hilton မှလည်း Hilton နေပြည်တော်ကို နေပြည်တော်တွင် ဖွင့်လှစ်ထားပြီး ပုဂံ၊ မန္တလေးနှင့် အင်းလေးဒေသများတွင် ထပ်မံဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ၂၀၁၅ အလွန် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း ဆောင်ရွက်ရာတွင် လူမှုစီးပွား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် အရေးကြီးသည့် အခန်းကဏ္ဍဖြစ်လာမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ဒေသတွင်းနိုင်ငံများမှ နိုင်ငံသားအချင်းချင်း ဆက်သွယ်မှုကို တိုးတက်စေနိုင်သည်။

မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးကာကွယ်ရေးနှင့် လူကုန်ကူးမှုအသိပညာပေးဟောပြော

ပန်းတောင်း နိုဝင်ဘာ ၁၄

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပန်းတောင်းမြို့နယ် အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းခန်းမတွင် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲက ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးကာကွယ်ရေးနှင့် လူကုန်ကူးမှုအသိပညာပေးဟောပြော

ရေးနှင့် လူကုန်ကူးမှုအသိပညာပေးဟောပြောပွဲကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ပန်းတောင်းမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းဇော်ထွေးက အမှာစကားပြောကြားပြီး ပန်းတောင်းမြို့မစခန်းမှူး ဒုတိယရဲမှူး ခင်မောင်ကြည်က မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးကာကွယ်ရေးအသိပညာပေး ဟောပြောခြင်း၊ ဥပဒေအရာရှိ ဒေါ်တင်ဇာလှိုင်က လူကုန်ကူးမှုအသိပညာပေးဟောပြောခြင်း၊ တရားသူကြီး ဦးဌေးအောင်က မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးကာကွယ်ရေးနှင့် လူကုန်ကူးမှုအကြောင်း အသိပညာပေးဟောပြောခဲ့ပြီး ပန်းတောင်း ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အေးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားသည်။

ဆေးဝါး ကာကွယ်တားဆီးရေးအသိပညာပေး ဟောပြောခြင်း၊ ဥပဒေအရာရှိ ဒေါ်တင်ဇာလှိုင်က လူကုန်ကူးမှုအသိပညာပေးဟောပြောခြင်း၊ တရားသူကြီး ဦးဌေးအောင်က မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးကာကွယ်ရေးနှင့် လူကုန်ကူးမှုအကြောင်း အသိပညာပေးဟောပြောခဲ့ပြီး ပန်းတောင်း ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အေးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားသည်။

လူကုန်ကူးမှုတားဆီးရေး ဝိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေး

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းကြော်ငြာအား ဖြည့်စွက်အသိပေးခြင်း
၁။ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်တွင် အသစ်ဆောက်လုပ်မည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၂၀၀၀ ခန့် RC နှစ်ထပ်အိတ်ဆောင်(၃)လုံး ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလျှောက်တင်သွင်းရန် ၁-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှ ၅-၁၁-၂၀၁၄ရက်အထိ ကြေးမုံသတင်းစာနှင့် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတို့တွင် ကြော်ငြာများ ထည့်သွင်းခဲ့ပါသည်။
၂။ အဆိုပါကြော်ငြာအား ဖြည့်စွက်ချက်အနေဖြင့် တည်ဆောက်မည့် အိတ်ဆောင်များ၏ Plan, Section, Elevation ပုံများအား မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ် ၃၆တွင်လည်းကောင်း၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ် ရေဆင်းတွင်လည်းကောင်း လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါကြောင်းနှင့် တင်ဒါစည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များအား မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ ဆေးတက္ကသိုလ်၏ website ဖြစ်သော www.uvsyzein.edu.mm တွင် ဖော်ပြထားပါကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာနှင့် ဖုန်းနံပါတ်များတွင် ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
မွေးမြူရေးဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်
ရေဆင်း ဧယျာသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၆၆၅၈၊ ၀၆၇-၄၁၆၅၅၅၊ ၀၆၇-၄၁၆၅၅၆၊ ၀၆၇-၄၁၆၅၄၀

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၁၂၃)၊ မြေကွက်အမှတ် ၆၃၊ မြေအမည်ပေါက်ဒေါ်ခင်ထွေးရှိ TSN-၅၄၇၂၉၇ က မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများတင်ပြပြီး လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေချပါမစ်ထုတ်ပေးခြင်း ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ မြေယာရုံးခွဲ(၇)၊ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန
ဖုန်း-၀၉-၈၆၃၁၄၀၅

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၁၄-၁၁-၂၀၁၄

Table with multiple columns listing market prices for gold, silver, oil, and various commodities. Includes sub-sections for 'ရွှေဈေးနှုန်း', 'စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း', and 'ဘူရင်နောင်ကုန်စည်ဒိုင်ဈေးနှုန်း'.

မိုးစပါး တစ်ဧကအထွက်နှုန်းတိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်

ပေါက် နိုဝင်ဘာ ၁၄
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပေါက်မြို့နယ် ထန်းတပင်ကျေးရွာအုပ်စုကျေးရွာ ကိုယ့်အားကိုယ်ကုံးမြောင်းရေသောက် မိုးစပါး ၁၁ ဧက စိုက်ပျိုးထားသည့် ကွင်းပြင်တွင် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးခင်မောင်ဆွေနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ အကျိုးတော်ဆောင်တောင်သူများနှင့် စုပေါင်းပြီး ပုလဲသွယ်၊ ဝိယက်နမ်၊ နမသလေးစပါးမျိုးများ တစ်ဧကအထွက်နှုန်းတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် မျိုးကွဲနုတ်ပယ်ခြင်းလုပ်ငန်းကို နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက် ၉နာရီက ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။(ယာဉ်)
ရှေးဦးစွာတောင်သူ ဦးသူဇော်ဝင်း၏ နမသလေးမျိုးပွားစိုက်ခင်းတွင် မျိုးကွဲနုတ်ပယ်ခြင်း၊ ဦးမြသိန်းလေး၏ ဝိယက်နမ်စပါးစိုက်ခင်း မျိုးကွဲနုတ်ပယ်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးခင်မောင်ဆွေက မျိုးစေ့ အလေအလွင့် နည်းစေရန်နှင့် ပျိုးပင်ဘဝတွင် ကြီးထွားမှုအားကောင်းစေရန် သိပ္ပံနည်းကျပေါင်စနစ်ဖြင့် ပျိုးထောင်ရန် တစ်ဧက အထွက်နှုန်းမှန်ကန်ရေး



အတွက် မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များပွားများရေး၊ အထွက်နှုန်း မိတ်ဖက်ဆိုင်ရာများနှင့် အားနည်းချက်၊ အားသာချက်များကို ဒေသခံတောင်သူများနှင့် ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ညထံတိုး (iprd)

Advertisement for JUNE PHARMACEUTICAL LTD. featuring various medicines and products. Includes text in Burmese and English, and a list of products like 'Spirulina Products'.

နိုင်ငံတကာအစားအသောက်နှင့်ကြော်ငြာ

ယူဂိုစလားပွဲစဉ်များ

သီဟ

ယူဂိုစလား အုပ်စု(ဂ)		
လူဇင်ဘော့	-	ယူကရိန်း
မက်ဆီဒိုးနီးယား	-	ဆလိုဗက်ကီးယား
စပိန်	-	ဘီလာရုစ်

ယူဂိုစလား အုပ်စု(င)		
အင်္ဂလန်	-	ဆလိုဗက်ကီးယား
ဆန်မာရီနို	-	အက်စ်တိုးနီးယား
ဆွစ်ဇာလန်	-	လစ်သူယေးနီးယား

ယူဂိုစလား အုပ်စု(ဆ)		
ဩစတြီးယား	-	ရုရှား
မော်ဒိုဗာ	-	လက်ချန်စတိန်း
မွန်တီနီဂရို	-	ဆွီဒင်

ယူဂိုစလား အုပ်စု(ဂ)						
စဉ်	အသင်း	ပွဲစဉ်	နိုင်	သရေ	ရှုံး	ရမှတ်
၁	ဆလိုဗက်ကီးယား	၃	၃	၀	၀	၉
၂	စပိန်	၃	၂	၀	၁	၆
၃	ယူကရိန်း	၃	၂	၀	၁	၆
၄	မက်ဆီဒိုးနီးယား	၃	၁	၀	၂	၃
၅	ဘီလာရုစ်	၃	၀	၁	၂	၁
၆	လူဇင်ဘော့	၃	၀	၁	၂	၁

ယူဂိုစလား အုပ်စု(င)						
စဉ်	အသင်း	ပွဲစဉ်	နိုင်	သရေ	ရှုံး	ရမှတ်
၁	အင်္ဂလန်	၃	၃	၀	၀	၉
၂	ဆလိုဗက်ကီးယား	၃	၂	၀	၁	၆
၃	လစ်သူယေးနီးယား	၃	၂	၀	၁	၆
၄	ဆွစ်ဇာလန်	၃	၁	၀	၂	၃
၅	အက်စ်တိုးနီးယား	၃	၁	၀	၂	၃
၆	ဆန်မာရီနို	၃	၀	၀	၃	၀

ယူဂိုစလား အုပ်စု(ဆ)						
စဉ်	အသင်း	ပွဲစဉ်	နိုင်	သရေ	ရှုံး	ရမှတ်
၁	ဩစတြီးယား	၃	၂	၁	၀	၇
၂	ရုရှား	၃	၁	၂	၀	၅
၃	ဆွီဒင်	၃	၁	၁	၁	၅
၄	မွန်တီနီဂရို	၃	၁	၁	၁	၄
၅	မော်ဒိုဗာ	၃	၀	၁	၂	၁
၆	လက်ချန်စတိန်း	၃	၀	၁	၂	၁

အီတလီတို့ခက်ခဲမွန်းကျပ်စေမယ့် ယူဂို ၂၀၁၆ ခြေစစ်ပွဲ

မိုးမြင့်လင်းလက်

ယူဂို ၂၀၁၆ ခြေစစ်ပွဲတွင် နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်မှာ ဆက်လက်ကစားတဲ့အခါ နယ်သာလန်၊ အီတလီတို့ဖြင့်ထန်တဲ့ရုန်းအားတွေနဲ့ ဖြတ်သန်းရဖို့ရှိနေပြီး အခြေအနေမကောင်းခဲ့ရင် နည်းပြနုတ်ထွက်ဖို့လည်းရှိနေပါတယ်။ ဒါကြောင့်ဘယ်လိုရလဒ်တွေထွက်ပေါ်လာမလဲဆိုတာ စိတ်ဝင်စားစရာကောင်းနေတာတော့ အမှန်ပါပဲ။

အီတလီနှင့် ခရိုအေးရှား အီတလီတို့အိမ်ကွင်းဆိုင်ပေးမယ့် ခရိုအေးရှား ကိုခက်ခက်ခဲခဲရင်ဆိုင်ရဖို့ရှိနေပါတယ်။ ကစားပုံမာကျောပြီး လျင်မြန်တဲ့ ခရိုအေးရှားတိုက်စစ်မှူးတွေက အီတလီနောက်တန်းကို အချိန်ပြည့်ခြိမ်းခြောက်ပါလိမ့်မယ်။ ဒီနှစ်သင်းရဲ့နောက်ဆုံးတွေ့ဆုံမှု သုံးပွဲရလဒ်ကိုကြည့်ရင် အီတလီတို့တစ်ပွဲမှမနိုင်ထားပါဘူး။ ဒါပေမယ့် ခရိုအေးရှားရဲ့ အဝေးကွင်းရလဒ်ဆိုးရွားမှုကို အီတလီတို့အခွင့်အရေးအဖြစ်အသုံးပြုနိုင်ရင်တော့ အီတလီတို့အမှတ်ပြည့်ရနိုင်မယ့် အခြေအနေရှိပေမယ့် အဖြစ်နိုင်ဆုံးရလဒ်က သရေပါပဲ။

နယ်သာလန်နှင့် လက်စီယား နယ်သာလန်နည်းပြဟစ်ဒင့်ကတော့ ဒီပွဲမှာ နှိုးခဲ့ရင် ရာထူးကနုတ်ထွက်မယ်လို့ ထုတ်ဖော်ပြောဆိုထားတာမို့ နယ်သာလန်တို့ ဖိစီးစီးစားစားတော့မှာဖြစ်ပါတယ်။ နယ်သာလန်ဟာ အဓိကကစားသမားတွေဖြစ်တဲ့ ရော်ဘင်၊ ဗန်ပါစီတို့ပါဝင်လာမှာဖြစ်တာမို့ ဒီပွဲရလဒ်ကို အနိုင်အဖြစ်ပုံဖော်ပါလိမ့်မယ်။ အဖော်အဖွဲ့နှင့် နော်ဝေ တစ်ဦးချင်းရော အသင်းလိုက်ပါစွမ်းဆောင်မှုမြင့်မားတဲ့နော်ဝေဟာ အဝေးကွင်းဆိုင်ပေးမယ့် အဖော်အဖွဲ့ကို အသားစီးရအောင်ကစားပါလိမ့်မယ်။ အဖော်အဖွဲ့ကိုကလည်း တစ်ဦးချင်းလိုက် ကစားအားကောင်းသူတွေဖြစ်တာမို့ နော်ဝေတို့သတိထားကစားရပေမယ့် အကြိုက်က နော်ဝေဖြစ်ပါတယ်။

ချက်နှင့် အိုက်စလန် ချက်အသင်းဟာ အိုက်စလန်နဲ့ကစားတိုင်းနိုင်ပွဲရအောင်ကြိုးစားနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ခြေစစ်ပွဲသုံးပွဲကစားပြီးချိန်မှာ အိုက်စလန်တို့ပေးပို့မရှိအောင် ကစားနိုင်တာက ချက်တိုက်စစ်မှူးတွေဖြစ်တဲ့ရီဆစ်စကီးနဲ့ လာဖာတာတို့ နှစ်ဆကြိုးစားရမယ့်အနေအထားပါ။ နှိုးပွဲမရှိသေးတဲ့ချက်ကို ယုံကြည်မှုပေးရမှာဖြစ်ပါတယ်။ တူရကီနှင့် ကာဇက်စတန် တူရကီဟာ ကာဇက်စတန်နဲ့ဆုံတိုင်း အခြေအနေကောင်းတာများပါတယ်။ ဒါပေမယ့် တူရကီဟာ ခြေစစ်ပွဲတွေမှာ ရလဒ်တွေဆိုးရွားတာမို့ ဒီပွဲမှာ အကြိတ်အနယ်ကစားရမယ့်ကိန်း ဆိုက်နေပါတယ်။ နိုင်ပွဲကို အပြင်းအထန်ရှာဖွေမယ့် တူရကီကို အလေးထားအားပေးချင်ပါတယ်။



လာလီဂိုကို ကမ္ဘာ့အကောင်းဆုံးလိဂ်ဟု မှီယက်ဆီ

စပိန်လာလီဂိုသည် ကမ္ဘာပေါ်တွင် အကောင်းဆုံးလိဂ်ဖြစ်ကြောင်း ရိုးရဲ့ ဆိုဒ်ဒ်နည်းပြ ဒေးဗစ်မိုယက်စ်က ပြောကြားလိုက်သည်။ လာလီဂိုသည် ပရီမီယာလိဂ်ထက် သာလွန်ကြောင်း ဆိုဒ်ဒ်နည်းပြသစ် မိုယက်စ်က ဆိုသည်။ အသက် ၅၁ နှစ်အရွယ် ဒေးဗစ်မိုယက်စ်အား ဧပြီလတွင် မန်ယူက အလုပ်မှပြုတ်ခဲ့ပြီးနောက် မကြာသေးမီက ရိုးရဲ့ဆိုဒ်ဒ်နည်းပြဖြစ်လာခဲ့သည်။ မိုယက်စ်အား ဆိုဒ်ဒ်က ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇွန်လအထိ စာချုပ်ထားသည်။ ဆိုဒ်ဒ်အသင်းသည် စပိန်လာလီဂိုတွင် ရလဒ်မကောင်းဖြစ်နေပြီး ပွဲစဉ် ၁၁ အပြီး ဇယားနံပါတ် ၁၅ တွင် ရပ်တည်လျက်ရှိသည်။ ၎င်းအနေဖြင့် လာမည့် နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက်တွင် ဒီပို့တိုဗိုနှင့်ပွဲတွင် ပထမဆုံးပွဲအဖြစ် စတင်ကိုင်တွယ်ရမည်ဖြစ်သည်။

ရော်ဂျာပက်ဒ်ရား ဆီမီးတက်ပြီ

လန်ဒန်မြို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်မှ ၁၆ ရက်အထိ ယှဉ်ပြိုင်ကစားလျက်ရှိသည့် World Tour Finals တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် အင်ဒီးယားအား ရော်ဂျာပက်ဒ်ရားက ၆-၀၊ ၆-၁ ဖြင့် နိုင်ပြီး ဆီမီးဖိုင်နယ်သို့တက်ရောက်သွားခဲ့သည်။ ဂရင်းဆလမ်ဖလား ၁၇ လုံးဆွတ်ခူးခဲ့သူ ရော်ဂျာပက်ဒ်ရားက ၅၆ မိနစ်ကြာကစားပြီး နောက်တစ်ဆင့် တက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ရော်ဂျာပက်ဒ်ရား၏ ယင်းအနိုင်ပွဲသည် အုပ်စု(B)တွင် တတိယမြောက်နိုင်ပွဲ ဖြစ်သည်။ မာရေး၏ယင်းရလဒ်မှာ လွန်ခဲ့သောခုနှစ်နှစ်က ဂျိုကိုပစ်ကို ၆-၀၊ ၆-၁ ဖြင့် ရှုံးပြီးကတည်းက အဆိုရွေးဆုံးရလဒ် ဖြစ်ခဲ့သည်။ ဖက်ဒ်ရားနောက်မှ ဂျပ်နပ်မှ ကမ္ဘာ့နံပါတ် ၅ အဆင့်ရှိ ကီနီရှိကိုရီသည် စပိန်မှဒေးဗစ်မာရာကို ၄-၆၊ ၆-၄၊ ၆-၁ ဖြင့်နိုင်ပြီး ဆီမီးတက်လာခဲ့သည်။

Advertisement for a business or service, containing text in Burmese and contact information.

Advertisement for B.Ed. and other educational courses, mentioning 'B.Ed. ဝင်ခွင့် "တန်းချွေသစ်"' and contact details.

Advertisement for 'ဝန္တဝင်ရွှေပွင့် Travel & Tours' featuring a promotion trip for USD 3800.

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန စက်ပစ္စည်းများဝယ်ယူရန်အတွက် Open Tender ခေါ်ယူခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံနှင့် ကျောင်းများတွင် အသုံးပြုမည့် အောက်ဖော်ပြပါ ကွန်ပျူတာများအား မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

Sr	Description
1	Model: Dell OptiPlex 3020 MT (Mini Tower)
	Chassis: OptiPlex 3020 Minitower BTX Base
	Processor: Intel Core i5-4570 Processor (Quad Core, 6MB Cache, 3.2 GHz)
	Memory: 4GB(1x4G) 1600 MHz DDR3 Memory
	Hard Drive: 1TB 3.5 inch Serial ATA (7.200 Rpm) Hard Drive
	Monitor: Dell E Series E 2014H 19.5" Wide Screen Monitor with LED Back Light
	Display C'trl: Intel HD 4600 Graphics
	Optical Drive: 16X Half Height DVD+/-RW Drive
	Network: 10/100/1000 mbps
	Speaker: Internal Dell Business Audio Speaker
	Mouse: Dell MS 111 USB Optical Mouse
	Keyboard: US English(QWERTY) Dell KB 212-B QuietKey USB Keyboard Black Chassis Intrusion Switch
	O/S: Ubuntu Linux 12.04, Dell Applications for N-Series
2	Model: Dell OptiPlex 9020 MT(Mini Tower)
	Chassis: OptiPlex(TM) 9020 Mini Tower
	CPU: 4th Generation Intel® Core (TM) i7-4770 Processor (3.4 GHz, 8M, 84W)
	Chipest: Intel® Q87 Express Chipest
	Memory: 4GB(1x4GB) 1600 MHz DDR3 Non-ECC
	Hard Disk: 500 GB 3.5 inch Serial ATA(7200 Rpm) Hard Drive
	VGA: Intel integrated Graphics
	Optical Drive: 16X Half Height DVD+/-RW Drive
	Network: Broadcom NetXtreme 10/100/1000 PCIe Gigabit Networking Card
	Keyboard: US English (QWERTY) Dell KB212-B Quietkey USB Keyboard Black
	Mouse: Dell(TM) MS 111 USB Optical Mouse
	Speaker: Internal Dell Business Audio Speaker
	Monitor: Dell 19.5" Monitor (E2014 H, 19.45 VIS), Chassis intrusion Switch
	O/S: Ubuntu Linux 12.04, Dell Applications for Windows 7

Advertisement for a computer or IT service, mentioning 'အာ.ဝေ.ဝေ(ခ) အေဒီအေ(ခ) အေအေ(ခ) အေအေ(ခ)' and 'ဝေအေ(ခ) အေအေ(ခ)'.

Advertisement for 'စာအုပ်စာပေ လူမိတ်ဆွေ' (Book and Literature Friends).

3	Model: Dell OptiPlex 9020 MT(Mini Tower)
	Chassis: OptiPlex(TM) 9020 Mini Tower
	CPU: 4th Generation Intel® Core™ i7-4770 Processor (3.4 GHz, 8M, 84W)
	Chipset: Intel® Q87 Express Chipset
	Memory: 8GB(2x4GB) 1600 MHz DDR3 Non-ECC
	Hard Disk: 1TB 3.5 inch Serial ATA(7200 Rpm) Hard Drive
	VGA: AMD Radeon HD 8570, 1 GB DDR3, FH-1 DP 1 DVI Dell OptiPlex
	Optical Drive: 16X Half Height DVD+/-RW Drive
	Network: Broadcom NetXtreme 10/100/1000 PCIe Gigabit Networking Card
	Keyboard: US English (QWERTY) Dell KB212-B Quietkey USB Keyboard Black
	Mouse: Dell(TM) MS 111 USB Optical Mouse
	Speaker: Internal Dell Business Audio Speaker
	Monitor: Dell 19.5" Monitor (E2014 H, 19.45 VIS) Chassis intrusion Switch
	O/S: Ubuntu Linux 12.04, Dell Applications for Windows 7

၂။ Open Tender ပုံစံများကို ၁၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်းသိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ် ၂၁ တွင် တစ်ရံလျှင် ကျပ် ၁၀၀၀/- နှုန်းဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ တင်ဒါများတင်သွင်းရမည်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

မြန်မာနိုင်ငံ၏ အလှဆုံးနှင့် အထင်ရှားဆုံး မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-လားရှိုး ရထားလမ်း



မြန်မာနိုင်ငံတွင် ခရီးသည်နှင့် ကုန်စည်ပို့ဆောင် ဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းများအဖြစ် ကုန်းလမ်း၊ ရေကြောင်းလမ်း၊ လေကြောင်းလမ်း များကို အသုံးပြုလျက်ရှိရာ ကုန်းလမ်း ပို့ဆောင်ရေးတွင် အရေးပါသည့် မီးရထားလမ်းကို မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံးအဖြစ် ရန်ကုန်-ပြည် လမ်းကို ၁၈၇၄ ခုနှစ်တွင် စတင် ဖောက်လုပ်ခဲ့ပြီး ၁၈၇၇ ခုနှစ် မေ ၁ ရက်၌ ရန်ကုန်နှင့် ဧရာဝတီမြစ်ဝှမ်း အစိုးရမီးရထားအမည်ဖြင့် စတင် ပြေးဆွဲနိုင်ခဲ့သည်။

ပြင်ဦးလွင်-မန္တလေး-လားရှိုး ရထားလမ်းကိုလည်း မြို့ဟောင်း ဆည်တော်-ပြင်ဦးလွင်-နောင်ချို- သီပေါ-လားရှိုး စသည်ဖြင့် ၁၈၉၈ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှ စတင်ဖောက် လုပ်ခဲ့ရာ ၁၇၇ ဒသမ ၈၄ မိုင်ခရီးကို ၁၉၀၃ ခုနှစ် မတ် ၁ ရက်တွင် အောင်မြင်စွာ ပြီးစီးခဲ့သည်။

ထို့နောက် ၁၈၈၆ ခုနှစ်တွင် တောင်ငူမြို့မှ စတင်၍ ပျဉ်းမနား၊ ရမည်းသင်း၊ မန္တလေးမြို့များသို့ အဆင့် ဆင့်ဖောက်လုပ်ခဲ့ရာ ၃၈၅ ဒသမ ၅၀ မိုင်ရှိသော ရန်ကုန်-မန္တလေးရထား လမ်းကို ၁၈၈၉ ခုနှစ် မတ် ၁ ရက် တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့သည်။

ရန်ကုန်-ပြည်လမ်းနှင့်ရန်ကုန်- မန္တလေးကို အချိန်ကာလသုံးနှစ်ပတ် ၀န်းကျင်သာ ဖောက်လုပ်ခဲ့ရသော် လည်း မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-လားရှိုး လမ်းကို ငါးနှစ်ကြာမြင့်စွာ ခက်ခက် ခဲခဲဖြင့် ဖောက်လုပ်ခဲ့ကြရသည်။ ထို ကဲ့သို့ အခက်အခဲများစွာဖြင့် ဖောက် လုပ်ခဲ့ရသော မီးရထားလမ်းဖြစ်သော ကြောင့်လည်း မြန်မာနိုင်ငံတွင် အလှ ဆုံးနှင့် အထင်ရှားဆုံးလမ်းအဖြစ် ယနေ့ထိ တိုင်အောင် လူသိများကျော် ကြားနေပြီး နေ့စဉ်ပြေးဆွဲအသုံးပြု

နေရဆဲဖြစ်နေသည်။ မီးရထားလမ်း၏ လှပပုံမှာလည်း ထူးခြားလှသည်။ ပြင်ဦးလွင်အထက် ဆည်တော်ရွာမှ စတင်၍ ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ၊ စတုတ္ထလွန်းထိုး အဆင့်ဆင့်ဖြင့် မီးရထားသည် မတ် စောက်လှသော တောင်ပေါ်သို့ ရှေ့ထိုး နောက်ငင်နှင့် ခုတ်မောင်းရသည် မှာ စီးနင်းလိုက်ပါရသူများအတွက် အသည်းတအေးအေးဖြင့် ကြည်နူး ပျော်ရွှင်ဖွယ်ကောင်းလှသည်။ မမြင် ဘူး၊ မတွေ့ဘူးသော အတွေ့အကြုံ အရသာအသစ်ကို စတင်ခံစားရမည် ဖြစ်သည်။

မည်းဂူရထားလမ်းကိုလည်း ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယအကြိမ်အထိ တဟေး ဟေးတဟေးဟေးအော်ဟစ်ဆူညံသံ ပေါင်းစုံဖြင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့ကြရမည် ဖြစ်သည်။ နောင်ချိုမြို့နှင့် ကျောက်မဲ မြို့ကြားတွင် အလွန်တရာမတ်စောက် လှသော လျှိုချိုင့်ဝှမ်းကြီးကို ခက်ခက် ခဲခဲဆောက်လုပ်ထားသည့် ကမ္ဘာ ကျော် ဂုတ်ထိပ်တံတားကြီးကိုလည်း ရင်သပ်ရှုမောစွာ ငေးမောကြည့်ရှုရင်း ကျော်ဖြတ်ရပေဦးမည်။ မီးရထား လမ်းဖြတ်သန်းရာ လမ်းတစ်လျှောက် တွင်လည်း ရှမ်းခေရွာလေးများနှင့် အစီအရီ စိုက်ပျိုးထားသော သီးနှံ ခင်းများ၊ ပန်းပေါင်းစုံအခင်းများ၊ စတော်ဘယ်ရီခင်းအလှများ၊ မြိုင်မြိုင်

ဆိုင်ဆိုင် သီးပွင့်နေသော လိမ္မော်၊ ကမ္ဘာလ၊ မက်မန်း၊ မြိကြီးများကို မြင်တွေ့ကြရပေမည်။ မီးခိုးတလူလူ နှင့် တောင်ယာစိုက်ခင်းများမှာလည်း ရှုဖွေဖွယ် တွေ့မြင်ရမည်ဖြစ်ပြီး သဘာဝတောတောင်စိမ့်စမ်းရေတံခွန် တို့ကိုလည်း မြင်တွေ့ကြရပေမည်။ ဤမျှ သာယာလှပလှသော မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-လားရှိုးရထား လမ်းကို ယခင်ကခရီးသည်နှင့် ကုန်စည်များ အလွန်များပြားစွာ အသုံးပြုခဲ့ကြသော်လည်း ယခုအခါ တွင် ကုန်စည်အနည်းငယ်နှင့် ကမ္ဘာ လှည့်ခရီးသည် အချို့သာ သွားလာ အသုံးပြုနေကြသည်ကို တွေ့မြင်နေ ရသည်။

မြန်မာ့ခရီးသွားနှစ်အဖြစ် ပြုလုပ်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်ရာ သာယာ လှပကျော်ကြားပြီး နိုင်ငံခြားသား ခရီးသည်များ စိတ်ဝင်စားသည့် မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-လားရှိုး မီး ရထားလမ်းပိုင်းကို ပိုမိုကောင်းမွန်ပြီး အဆင့်မြင့်သည့် တွဲဆိုင်များဖြင့် အစားထိုး ပြေးဆွဲနိုင်မည်ဆိုပါက ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်များကို ပိုမို ဆွဲဆောင်နိုင်စေမည်ဖြစ်ပြီး မကြာမီ ရောက်ရှိလာမည့် မြန်မာ့ခရီးသွား နှစ်တွင်လည်း မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်- လားရှိုး မီးရထားလမ်းကြီးကို ခရီးသွား ဧည့်သည် အများအပြားဖြင့် တွေ့မြင် ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြအပ်ပါ သည်။

သက်နိုင်(ပြင်ဦးလွင်)

စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေးအကြောင်း ဟောပြော

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၄ စားသောက်ကုန်များထုတ်လုပ်သည့် လုပ်ငန်းရှင် များမှ ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်သော စားသောက် ကုန်များကို စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီစွာဖြင့် ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူး ပေးနိုင်ရန် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် စားသုံးသူရေးရာ ဦးစီးဌာန ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြား ရေးမှု၊ ဦးစီးဌာနတိုင်းဒေသကြီးဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြား ရေးမှု၊ ဦးစီးဌာနတိုင်းဒေသကြီးအရာထမ်း၊ အမှုထမ်း များသည် တိုင်းဒေသကြီး ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ စားသုံးသူကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအသင်းတို့ နှင့်ပူးပေါင်းပြီး အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ် စက်မှုဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီရုံး၌ စားသုံးသူအကာ အကွယ်ပေးရေးအကြောင်း သိကောင်းစရာများ ဟောပြော ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

Food Industry (စုပေါင်း) စက်ရုံ၊ ဧရာဝတီစားသောက် ကုန်လုပ်ငန်းလီမိတက် ခေါက်ဆွဲခြောက်စက်ရုံများသို့ သွားရောက်ကြပြီး စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေး ဥပဒေနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်များကို ထပ်မံဆွေးနွေး ခဲ့ကြသည်။ အလားတူ နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်တွင် အင်းစိန်မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံး၌ စားသုံးသူအကာ အကွယ်ပေးရေးအကြောင်း ဟောပြောဆွေးနွေးပွဲကို ကျင်းပရာ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးနှင့် စားသုံးသူရေးရာ ဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမင်းသိန်း၊ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အစားအသောက် ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲရေးဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာနော်သန္တာနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ စားသုံးသူ ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအသင်း အတွင်းရေးမှူး ဦးကိုကိုနိုင်တို့က စားသုံးသူအကာ အကွယ်ပေးရေးဆိုင်ရာ ဥပဒေဆိုင်ရာ ဆောင်ရန် ရှောင်ရန်တို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။ (သတင်းစဉ်)

သတင်းတို ငွေချည်(၉)ချည်မျှင်ရည်ပါ စိုက်ခင်းကွင်းသရုပ်ပြ

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စလင်းမြို့နယ် အင်ကြင်းပင်လှကျေးရွာအုပ်စု ကွင်းအမှတ်(၅၄၇) ဦးပိုင်အမှတ်(၂၉/၃၀)ရှိ တောင်သူဦးလှိုင်၏ ဝါစိုက်ခင်း ငွေချည် (၉)ချည်မျှင်ရည်ပါစိုက်ပျိုးခြင်း ဒေသကိုညီမှု စမ်းသပ်ကွင်းငါးကေတွင် စိုက်ခင်းကွင်းသရုပ်ပြပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါ ကွင်းပွဲတွင် စက်မှုသီးနှံပွဲပြီးရေးရာမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး၊ ဦးသန်းညွှန်မောင်က ဝါတစ်ကေအတွက်နှုန်း တိုးတက်ရရှိစေရေးအတွက် အထွက်နှုန်းကောင်းမွန်သည့် ဒေသနှင့်ကိုက်ညီသော မျိုးကောင်းမျိုးသန့်ဝါစေ့များကို အသုံးပြုပြီး စိုက်ပျိုးရေးနည်းစနစ်မှန်ကန်စွာ အသုံးပြုပေးပညာပေးဆွေးနွေးဟောပြောခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးထွန်းသိန်းက ဝါစိုက်တောင်သူများဘဝ ဝင်ငွေနှစ်ဆတိုးတက်ရရှိပြီး ဆင်းရဲမှုလျော့ချရေးအတွက် ယင်းကဲ့သို့ အထွက်နှုန်းပိုမိုရရှိစေမည့် ဝါမျိုးစေ့များကို အသုံးပြုစိုက်ပျိုးရန် ပြောကြားသည်။

စစ်ကြည့်(စလင်း)

အမျိုးသားနေ့ အကြိုဟောပြောပွဲကျင်းပ

၂၀၁၄ ခုနှစ် (၉၄)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အကြိုဟောပြောပွဲ အခမ်းအနားကို ပုသိမ်ကြီးမြို့ အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်း အောင်ဇေယျခန်းမ၌ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်ကကျင်းပရာ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်ခင်လှနှင့်ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ အစီအစဉ်အရ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်ခင်လှက အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် အလယ်တန်းပြဆရာမဒေါ်ခင်မြမြလေးက အမျိုးသားနေ့ဖြစ်ပေါ်လာပုံ ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဆရာမဒေါ်ညွှန်ညွှန်ဝင်းက အမျိုးသားပညာရေးစနစ် ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း ဟောပြောကြကြောင်း သိရသည်။

အောင်ကျော်ထွန်း(ပုသိမ်ကြီး)

<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၂၇၄/၂၄၃၈၇ New Anbo 125 M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစည်သူအောင် ၉/မတရ(နိုင်)၁၄၆၁၃၂ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့် လျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၈၄/၂၂၆၈ Shwe Kyar Pan L/T ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးအာစိတ္တ ၉/မတရ(သ)၀၀၂၃၀၇က (ကမ-၃)ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(တောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၂၀၄/၂၄၃၄၄ Stream 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်မင်းနိုင် ၉/မတရ(နိုင်)၀၀၃၇၄၇က (ကမ-၃)ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(နေပြည်တော်)</p>	<p>ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၇၇/၉၇၄၉ Mitsubishi Fuso Fu 478 U ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်သောင်းစိန်(ခ)ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း ၈/မတရ (နိုင်)၀၂၇၃၇၃က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ တိုင်းရုံး(မကွေး)</p>	<p>ယာဉ်အိုယာဉ်ဟောင်းအပ်နှံ/လက်ခံ ရရှိခြင်းပြေစာ(ပုံစံ(၈)) မိတ္တူထုတ်ယူခွင့်လျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၈၈/၇၀၇၆ ယာဉ်လက်ဝယ် ရှိသူ ဒေါ်မိုးနှင်းအေး ၉/မတရ(နိုင်)၀၇၄၄၆၆ က ယာဉ်အိုယာဉ်ဟောင်းအပ်နှံ/လက်ခံရရှိ ခြင်း ပြေစာ(ပုံစံ(၈))ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၁၄၄/၆၆၁၄၀ ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်မိုးနှင်းအေး ၉/မတရ(နိုင်)၀၀၃၃၀၀ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါ က နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက် ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မြင်းခြံမြို့)</p>
<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၁၄၄/၆၇၉၉၆ Honda C90 Custom cmv ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိန်ဝင်း ၉/မတရ(နိုင်)၀၅၆၂၆၂က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>		<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၃၄၄/၅၄၃၂၂ လန်ဂျား 110 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ Tet Nay Chi Co.,Ltd. က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(နေပြည်တော်)</p>	<p>ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၆၄၄/၇၆၆၅၇ Honda Wave NF 100 S (M/C) ယာဉ်လက်ဝယ် ရှိသူ ဒေါ်အေးလျှော် ၁၃/ကတန(နိုင်) ၀၀၃၃၂၂က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့် ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ တွဲဘက်ပြည်နယ်ရုံး၊ ကျိုင်းတုံ</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၁၂၄၄/၃၅၆၈၀ Honda Click 125 MC ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ဌေး ဌေးမေ ၁၀/မတရ(နိုင်)၀၂၄၂၆၉က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးမြောက်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>	
<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၇၈/၅၄၀၈ MAM ဝက်ဂွန်မတ် II SW 4x4 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးခင်မောင်မြင့် ၁၃/လရန(နိုင်)၀၈၆၄၄၇က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)၊ အင်းစိန်မြို့</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၂၀၄/၈၅၃၇၂ ယာဉ်လက် ဝယ်ရှိသူ ဦးအောင်သိန်း ၅/သဟက(နိုင်) ၀၈၅၃၄၇က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရမည်းသင်း)</p>		<p>ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၃၀၄/၂၅၆၉၀ Honda Wave ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမော်ကြီး ၉/မတရ(နိုင်)၀၈၆၃၀၃က (ကမ-၃)ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာ ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသော သက်သေအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(တာချီလိတ်)</p>	<p>ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း</p> <p>ယာဉ်အမှတ် ၂၄၄/၉၆၃၇၀ Honda Wave NF 125 ST M/C ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးကျော်မင်းလတ် ၉/မတရ(နိုင်)၀၀၃၉၂၆က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။</p> <p>ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(မန္တလေးတောင်ပိုင်း)၊ မန္တလေးမြို့</p>	
<p>ဖခင် အမည်မှန်</p>	<p>နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနား အထက ပဉ္စမတန်း(B)တွင် ပညာသင်ကြားနေသော ဖခင်ဇာလင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမြင့်စိန် ၉/ပမန(နိုင်)၀၃၂၅၉၅ ဖြစ်ပါ သည်။ ဦးမြင့်စိန်</p>	<p>ပျောက်ဆုံးကြောင်း</p> <p>ကျွန်မ လွမ်းစံ ၁၃/ကမန(နိုင်)၀၀၃၉၄၀ ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။</p> <p>ဖုန်း-၉၅၉၅၁၀၄၄</p>			

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

အညာမြေဒေသတွင် ထန်းတစ်ပင်လုံး အသုံးဝင်သော်လည်း မပြုန်းတီးစေလို

ထန်းပင်များသည် မြန်မာနိုင်ငံ အလယ်ပိုင်း နေရာအနှံ့အပြားတွင် ပေါက်ရောက်လေ့ရှိသော်လည်း မကွေး တိုင်းဒေသကြီးနှင့် မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် များတွင် အများအပြား တွေ့မြင်ရ သည်။

ထန်းပင်မှ ထန်းရွက် ထန်းလက်၊ ထန်းသီး၊ ထန်းရေ၊ ထန်းအမြစ် ထိဘယ်အရာမျှ ပြစ်ရက်စရာမရှိ အောင် အံ့ဩဖွယ်ရာ အသုံးဝင်လှ ပေသည်။ ထန်းရွက်များကို လူ အများနေထိုင်ရန် အမိုးအကာ အတွက်သာမက လူသားများအတွက် အကျိုးပြုသည့် ကွဲ၊ နွား၊ ဆိတ်ခြံများ အတွက်အကာအရံ အမိုးအထိ အသုံးပြုကြသည်။

ထန်းလက်ကို စားပွဲ၊ ကုလားထိုင်၊ ခြံစည်းရိုးအကာနှင့် ထန်းလျှော် ထုတ်လုပ်ရောင်းကြသည်။ ထန်းရည် ကိုထန်းသီးနုနု ထန်းနို့ဖူးများမှ ထုတ်လုပ်၍ အညာမြေ ဒေသထွက် အချိုသကာအဖြစ် ထန်းလျက်

ချက်ထုတ်၍ အရောင်းအဝယ်ပြုကြ သည်။

ထန်းသီးနုကို ရာသီပေါ်ချိန်၌ ရာသီစာအဖြစ် စားသုံးကြသည့် အပြင်အိမ်ရှင်မများ ဟင်းလျာတစ်မျိုး အဖြစ် ချက်ပြုတ်ကြ၍မိသားစုထမ်း ဝိုင်းများတွင် တွေ့မြင်ကြရသည်။ ထန်းသီးများ ရင့်မှည့်လာလျှင်လည်း သဲမြေကျင်းများတူးကာ ထန်းသီးမှည့် များဖြင့် ထန်းမြစ်(ထပြေမြစ်) အဖြစ် စီးပွားဖြစ် စိုက်ပျိုးရောင်းချ ကြသည်။ ရေနံချောင်း၊ ချောက်၊ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်များရှိ ကျေးလက်ဒေသများတွင် မင်္ဂလာပွဲ များ၌ ထန်းပင်များကို ဆယ်ချီ၊ ရာချီအထိ ထန်းပင်များ လက်ဖွဲ့ လေ့ရှိသော မိရိုးဖလာလေ့ထုံးစံ ရှိကြသည်။

သက်တမ်းခြောက်ဆယ်ရှိ အပင် မြင့်မြင့် သက်တမ်းရှည်ရှည် ထန်းပင် များသည် မိုးသက်လေပြင်းကျ ရောက်သည့်အခါ ဇက်ပြတ်ကျပြီး အန္တရာယ်ကျရောက်မည် စိုးသဖြင့်

ခွဲထက်ရှင်

ခုတ်လှ၍ ထန်းခွဲသားများကို ထုတ်တန်း၊ လျှောက်တန်း၊ ရက်မများ အဖြစ် အဆောက်အအုံများတွင် အသုံးပြုလာကြသည်။

သပြေစမ်းကျေးရွာမှ တောင်သူ တစ်ဦးက “ထန်းပင်ရင့်ရင့်ထန်းသား က အခြားသစ်မာတွေထက် ကြာ ရှည်အသုံးခတယ်။ ရေမစိုရင် အဘ ဆောက်တဲ့အိမ် မြှေးတက်နေလို့ ရတယ်။ ပိုးထိုးတာတို့ ဆွေးမြည့် တာတို့သိပ်မရှိဘူး။ အခုများဆီ မြို့ တွေကနေ တောရွာတွေဆင်းပြီးစား သောက်ဆိုင်၊ လက်ဖက်ရည်ဆိုင်၊ ဘီလီယံကစားရုံတွေ ဆောက် လုပ်ဖို့ ထန်းပင် ထန်းသား ထန်းခွဲ သားဆီပြီး ဆင်းဝယ်လာကြတယ်။ ထန်းတစ်ပင်ကို ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ ကနေ ၂၅၀၀၀ အထိ ဈေးမြင့် လာသလို ခွဲခစိတ်ခကလည်း တစ်ပင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ ကနေ ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ အထိ ဖြစ်ပါတယ်။ ထန်း သားကို အဆောက်အအုံရဲ့ တိုင်ထူ ထုတ်တန်း၊ လျှောက်တန်း၊ ခါးပန်း ရက်မအဖြစ် အသုံးပြုကြတယ်။” ထန်းပင်က သစ်ဈေးလောက်မကြီး ပေမယ့် ထန်းပင်တွေ မခုတ်လှစေ ချင်ဘူး။ ယာနယ်နိမိတ်၊ လယ်နယ် နိမိတ်တွေမှာဆို စည်းရိုးဖြစ်သလို လေကာ၊ မိုးကာနဲ့ သဘာဝပတ် ဝန်းကျင်ကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်



ပေးတယ်။ ထန်းပင်မြင့်မြင့် သက် တမ်းရှည်တာတွေက နှစ်ငါးဆယ် ခြောက်ဆယ်နီးပါးရှိတယ်။ ထန်းပင် ကတစ်နှစ်မှ တစ်တောင် (၁၈ လက်မ) ပဲတက်တယ်။ ထန်းလက် ၁၄ လက်မ ၁၆ လက် အထိပဲ ခုတ်ရ တယ်။ ယခင်နှစ်ကထက် ယခုနှစ်တွေ ထန်းပင်ဈေးမြင့်လာတော့ ပိုင်ရှင် တွေကလည်း ရောင်းချင်လာတယ်။ အညာမြေရဲ့ အလှသဘာဝနဲ့ ပန်ရတဲ့

ထန်းတောအလှတွေ မပျက်စီး မပြုန်း တီးစေချင်ဘူး”ဟု ပြောပြသည်။

ယခုအခါ ကျေးလက်ဒေသ များနှင့် မြို့ပြရပ်ကွက်များတွင် လူနေအိမ်များ၊ အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ရာတွင် တန်ဖိုးကြီးသည့် သစ်များအစား ထန်းပင်ထန်းခွဲသား များ တွင်တွင်ကျယ်ကျယ် အသုံးပြုသူ များလာသဖြင့် ထန်းပင် ထန်းခွဲသား ဈေးကွက်အရောင်းအဝယ် ဖြစ်နေ

သည်။

နောင်တစ်ချိန်၌ အညာမြေ၏ အလှသဘာဝ ဂုဏ်ယူဖွယ်ရာ သက်တမ်းရှည်သည့် ထန်းပင် ထန်းတောကြီးများ မြင်ကွင်းများမှ မပျောက်ပျက်စေရန် သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်အဖွဲ့များနှင့် ပြည်သူများ ပါဝင်ပူးပေါင်း၍ ကြိုတင်ကာကွယ် စောင့်ရှောက်သင့်ပါသည်ဟု ရေးသား တင်ပြအပ်ပါသည်။

ထန်းပင်ထန်းတောကြီးများ မပျောက်ပျက်စေရန် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် အဖွဲ့များနှင့် ပြည်သူများပါဝင်ပူးပေါင်း၍ ကြိုတင်ကာကွယ် စောင့်ရှောက်သင့်

ဥပဒေစိုးမိုးရေးအဖွဲ့ အစည်းများအတွက် HIV ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်း အထောက်အကူပြုသင်တန်းပွင့်



တာချီလိတ် နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ဘာချီလိတ်မြို့နယ် ဝိုင်းဒင် HIV/AIDS ဆိုင်ရာအဖွဲ့ UNAIDS နှင့် ပူးပေါင်း၍ အစည်းအဝေးအတွက် အထောက်အကူပြုသင်တန်းပွင့်နေပုံကို ဖော်ပြရန် ရိုက်ကူးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

၏ ပံ့ပိုးကူညီမှုဖြင့် စောမွန်လူမှုဖွံ့ဖြိုးရေးအသင်းမှ ကျင်းပသောတာချီလိတ် ဒေသအတွင်းရှိ မူးယစ်ဆေးဝါးဆိုင်ရာ ဥပဒေစိုးမိုးရေးကိစ္စများတွင် အဓိက လုပ်ဆောင်နေကြသော ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် များ၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းအများအပြားနှင့် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် HIV ကာကွယ်ရေး လုပ်ငန်းများ၏ သဘောသဘာဝများ၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ပုံ များနှင့် အန္တရာယ်လျော့ကျရေးလုပ် နေတဲ့ အဖွဲ့အစည်းများကို ပိုမိုသိရှိ

ထို့နောက် ရန်ကုန်မြို့၊ စောမွန် လူမှုဖွံ့ဖြိုးရေးအသင်း စီမံကိန်းညှိနှိုင်း ရေးရာမှ ဒေါက်တာထွေးကြူက HIV အခြေခံဗဟုသုတ၊ အဓိကကူးစက် ခံရသူများနှင့် ကူးစက်ပြန့်ပွားပုံ၊ မြန်မာ နိုင်ငံတွင် လက်ရှိ HIV အခြေအနေ၊ HIV ကာကွယ်ရေးအစီအစဉ်များ၊ အန္တရာယ်လျော့ကျရေးလုပ်ငန်းများ ၏အရေးပါမှုကဏ္ဍကိုလည်းကောင်း၊ HIV ကာကွယ်ရေးနည်းဗျူဟာများ အပေါ် ရဲလုပ်ငန်း၏ အကျိုးသက် ရောက်ပုံတို့ကို လည်းကောင်း၊ ပြသနာများကို အတုပူးပေါင်းဖြေရှင်း နိုင်ရန် အစီအမံများ ဖော်ဆောင်ခြင်း၊

ဥပဒေစိုးမိုးရေးဝန်ထမ်းများနှင့် ဒေသ ရှိ ဝန်ဆောင်မှုပေးသူများအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုအား ကောင်း ခိုင်မာစေခြင်းတို့ကိုလည်း ကောင်း ပို့ချဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ယင်းနောက် စောမွန်လူမှုဖွံ့ဖြိုး ရေးအသင်း စီမံချက်အရာရှိ ဦးကိုကိုအောင်က ရဲလုပ်ငန်းမူဝါဒ နှင့် အလေ့အထများကို ဆွေးနွေး သည်။ တာချီလိတ်မြို့ UNODC တာဝန်ခံ ဦးသက်ထွဋ်ဦးက မိမိဒေသ ရှိ HIV ကာကွယ်ရေး လုပ်ငန်းများ ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြင့်မိုးရီ(တာချီလိတ်)

ရွှေရတုအစည်းအဝေးပိတ်ကြားခြင်း

သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနား (၁၉၆၄-၂၀၁၄) စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပရေး ညှိနှိုင်း တိုင်ပင်ရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အစည်းအဝေးကျင်းပမည်ဖြစ် ပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသူ ဘီဒီအက်စ်ဘွဲ့ရများ ကြွရောက်ဆွေးနွေးနိုင်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

နေ့ရက် - ၂၁-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့)

အချိန် - မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီ

နေရာ - “မြင့်” ခန်းမ၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်

အမျိုးသားစာပေဆုရရှိခြင်းအတွက် ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူခြင်း

၂၀၁၃ခုနှစ်အတွက် အမျိုးသားစာပေဆုတွင် သီလဝံသစာပေဖြင့် အမျိုးသားစာပေဆု (ဝတ္ထုရှည်)ရရှိခြင်းအတွက် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာဦးခင်ဇော် ကလောင်အမည်(နိုင်ဇော်)အား ဝမ်းမြောက်စွာ အထူးဂုဏ်ပြုအပ်ပါကြောင်း။

ဒေါက်တာမြင့်သန်း(ညောင်လေးပင်) မောင်မျိုးဆင့်(မြန်မာစာ)နှင့် Health for All မဂ္ဂဇင်းအဖွဲ့သားများ

တစ်ချက်တည်းကျင်းဝင်

မြေလတ်ဂေါက်ကလပ်(မြင်းခြံ)တွင် ဦးခင်ဇော်သည် ကစားဖော်များဖြစ်ကြသော ဦးမြင့်သင်းအောင်၊ ဦးအေးမြင့်တို့နှင့်အတူ ၉-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် ဂေါက်သီးရိုက်ကစားကြရာ Strixon Soft Feel No.(1) ဘောလုံးကို Wilson Iron No.(6) တုတ်ဖြင့်ရိုက်ရာ (၁၄၅) ကိုက်ရှိ ကျင်းအမှတ်(၆)တွင် တစ်ချက်တည်းဖြင့် ကျင်းဝင်သွားပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒေါ်မြင့်မြင့်ခင် ၇/တငန(နိုင်)၁၃၇၃၅၃ ပိုင်ဆိုင်သော နေပြည်တော်ခရိုင်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ ဦးပိုင်အမှတ် ၅၆၁/၁၊ ကွင်းအမှတ် ၁၆၂၅၊ မြေအကျယ်အဝန်း ၈၆၂ယာ ၀၃၁၁မ ၀၅၈က အား ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများသည် နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်- ဒေါ်မြင့်မြင့်ခင် ဖုန်း-၀၉-၉၇၂၄၀၇၅၄၀

အထက နေခြည်၊ မြန်အောင်၏ စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲပိတ်ကြားစာ

မြန်အောင်မြို့၊ အထက နေခြည်ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၄-၁-၂၀၁၅ရက် (လွတ်လပ်ရေး နေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ပညာနေခြည်ကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ အားလုံး ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ ကြွရောက်ကြပါရန်နှင့် လျှာဒါန်းလိုသူများသည် ဦးဌေး ဖုန်း-၀၉-၄၀၀၅၉၂၄၆၊ ဦးနေဝင်း ဖုန်း-၀၉-၅၄၁၅၇၀၅၊ ဦးဝင်းရီ ဖုန်း-၀၉-၄၂၂၄၅၇၉၉၄၊ ဦးကြည်စိုးထွန်း ဖုန်း-၀၉-၄၂၂၄၄၄၄၄၆၊ ဦးရဲသူဇော် ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၇၃၉၆၃ နှင့် ကမ္ဘောဇ ဘဏ်လီမိတက်(မြန်အောင်ဘဏ်ခွဲ)၊ ငွေစာရင်းအမှတ်-၁၀၃၁၂၂၀၀၀၁၃၆၉ သို့ ဆက်သွယ်လျှာဒါန်းနိုင်ကြပါသည်။

အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ အထက နေခြည်၊ မြန်အောင်မြို့

အထက(၃) သာကေတ (၁၆)ကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ

သာကေတမြို့နယ်၊ အထက(၃) ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများက (၁၆)ကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို ၁၁-၁-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉နာရီတွင် သီရိရာဇာခန်းမ ကြီး၌ ကျင်းပပူဇော်မည်ဖြစ်ပါ၍ အပူဇော်ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများ ကြွရောက်အပူဇော်ခံပါရန် နှင့် သူငယ်ချင်းများကလည်း တက်ရောက်ပူဇော်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အပူဇော်ခံ ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများအတွက် အလှူငွေနှင့်ပစ္စည်းများထည့်ဝင်လှူဒါန်းလိုပါက ဦးတင်မြင့် ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၀၅၅၅၉၊ ဦးလှဝင်း ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၀၃၇၃၉၊ ဦးဌေးမြင့် ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၀၀၉၈၆၊ ဒေါ်ခင်သိန်းဝင်း ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၆၈၄၊ ဒေါက်တာအောင်ကိုဦး ဖုန်း-၀၉-၅၀၅၈၄၄၀၊ ဒေါ်ကင်းညိုနိုး ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၀၆၄၈၈၊ ဆရာမ ဒေါ်ခင်စန်းယုကြည် ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၁၄၃၇၅၊ ဆရာမဒေါ်နုနုရီ ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၉၅၀၆၃၀၆၃ တို့ဆက်သွယ်လှူဒါန်း နိုင်ပါကြောင်း။

နှစ်ဦးသဘောတူကျွေးပြတ်စံခြင်း

ကိုရိုင်းခိုင် ၁၂/မဂဒ(နိုင်)၁၃၆၁၅၅ နှင့် ကျွန်မ မခင်မာဝင်း ၉/လဝန(နိုင်)၁၅၉၂၀၀တို့သည် ၉-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် အင်ပင်ကျေးရွာအုပ်စု လယ်ဝေးမြို့နယ် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးတွင် အသိသက်သေလူကြီးများ ရှေ့မှောက်၌ အကြင်လင်မယားအဖြစ်မှ နှစ်ဦးသဘောတူ အပြီးအပိုင် ကွာရှင်းပြတ်စံပြီးပါကြောင်း။

ကိုရိုင်းခိုင် ၁၂/မဂဒ(နိုင်)၁၃၆၁၅၅



ရေ မြေ ရာသီဥတု ကိုက်ညီ၍ ဝါစိုက်ပျိုးမှု အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်း

ပေါက် နိုဝင်ဘာ ၁၄
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပေါက်မြို့နယ်တွင် ဝါစိုက်ပျိုးချိန်နှင့်ရှင်သန်ကြီးထွားချိန်များတွင် မိုးရွာသွန်းမှုကောင်းမွန်သဖြင့် ချည်မျှင်ရှည်ဝါစိုက်ပျိုးတောင်သူများရေပေးသွင်းရန် စရိတ်သက်သာပြီး အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းနေမှုများကို တွေ့ရှိရကာ စိုက်ပျိုးသည့် ဝါမျိုးများမှာ ငွေချည်(၆)နှင့်ငွေချည်(၉) ချည်မျှင်ရှည်ဝါမျိုးများဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းဝါမျိုးများမှာ ယခင်က စိုက်ပျိုးသောဒေသမျိုး(ဝါကြီး)များနှင့် ယှဉ်လျှင်အထွက်နှုန်းကောင်းမွန်ခြင်း၊ ရောဂါပိုးဒဏ် ခံနိုင်ရည်ရှိခြင်းတို့ကြောင့် ဝါစိုက်တောင်သူများမှာဝင်ငွေတိုးသောကြောင့် တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုစိုက်ပျိုးလာနေကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးစေအနေဖြင့် ဧက ၃၅၀၀ မှ ၄၀၀၀ အထိရှိကြောင်း သိရသည်။

ချည်မျှင်ရှည်ဝါမျိုးများဖြစ်သော ငွေချည်(၆)ဝါမျိုးမှာ မြန်မာပြည်

တွင် ၂၀၀၆-၂၀၀၇ ခုနှစ်တွင် စတင်ဖြန့်ဖြူးစိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း၊ ငွေချည်(၉)ဝါမျိုးမှာ ယခုမှဖြန့်ဖြူးစိုက်ပျိုးကြောင်း၊ အထွက်နှုန်းတစ်ဧက ၁၀၀၀ မှ ၁၂၀၀ ထိထွက်ရှိကြောင်း၊ ရောဂါဒဏ်အနေဖြင့် သီးလုံးဖောက်ပိုးဒဏ်ခံနိုင်ခြင်း၊ ရွက်စားပိုးတို့၏ဒဏ်ကိုခံနိုင်ခြင်းတို့ရှိပြီး သက်တမ်းတို၊ ကုန်ကျစရိတ်သက်သာ၊ အထွက်နှုန်းကောင်းမွန်ပြီး မြန်မာပြည်ရှိ ရေမြေ ရာသီဥတုတို့နှင့် ကိုက်ညီသော

ကြောင့် စိုက်ပျိုးရန်အထူးသင့်လျော်ပြီး တောင်သူများ ဝင်ငွေတိုးထွက်ချေကိုက်နိုင်ကြောင်း၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ တိုင်းညွှန်ကြားရေးမှူးဦးခင်မောင်ထွန်းမှ ပေါက်မြို့နယ်ရှိ ဝါစိုက်တောင်သူများ၊ ရပ်/ကျေးအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ မြို့နယ်ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိများအား လက်တွေ့ကွင်းဆင်းသရုပ်ပြဆောင်ရွက်ပြောကြားသွားသည်။

အောင်(မန်းတက္ကသိုလ်)

ဂျပန်မှတ်တမ်းတင်ပီဒီယိုရိုက်ကူးရေးအဖွဲ့ ခါကာဘိုရာဇီတောင်တက်ခရီးစဉ်မှ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ပုတာအို နိုဝင်ဘာ ၁၄
ဂျပန်နိုင်ငံ NHK Japan Broadcasting Corporation မှ Mr.Manababu Hirose ဦးဆောင်သည့် မြန်မာ-ဂျပန်သံတမန်နှစ်(၆၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် ချစ်ကြည်ရေးခါကာဘိုရာဇီရေခဲတောင်နှင့် ခရီးစဉ်လမ်းတစ်လျှောက်ရှိ သဘာဝရှုခင်းများ မှတ်တမ်းတင်ပီဒီယိုရိုက်ကူးရေးအဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ပုတာအိုမြို့သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ မှတ်တမ်းတင်ပီဒီယိုရိုက်ကူးရေးအဖွဲ့သည် ပုတာအိုမှစတင်တင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် စတင်ထွက်ခွာခဲ့ပြီး မချမ်းဘော-နောင်မွန် ကားလမ်းတစ်လျှောက်၊ နောင်မွန်-ပန်နန်းဒင်-ခါကာဘိုရာဇီလမ်းတစ်လျှောက်ရှိ သဘာဝအလှများ၊ ရှုခင်းများမှတ်တမ်းတင်ရိုက်ကူးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

၎င်းအဖွဲ့ဝင် ၁၁ ဦးသည် နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်က ပိုလ်မှူးရန်နိုင်ငံစားမောင်းနှင်သော တပ်မတော်ရဟတ်ယာဉ်ဖြင့် ပန်နန်းဒင်မြို့မှ ပုတာအိုမြို့

သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာပြီး မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲတွင် မြစ်ကြီးနားမြို့သို့ ဆက်လက်ထွက်ခွာသွားကြောင်း သိရသည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ NHK Japan Broadcasting Corporation မှ Mr.Manababu Hirose ဦးဆောင်သည့် မြန်မာ-ဂျပန်သံတမန်နှစ်(၆၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် ချစ်ကြည်ရေးခါကာဘိုရာဇီရေခဲတောင်နှင့် ခရီးစဉ်လမ်းတစ်လျှောက်ရှိ သဘာဝရှုခင်းများ မှတ်တမ်းတင်ပီဒီယိုရိုက်ကူးရေး

အဖွဲ့တွင် ဂျပန်နိုင်ငံသား Mr.Yamamar Takeshi, Mr.Kuraoka Hironuki, Mr. Yamano shifunihiko, Mr.Kaizu Yuki, Mr.Hiraide Kazuya, Ms. Fukuno Michiko, Mr.Nakajima Kenko တို့နှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံသားဧည့်လမ်းညွှန် ဦးဝေမင်းဌေး၊ မြန်မာနိုင်ငံ တောင်တက်အသင်းအဖွဲ့ချုပ်မှ ဦးကျော်နိုင်ဦး၊ ဦးထက်နိုင်ကျော်တို့ လိုက်ပါခဲ့ကြခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပရိဘောဂပစ္စည်းဝယ်ယူရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(လွိုင်ကော်) ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဝယ်ယူရန်ခွင့်ပြုချက်ရရှိထားသော ပရိဘောဂပစ္စည်း ၂၄ မျိုး ဝယ်ယူရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ (က) တင်ဒါအဆိုပြုလျှာစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
(ခ) တင်ဒါအဆိုပြုလျှာနောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့်ရက်/အချိန် - ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁:၀၀ နာရီ
(ဂ) တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်မည့်ရက်/အချိန်/နေရာ - ၈-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀:၀၀နာရီ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(လွိုင်ကော်)
(ဃ) ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၈၃-၂၂၁၀၆၊ ၀၈၃-၂၂၁၀၆ တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(လွိုင်ကော်)

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၂)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းတွင် အသုံးမလိုပိုလျှံလျက်ရှိသော အမှတ်(၂၄) အကြီးစားစက်ရုံ(ဒဂုံ)ရှိ စက်နှင့်စက်ပစ္စည်းများ၊ ကုန်ကြမ်း/ကုန်ချောပစ္စည်းများ၊ ရုံးသုံးစက်ကိရိယာနှင့် ရုံးသုံးပရိဘောဂများ၊ မီတာထုပ်ပိုးပစ္စည်းများ၊ အမှတ်(၂၅)အကြီးစားစက်ရုံ(မြိုင်)ရှိ Tools & Accessories များကို ဖျက်ခြင်အခြေအနေအတိုင်း ရောင်းချမည်ဖြစ်၍ ဈေးနှုန်းတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ကြည့်ရှုရမည့်နေရာ - အမှတ်(၂၄)အကြီးစားစက်ရုံ(ဒဂုံ) အမှတ်(၂၅)အကြီးစားစက်ရုံ(မြိုင်)

လေလံပိတ်ရက် - ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ရက် (ပုဒ္ဒဟူးနေ့)၊ ၁၆:၀၀နာရီ
လေလံဖွင့်ရက် - ၂၁-၁၁-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့)၊ ၁၃:၀၀နာရီ
တင်သွင်းရမည့်နေရာ - စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၂)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ စီမံရေးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၃၀)၊ နေပြည်တော်။
နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၅၅၂၃၊ ၀၆၇-၄၀၅၀၅၈
ဆက်သွယ်ရန် - ရန်ကုန်-ဖုန်း-၀၁-၅၉၁၅၆၄၊ ဖုန်းနံပါတ်များမှာ မြိုင်-ဖုန်း-၀၉-၆၅၀၅၂၂၃

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန ပြည်နယ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန (ရှမ်း/မြောက်) လားရှိုးမြို့ လေလံကြော်ငြာ

၁။ မူဆယ်မြို့နယ်ရုံးမှ ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းထားသည့် တရုတ်နိုင်ငံလုပ်အထွေထွေလူသုံးကုန်များအား ဖျက်ခြင်အခြေအနေအတိုင်း လေလံတင်ရောင်းချပါမည်။

၂။ လေလံတင်ရောင်းချမည့်ရက်စွဲ၊ အချိန်နှင့် နေရာမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) လေလံတင်ရောင်းချမည့်ရက်စွဲ - ၂၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့)
(ခ) လေလံတင်ရောင်းချမည့်အချိန် - နံနက် ၀၉:၀၀ နာရီ
(ဂ) လေလံတင်ရောင်းချမည့်နေရာ - တွဲဖက်ပြည်နယ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနရုံး၊ လားရှိုးမြို့။

၃။ လေလံဆွဲဝယ်ယူလိုသူများသည် လေလံစည်းကမ်း၊ ပစ္စည်းစာရင်းနှင့် ကြည့်ရှုခွင့်လက်မှတ်များကို ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ရက် ၀၉:၃၀နာရီမှ ၁၆:၃၀နာရီအတွင်း လားရှိုးမြို့နယ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနတွင် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့။

ကန့်ကွက်ရန်ကြော်ငြာ

အောက်ပါလျှောက်ထားသူအား (၂)လက်မ အစိစစ်တွင်း(၁)တွင်းတူးဖော်ခွင့်လိုင်စင် ထုတ်ပေးခြင်းကို မည်သူမဆိုကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၄ ရက် ရုံးချိန်အတွင်း မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန မြေအောက်ရေကြီးကြပ်မှုအရာရှိရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

လျှောက်ထားသူအမည်နှင့် နေရပ်လိပ်စာ - ဦးမောင်ရွှေ ၂/၃၀
တူးဖော်မည့်နေရာနှင့် မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် - ၃၀ ရွှေဝါထွန်းလမ်း၊ နွယ်အေး-ဒေါပုံ

မြေအောက်ရေကြီးကြပ်မှုအရာရှိ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၃၂/၂၉၇၄၄ ဟန်ဒါဒေါ(မိ) NF 100S ယာဉ်လက်ဝယ် အမည် ဦးလှမျိုး အောင် ၁၀/မဒန်(နိုင်)၀၂၀၈၄၈က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူလျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှစ၍ အတွင်း အောက်ဖော်ပြချက်သို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကညန၊ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးရုံး၊ မော်လမြိုင်မြို့

ကန့်ကွက်ရန်ကြော်ငြာ

အောက်ပါလျှောက်ထားသူအား (၂)လက်မ အစိစစ်တွင်း(၁)တွင်းတူးဖော်ခွင့်လိုင်စင် ထုတ်ပေးခြင်းကို မည်သူမဆိုကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၄ရက် ရုံးချိန်အတွင်း မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန မြေအောက်ရေကြီးကြပ်မှုအရာရှိရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

လျှောက်ထားသူအမည်နှင့် နေရပ်လိပ်စာ - ဦးလှမြင့် ၂/၄၁
တူးဖော်မည့်နေရာနှင့် မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် - ၄၁ ရွှေဝါထွန်းလမ်း၊ နွယ်အေး-ဒေါပုံ

မြေအောက်ရေကြီးကြပ်မှုအရာရှိ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ဝါးခယ်မမြို့နယ်အတွင်း ဆိုလာဖြင့်မီးရရှိရေးဆောင်ရွက်နေ

ဝါးခယ်မ နိုဝင်ဘာ ၁၄

ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်သည့် ဝါးခယ်မမြို့နယ် ခနောင်ကျေးရွာအတွင်း လုပ်ကိုင်ခွင့် ရရှိထားသည့် ကုမ္ပဏီ၏ မီးတိုင်စိုက် ထူခြင်း၊ လျှပ်စစ်မီးသွယ်တန်းခြင်း ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်တွင် မြောင်းမြခရိုင် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးသန်းဇင်တိန်းနှင့် မြို့နယ် အဆင့်တာဝန်ရှိသူများက ကွင်းဆင်း စစ်ဆေးခဲ့ကြသည်။

ခနောင်ကျေးရွာအတွင်း ဆိုလာ စနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ငွေကျပ် ၄၄၃ ဒသမ ၅၉ သိန်း ကုန်ကျ မည် ဖြစ်သည်။ ကျော်စိန်(ဝါးခယ်မ)

ရေကြိုတွင် ပုလဲသွယ်စပ်မျိုးစပါး စံပြုကွက်ရိတ်သိမ်း

ရေစကြို နိုဝင်ဘာ ၁၄

ပခုက္ကူခရိုင် ရေစကြိုမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ၂၀၁၄-၂၀၁၅ မိုးစပါးရာသီ ဝါယာမြစ်ရေတင်ဒေသ အတွင်း ပုလဲသွယ်အထူးအထွက်တိုး စပ်မျိုးစပါး စံပြု စက ၅၀ စိုက်ကွင်း အတွင်း၌ ကွင်းအမှတ်(၉၉)၊ ဦးပိုင် အမှတ်(၃၆၄) သာစည်ကျေးရွာ အုပ်စု ကျောက်ခတ်ကျွန်းကျေးရွာ တောင်သူဦးအောင်သင်း၏ လယ် မြေ နှစ်ဧကတွင် ခေတ်မီရိတ်သိမ်း ခြွေလှေ့စက်ဖြင့် စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲ ကို နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်က ကျင်းပရာ ပုလဲသွယ်စပါးအစုံအထွက်နှုန်း တစ် စက ၁၉၅ ဒသမ ၂၅ တင်းထွက်ရှိ၍ စပါးအခြောက် အထွက်နှုန်း ၁၇၉ ဒသမ ၅ တင်းထွက်ရှိကြောင်း သိရ



သည်။ အဆိုပါ အထူးအထွက်တိုး ပုလဲသွယ်စပါး စံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲသို့ ကျောက်ခတ်ကျေးရွာနှင့် ကျောက် ခတ် ကျွန်းကျေးရွာတို့မှ တောင်သူ ၅၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ အိမ်နီးချင်း(ရေစကြို)

အထက်မြန်မာပြည်သတင်းတိုများ

မှတ်ပုံတင်မဲ့သေးဝါးများနှင့်သေးဝါးအတုများရှောင်တောင်စစ်ဆေး

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ခင်ဦးမြို့ပေါ်ရှိ ဆေးဆိုင်ခြောက်ဆိုင်ကို နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်က မြို့နယ်အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကြီးကြပ်ရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများက စစ်ဆေးခဲ့ကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း မှတ်ပုံတင်ထားခြင်း မရှိသည့် ဆေးအမျိုးအစား ၁၇ မျိုးနှင့် ဆေးဝါးအတု တစ်မျိုးတို့ကို ခင်ဦးမြို့ ဈေးကွက်အတွင်း ရောင်းချခြင်း ရှိ မရှိ ရှောင်တောင်စစ်ဆေးခဲ့ခြင်းဖြစ် ကြောင်း မြို့နယ်ဆရာဝန်ကြီး ဦးကျော်နိုင်က ပြောကြားသည်။ ခင်ဦးစိုးဝေ

လယ်ယာသုံးစက်မောင်းနှင်ထိန်းသိမ်းမှုသင်တန်းတက်လက်မြို့၌ပွင့်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝက်လက်မြို့နယ် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန လယ်ယာသုံးစက်ရိယာ ကိုင်တွင်မောင်းနှင်ထိန်းသိမ်းမှုသင်တန်းကို နိုဝင် ဘာ ၁၀ ရက်က မြို့နယ်စက်မှုလယ်ယာစခန်း၌ ကျင်းပသည်။ ထွက်တိုက်ကြီး၊ လက်တွန်းထွန်စက်၊ စပါးခြွေလှေ့ရိတ်သိမ်းစက်၊ ကောက်စိုက်စက်၊ အခြောက် ခံစက်စသည်တို့ကို ကျွမ်းကျင်စွာ သုံးစွဲတတ်စေရန်နှင့် ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက် နိုင်စေရန် သင်ကြားပေးခြင်းဖြစ်ပြီး ၁၁ ရက်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်ကာ တောင်သူ ၃၀ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ (မြို့နယ် မြန်/ဆက်)

လယ်ယာမြေများပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေး

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံမြို့နယ် ဆီမီးခုံကျေးရွာရှိ လယ်မြေများအား မူလပိုင်ရှင်များထံသို့ နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်က လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း မြင်းခြံမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းသိန်းအောင်က ပြောကြားသည်။ မူလပိုင်ရှင် ဦးကျော်ဝင်း၊ ဒေါ်ခင်မျိုးရီနှင့် ဒေါ်စန်းတို့ထံသို့ ကွင်းအမှတ်(၇)၊ (၂၃၁)နှင့် (၂၃၈) တို့မှ လယ်ယာမြေ ငါးဧကခန့်ကို ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေး ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဝေမျိုးနိုင်(မြင်းခြံ)

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းကျန်းမာရေးအသိပညာပေး

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ က မသန်စွမ်းကျောင်းသားအတွက် ဘီးတပ်ကုလားထိုင်လှူဒါန်းခြင်းနှင့် ကျန်းမာရေးပညာပေးဟောပြောခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်က ယင်းမာပင် အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။ တိုင်းဒေသကြီးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နန်းချိုချိုပြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် မသန်စွမ်းကျောင်းသား မောင်အောင်ထူးတိန်းအတွက် ဘီးတပ်ကုလားထိုင်နှင့် လိုအပ်သည်များ၊ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကိုယ်ဝန်ဆောင် မိခင်များအတွက် ဆေးဝါးဓာတ်စာများ လှူဒါန်းပေးခဲ့ပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၄၀၀ တို့ကို ကျန်းမာရေးအသိ ပညာများဟောပြောပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင် မြန်/ဆက်)

မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုပျောက်ရေးခင်ဦးမြို့၌ပညာပေး

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ခင်ဦးမြို့နယ်အတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုပျောက် ရေးနှင့် မှုခင်းလျော့နည်းကျဆင်းရေးအတွက် ခင်ဦးမြို့အခြေခံပညာအထက် တန်းကျောင်းအတွင်း ဟောပြောပွဲတစ်ရပ်ကို နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်က ကျင်းပ ပေးခဲ့ရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၉၀၀ ကျော်ကို အသိပညာများ ပြန့်ပေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ခင်ဦးစိုးဝေ

အမ်ပီတီပုပုန်းခေါ်ဆိုခများ ထပ်မံလျှော့ချရန်ရှိခြင်းကြောင့် ဆင်းကတ်ဝယ်ယူသူပြန်လည်ဖြင့်တက်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၄

ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးအဖွဲ့အစည်းကို အမ်ပီ တီမှ တစ်မိနစ်လျှင် ၂၅ ကျပ်နှုန်း အဖြစ် ဒီဇင်ဘာတွင် စတင်ကောက်ခံ မည်ဖြစ်ခြင်းကြောင့် အမ်ပီတီဆင်း ကတ်များ ဝယ်ယူသူ ပြန်လည်ဖြင့် တက်လာခဲ့သည်။

အော်ပရေတာ အသစ်များဖြစ် သည့် တယ်လီနောနှင့် အော်ရီဇူး ဆင်းကတ်များ စတင်ရောင်းချစဉ်က ဝယ်ယူသူ များပြားခဲ့သော်လည်း လိုင်းကျပ်ခြင်း၊ အင်တာနက်သုံးစွဲမှု ကောက်ခံသည့် ပမာဏများပြားနေ

ခြင်းတို့ကြောင့် သုံးစွဲသူများ အဆင် မပြေဖြစ်နေရာ အမ်ပီတီမှ အောက် တို့ဘာ ၁၈ ရက်က လာမည့် ဒီဇင် ဘာမှစတင်ကာ ဖုန်းခေါ်ဆိုခများကို တစ်မိနစ်လျှင် ငွေကျပ် ၅၀ မှ ၂၅ ကျပ်နှုန်းသို့ ပြောင်းလဲမည် ဖြစ် ကြောင်း သိရှိလာကြသဖြင့် အမ်ပီ တီဆင်းကတ်များကို ပြန်လည်ဝယ်ယူ လာကြကြောင်း သိရသည်။

“အမ်ပီတီက တစ်မိနစ်ကို ခေါ်ဆို ခ ငွေကျပ် ၅၀ ပေးရတော့ ဈေးကြီး နေတာပေါ့။ သာမန်လူတန်းစား တွေက အင်တာနက်သုံးစွဲဖို့ထက်

ဖုန်းခေါ်တာဈေးသက်သာပြီး လိုင်း ကောင်းတာကို သုံးလိုကြတဲ့အတွက် အခုလို အမ်ပီတီက ခေါ်ဆိုခလျှော့ချ မယ်ဆိုတော့ ဝမ်းသာမိတယ်” ဟု တာမေ့ဈေးအနီး ဈေးရောင်းချသူ တစ်ဦးက ပြောပြသည်။

မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ ဆင်းကတ်များကို လစဉ်တစ်သန်းခန့် ရောင်းချပေးနေပြီး ဂျီအက်စ်အမ်၊ စီဒီအမ်အေနှင့် စီဒီအမ်အေ ၈၀၀ မဂျီဟက်စ်ဆင်းကတ်ခေါ်ဆိုခနှုန်း များနှင့် အက်စ်အမ်အက်စ်ပေးဖို့ခ များကိုလည်း လျှော့ချပေးသွားရန်

စီစဉ်နေပြီဖြစ်ကြောင်း မြန်မာ့ ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ အင်ဂျင်နီ ယာ ဦးတင်မောင်ဆွေက အောက်တို ဘာ ၁၈ ရက်က မြန်မာ့အလင်းသို့ ပြောကြားသည်။

အမ်ပီတီထုတ် ဂျီအက်စ်အမ် ဆင်းကတ်များမှာ ပြင်ပဈေးကွက် အတွင်း ဆင်းကတ်တစ်ကတ်လျှင် ငွေကျပ် ရှစ်ထောင်မှ တစ်သောင်း အကြား အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေပြီး တယ်လီနောနှင့် အော်ရီဇူးဆင်းကတ် များထက် ပိုမိုဝယ်ယူကြကြောင်း မြင်တွေ့ရသည်။ ကြီးတိုင်းအောင်

တိရစ္ဆာန်သုံးဆေးဝါးပစ္စည်းများ ပြင်းမှုမြို့နယ်အတွင်း ထောက်ပံ့ပေးအပ်

မြင်းမူ နိုဝင်ဘာ ၁၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ကျေးလက် ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် ထောက်ပံ့သော တိရစ္ဆာန်သုံး ဆေး ဝါးနှင့် မေထုန်မဲ့သားစပ်လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ ပေးအပ်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်က မြင်းမူမြို့ ရွှေပြည်သာခရိုင်အဖွဲ့ ကျင်းပရာ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲ မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်က တိရစ္ဆာန်ရောဂါ

ဖြစ်ပွားမှု အခြေခံအကြောင်းများ သိရှိစေရေး၊ ရောဂါဖြစ်ပွားမှုကို ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်စေရေး၊ တိရစ္ဆာန်မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ တိုးတက်စေရေး နှင့် တောင်သူများ၏ ဝင်ငွေများ တိုးပွားလာစေရေး အတွက် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က တိရစ္ဆာန်သုံး ဆေးဝါးနှင့် မေထုန်မဲ့ သားစပ်လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်း များကို ထောက်ပံ့ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြား သည်။

ထို့နောက် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးသောင်းမြင့်က လက္ခပင်ကျေးရွာ အတွက်လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်က ဆိပ်သာကျေးရွာအတွက် လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီဝင် ဒေါက်တာခင်မောင်သန်းက ထီး ဆောင်းကျေးရွာအတွက်လည်းကောင်း၊ မြို့နယ် မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာ မြင့်မြင့်ဌေးက ရွှေကျောင်းကန်ကျေးရွာ အတွက်လည်းကောင်း တိရစ္ဆာန်သုံးဆေးဝါးအိတ် များ ပေးအပ်ခဲ့သည်။ (မြို့နယ် မြန်/ဆက်)

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
စက်မှုနှင့်သက်မွေးပညာဦးစီးဌာန
အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်(မြင်းခြံ)

ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ စက်မှုနှင့်သက်မွေးပညာဦးစီးဌာန လက်အောက်ရှိ အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်(မြင်းခြံ)တွင် အောက်ဖော်ပြပါပြုပြင် ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

စဉ်	လုပ်ငန်းအမည်
(က)	ပင်မကျောင်းဆောင် တတိယထပ်အစိုးရနှင့် မျက်နှာကြက်များလဲလှယ် တည်ဆောက်ခြင်း
(ခ)	ပင်မကျောင်းဆောင် အိမ်သာများပြုပြင်ခြင်း၊ ဝိုက်လှိုင်းများလဲလှယ် တပ်ဆင်ခြင်း
(ဂ)	ပေ ၅၀ OverHead ရေစုပ် မဂ္ဂါလန်(၄၈၀၀) ဖိုက်ဘာဂလပ် ရေကန် များဖြင့် လဲလှယ်တပ်ဆင်ခြင်း၊ သံပြားနှင့် U Beam များ လဲလှယ် တည်ဆောက်ခြင်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ၁၂-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း အစိုးရ နည်းပညာကောလိပ်(မြင်းခြံ)တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက် ၁၅:၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ တင်ဒါများတင်သွင်းရမည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်(မြင်းခြံ)ဖုန်း-၀၆၆-၂၂၁၅၁၂၂၁၅၂၂၁၅၂၂၁၅၂၂၁၅၂၂၁၅ တို့တွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့
အစိုးရနည်းပညာကောလိပ်(မြင်းခြံ)

ပုသိမ်တက္ကသိုလ်
(၁၅)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကျင်းပခြင်း

ပုသိမ်တက္ကသိုလ်မှ ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်နှင့် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်တို့တွင် ဘွဲ့ရရှိကြပြီး ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်ရန် လျှောက်ထားသူများအတွက် ဘွဲ့နှင်းသဘင် အခမ်းအနားကို ပုသိမ်တက္ကသိုလ် ကန်သာယာခန်းမတွင် ဖော်ပြပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပ မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

(၁)	၁၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	မဟာသုတေသနဘွဲ့အားလုံး	၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်
(၂)	၁၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (မွန်းလွဲပိုင်း)(၁၃:၀၀) နာရီ	မဟာဘွဲ့ (၂၀၀၇ အောင်)အားလုံး	၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်
(၃)	၁၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	ဂုဏ်ထူးဘွဲ့အားလုံး(၂၀၀၉အောင်)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၄)	၁၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	ဥပဒေဘွဲ့ (၂၀၀၉ အောင်)(ဥပဒေပညာ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၅)	၁၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	ဥပဒေဘွဲ့ (၂၀၀၉ အောင်) (ရုက္ခဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၆)	၁၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	ဥပဒေဘွဲ့ (၂၀၀၉ အောင်) (အထူးစီမံဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၇)	၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	ဥပဒေဘွဲ့ (၂၀၀၉ အောင်)(အင်္ဂလိပ်စာ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၈)	၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	ဥပဒေဘွဲ့ (၂၀၀၉ အောင်) (ဘူမိဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၉)	၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	ဥပဒေဘွဲ့ (၂၀၀၉ အောင်) (ဓာတုဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၁၀)	၁၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	ဥပဒေဘွဲ့ (၂၀၀၉ အောင်) (အထူးစီမံဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်

(၇) ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (ရူပဗေဒ)
(၃ ရပ-၁ မှ ၃ရပ-၂၇၅ အထိ)

(၈) ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (မွန်းလွဲပိုင်း)(၁၃:၀၀) နာရီ
ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (ပထဝီဝင်)
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (ရူပဗေဒ)
(၃ရပ-၂၈၂ မှ ၃ ရပ-၃၉၇ အထိ)နှင့်
(နောက်ဆက်တွဲ အောင်မြင်သူများအားလုံး)

(၉) ၁၆-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (သင်္ချာ)
(၃၁၈-၂ မှ ၃ ၁၈-၃၀၀ အထိ)

(၁၀) ၁၆-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (မွန်းလွဲပိုင်း)(၁၃:၀၀) နာရီ
ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (ဒဿနိကဗေဒ)
ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (စိတ်ပညာ)
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (သင်္ချာ)
(၃၁၈-၃၀၀ မှ ၃ ၁၈-၃၆၉ အထိ)
(ပြင်ပနှင့် နောက်ဆက်တွဲအောင်မြင်သူများအားလုံး)
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်)(သတ္တဗေဒ) ၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်

အစမ်းလေ့ကျင့်ရက်။ ။ ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၀၈:၀၀ နာရီ (ဘွဲ့နှင်းသဘင် တက်ရောက်မည့်သူအားလုံး) အသေးစိတ်အစီအစဉ်ကို ပုသိမ်တက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ဌာန ကြော်ငြာသင်ပုန်းများတွင် ကပ်ထားပါမည်။

ဘွဲ့နှင်းသဘင်တက်ရောက်ရန် ဘွဲ့ဝင်စုံတည်းရရှိပြီး ထောက်ခံစာနှင့် ဘွဲ့ဝင်စုံများကို ၆-၁၂-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ ပုသိမ်တက္ကသိုလ်ဘွဲ့နှင်းသဘင်ဌာနတွင် ထုတ်ပေးပါမည်။

မော်ကွန်းထိန်း
ပုသိမ်တက္ကသိုလ်

(ဂုဏ်ထူးတန်းမှ ရိုးရိုးဘွဲ့ လျှောက်ထားသူနှင့် နောက်ဆက်တွဲအောင်မြင်သူများအားလုံး)

သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (စီမံဓာတုဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၇) ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (ရူပဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၈) ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (မွန်းလွဲပိုင်း)(၁၃:၀၀) နာရီ	
ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (ပထဝီဝင်)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (ရူပဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၉) ၁၆-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (နံနက်ပိုင်း)(၀၉:၀၀) နာရီ	
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (သင်္ချာ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၁၀) ၁၆-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (မွန်းလွဲပိုင်း)(၁၃:၀၀) နာရီ	
ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (ဒဿနိကဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (စိတ်ပညာ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်) (သင်္ချာ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်
(၃၁၈-၃၀၀ မှ ၃ ၁၈-၃၆၉ အထိ)	
(ပြင်ပနှင့် နောက်ဆက်တွဲအောင်မြင်သူများအားလုံး)	
သိပ္ပံဘွဲ့ (၂၀၁၀ အောင်)(သတ္တဗေဒ)	၂၀၁၂-၂၀၁၃ ပညာသင်နှစ်

ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်အောင်နိုင် ၁၁/၈တန(နိုင်)၁၁၃၃၃၂ ဖြစ်ပါကြောင်း။ ဦးအောင်အောင်နိုင်

ကလေးမြို့မှ အံ့ဩဖွယ် ရေဆန်ကျွန်းမြတ်စွာဘုရား

ကျွန်း



ကလေးမြို့နယ် နေရပ်မြစ်အတွင်း ရေဆန်ကျွန်းတုံးကြီးများကို လွန်ခဲ့သည့် ၁၀ နှစ်ခန့်က ထူးဆန်းဖွယ်ရာ မြင်တွေ့ခဲ့ကြရသည်။ မြို့သူမြို့သားများက ထူးဆန်းအံ့ဩကြီးသွားရောက်ကြည့်ရှုခဲ့ကြပြီး သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်တွေ့ရှိလာကြရာမှ တတိယအကြိမ်မြောက် ဆန်တက်လာသည့် အကြီးဆုံး ရေဆန်ကျွန်းတုံးကြီးကို ဆယ်ယူကာ ကုသိုလ်ရှင်များစုပေါင်း၍ ရေဆန်ကျွန်းမြတ်စွာဘုရားတော်ကို ထုလုပ်ပူဇော်ခဲ့ကြသည်။

မြစ်အတွင်းမှ ဆယ်ယူခဲ့သည့် ရေဆန်ကျွန်းတုံးကြီးမှာ အလျား ၁၆ ပေ၊ လုံးပတ် ၁၀ ပေခန့်ရှိပြီး ကုဗပေ ၁၀၁၆၇ ပေနှင့် အလေးချိန်မှာ ၂ ဒသမ ၀၃၃၄ တန်ရှိခဲ့ပြီး ကျွန်းတုံး၏ သက်တမ်းသည် နှစ်ပေါင်း ၁၂၀ ခန့်ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း သစ်တောပညာရှင်များက ခန့်မှန်းခဲ့ကြသည်။

ဆယ်ယူရရှိလာသော ရေဆန်ကျွန်းတုံးကြီးကို ဉာဏ်တော် စုစုပေါင်း ၁၉ ပေခန့်ရှိသော မုဒြာလေးမျိုးဖြင့်

အကြီးဆုံးရေဆန်ကျွန်းတုံးကြီးကို ရေဆန်ကျွန်းမြတ်စွာဘုရားတော်ကြီးထုလုပ်ပူဇော်...

ပွင့်တော်မူပြီးသော ဘုရားရှင်တို့၏ သဏ္ဍာန်တော် ထုလုပ်ခဲ့ပြီး အထက်အဆင့်များတွင် ရုပ်ပွားတော် ၁၀ဆူ၊ အထက်အလယ်အဆင့်တွင် ရုပ်ပွားတော်ရှစ်ဆူနှင့် အထက်ဆုံးအဆင့်တွင် ရုပ်ပွားတော်ခြောက်ဆူတို့ကို ထုလုပ်ထားပြီး အထက်တွင်စေတီအထွတ်တင်ကာ ထီးတော်တင်လှူပူဇော်ပြီးစီးခြင်းကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၆ ရက်တွင် ပြီးစီးခဲ့ရာ ယခုအခါ နှစ်ပေါင်း ကိုးနှစ်ခန့် သက်တမ်းရောက်ရှိလာခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

အဆိုပါ မဟာသာကပဋိမာရေဆန်ကျွန်းမြတ် ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်ကို အိန္ဒိယ-မြန်မာချစ်ကြည်ရေးလမ်းမကလေး-တမူး-ကလေးဝလမ်းများဆုံရာ ကျိုကျန်းကျေးရွာကြိုလမ်းဆုံ၏ အနောက်ဘက်ဘေးရှိ ရှေးဟောင်းထောင်ပြည့်စေတီနှစ်ဆူတည်ထားရာ ရာဇဝိရိကုန်းတော်ဝေါ်ရှိ ဂန္ဓကုဋီတိုက်ကျောင်းတော်တွင် ကိန်းဝပ်စံပယ်တော်မူလျက်ရှိသည်။

ရာဇဝိရိကုန်းတော်ပေါ်တွင် ကိန်းဝပ်စံပယ်တော်မူသော ရေဆန်ကျွန်းမြတ်ရုပ်ပွားတော်အား ခရီးသွားစဉ်သည်များ ပြည်သူများအတွက် ဘုရားဖူးမြော်ကြည်ညိုနိုင်သည့် သာသနာ့နယ်မြေဌာနတစ်ခုအဖြစ်သာမက လေ့လာစရာ မြန်မာမှုအနုပညာလက်ရာများ၊ ကြည့်ရှုစူးစရာရှုခင်းများ၊ တောင်မှမြောက်သို့စီးဆင်းသည့် မြစ်သာမြစ် အလှအပများကို ကြည့်ရှုခံစားရင်း ပြည်သူများအတွက် အပန်းဖြေနိုင်သော နေရာအဖြစ်လည်း ဂုဏ်ယူဖွယ် တည်ရှိနေပါကြောင်း။ ။

ပုဂံ-ညောင်ဦးမှအပြန် တောင်သာမြို့ပတ်ဝန်းကျင်သို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများ ပိုမိုလည်ပတ်လာ

တောင်သာ နိုဝင်ဘာ ၁၄

တောင်သာမြို့နယ်တွင် ယခင်က ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွား စဉ်သည်များ ဖြတ်သန်းလာရောက်မှု နည်းပါးခဲ့သော်လည်း ယခုအခါ စက်ဘီး၊ ဆိုင်ကယ်၊ ကားများဖြင့် ဖြတ်သန်းလေ့လာမှုများရှိလာရာ သဘာဝရှုခင်းများ၊ အညာဒေသ၏ အလှ၊ ရိုးရှင်းသောလူနေမှု၊ ပွင့်လင်းသော ဆက်ဆံရေး၊ ခင်မင်တတ်သည့် အမှုအရာများကို သဘောကျနှစ်သက်လျက်ရှိကြောင်း လာရောက်လည်ပတ်သူ နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားအချို့က ပြောကြားသည်။

တောင်သာမြို့နယ်သည် မိုးခေါင် ရေရှားဒေသဖြစ်၍ ယာမြေသီးနှံများကိုသာ အဓိကအားထားခဲ့ရာ ရာသီဥတု ဖောက်ပြန်မှုများကြောင့် သီးနှံဆုံးရှုံးမှုများရှိလာ၍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု နှောင့်နှေးခဲ့သော်လည်း

ဆည်၊ မြောင်း၊ ချောင်း၊ ကန်၊ တာတံခံများ တူးဖော်တည်ဆောက်ပေးမှု မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ၊ မြေအောက်ရေအသုံးချနိုင်ရေး စက်ရေတွင်းများ တူးဖော်ပေးမှုများကြောင့် သီးထပ်သီးညှပ်များနှင့် ရေသွင်းစပါးစိုက်ပျိုးမှုများကို မိရိုးဖလာမပျက် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် စိုက်ပျိုးလျက်ရှိသည်။ ထို့အပြင် လမ်း၊ တံတားနှင့် ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍများပါ ကောင်းမွန်လာ၍ ရောင်းဝယ်မှုစနစ်များ ပြောင်းလဲလာသည့်အတွက် သင့်တင့်သော လူနေမှုအဆင့်အတန်းသို့ အလျင်အမြန် ကူးပြောင်းနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

ထို့အပြင် ပုဂံ-ညောင်ဦးလမ်းနှင့် နီးကပ်သော တောင်သာမြို့နယ်သို့ ရွေးချယ်လည်ပတ်ကြခြင်းမှာ ထင်ရှားကျော်ကြားသော နေရာတစ်ခုတည်းကိုသာ စုပြုံလေ့လာခြင်းသည်

ထိုဒေသ၏ ပုံရိပ်ကို မှေးမှိန်စေကြောင်း၊ ထူးခြားသောရသဒံစားမှုကို အမှန်ကတယ်မရရှိကြောင်း၊ ဤဒေသသည် တိုးရစ်လာရောက်မှု နည်းပါးသည့်အတွက် သဘာဝအတိုင်း စိတ်ကြည်နူးမွေရရှိစေပြီး ဒေသ၏ အရောင်အသွေးအစစ်အမှန်၊ လူနေမှုစရိုက်များကို မြင်တွေ့ရကြောင်း ပြင်သစ်နိုင်ငံသား ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ ယခုကဲ့သို့ နောက်ခံစိုက်ခင်း၊ ကျေးလက်မိသားစု၊ လမ်းဘေးတွင် ပျစ်(ကြမ်းခင်း)၊ ထမ်းရွက်တဲတို့နှင့် အတူ ဓလေ့ထုံးစံများ၏ လိုက်လျောညီထွေမှုကို တွေ့ရှိရပြီး မိမိ၏ စဉ်သည်များအား ပထမဦးစွာ ခံစားမြင်တွေ့စေချင်သည့်အတွက် လာရောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း လိုက်ပါပို့ဆောင်သူဧည့်လမ်းညွှန်က ပြောကြားသည်။ **လမ်းလက်ကြွယ်(တောင်သာ)**

ကလေးသူငယ်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

ညောင်ဦး နိုဝင်ဘာ ၁၄

ပုဂံ-ညောင်ဦးဒေသရှိ ကလေးငယ်များသည် မိဘများ၏အသိဉာဏ်မကြွယ်ဝမှု၊ ဘုရားဖူးခရီးသည်များ၏ သဒ္ဓါတရားကောင်းမွန်မှုတို့ကြောင့် ငွေကြေးတောင်းခြင်း၊ လမ်းပြနှင့် အခြား ကျပန်းအလုပ်များ လုပ်ကိုင်နေခြင်းကြောင့် ကလေးငယ်များ ရသင့်ရထိုက်သည့် အခွင့်အရေးများ ရရှိရန်နှင့် ကာကွယ်ဆောင်ရွက်မှုများ လိုအပ်သလိုအေးအပ်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်ကာ မြို့နယ်အတွင်းရှိ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ စုပေါင်းအသိပညာပေးခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

ညောင်ဦးခရိုင်နှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနတို့မှ တာဝန်ရှိသူများ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် မြို့နယ်ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ (တီစီ

အာရ်စီ) ကော်မတီများ ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ပုဂံ-ညောင်ဦးမြို့ပေါ်ရှိ တန်ခိုးကြီးဘုရားများအပြင် မြို့နယ်အတွင်းရှိ လက်ဝဲခြေပေါ်တိုက်နယ်နှင့် တောင်ငူတိုက်နယ်ရှိ ကျေးရွာများသို့ သွားရောက်ကာ ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခြင်းများကို ကျေးလက်နေပြည်သူများအတွက် အသိပညာပေးခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။

“ဘုရားတွေက ဂေါပကတွေနဲ့ အဖွဲ့ဝင်တွေကို ဆွေးနွေးဟောပြောပေးခဲ့ပါတယ်။ ဘုရားဖူးတွေကို အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေတဲ့ ပိုက်ဆံတောင်းတာဖြစ်ဖြစ်၊ ပန်းဆီမီးအတင်း လိုက်ရောင်းတာဖြစ်ဖြစ် ကလေးတွေအတွက် အနာဂတ်ကို ထိခိုက်စေတဲ့အကြောင်း ပြောပြပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ညောင်လှကျေးရွာ

အနီး သဲချောင်းနဲ့ ရွှေလှိုင်းသဲချောင်း၊ တောင်ငူသဲချောင်းတွေမှာ လမ်းပြုပြင်ရေးလုပ်ငန်းအသွင်နဲ့ ကလေးတွေကနေ ဘုရားဖူးယာဉ်တွေဆီက ငွေကြေး တောင်းတာတွေကို ပပျောက်စေဖို့အတွက် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးတွေနဲ့ ပူးပေါင်းပြီး ကျေးလက်ပြည်သူတွေ အသိပညာရရှိပြီး လိုက်နာဆောင်ရွက်အောင် ဟောပြောပေးခဲ့ပါတယ်။ ကလေးတွေအတွက် ငွေရလွယ်တဲ့ အလုပ်တွေမို့ မိဘတွေ ခွင့်ပြုစေခိုင်းတာမျိုး မဖြစ်စေလိုပါဘူး။ ကလေးကိုယ်တိုင် ဒီအလုပ်အပေါ် အကောင်းမြင်ပြီး လက်ခံသွားတာမျိုး မဖြစ်အောင် ပညာပေးပါတယ်”ဟု မြို့နယ်ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးအဆိုင်ရာ ကော်မတီဝင်တစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ **ရန်ခင်ဝင်း(ညောင်ဦး)**

အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့်အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)
(၁၈)ကြိမ်မြောက်ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားကြေညာခြင်း

၁။ အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့်အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)၏ (၁၈)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့်အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)၏ (၁၈)ကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားကို အောက်ဖော်ပြပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်-

ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကျင်းပမည့်ရက် - ၁၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက်(သောကြာနေ့)
အစမ်းလေ့ကျင့်မည့်ရက် - ၁၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်(ကြာသပတေးနေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ - ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမ၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်
ဘွဲ့နှင်းသဘင်ဝင်ကြေး - ၁၅၀၀/- (ကျပ်တစ်ထောင်ငါးရာတိတိ)
အဝေးရောက်ဘွဲ့နှင်းသဘင်ဝင်ကြေး - ၁၀၀၀/- (ကျပ်တစ်ထောင်တိတိ)
လျှောက်လွှာတင်ရမည့်ရက် - ၁၇-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
လျှောက်လွှာပိတ်ရက် - ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ ရက်

၃။ ဘွဲ့နှင်းသဘင်လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အမျိုးသားများသည် လည်ကတုံးရှုပ်နှင့်

(၂၅)နှစ်မြောက်ငွေရတုမင်္ဂလာ

၁၃-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျရောက်သော **ပေပေ ဒုရဲချီး** ဦးစော်ဝင်းနိုင်-မေမေ ဒေါ်ဌေးဌေးမြင့်တို့၏ (၂၅)နှစ်မြောက် ငွေရတုမင်္ဂလာရက်အထိအထိ နောင်နှစ်ပေါင်း တစ်ရာတိုင် ချစ်ချစ်ခင်ခင်ပေါင်းစည်း၍ နိုင်ငံအကျိုး၊ သာသနာ့အကျိုး သယ်ပိုးနိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပါသည်။

သားကြီး **မောင်ဟိန်းထက်အောင်(ခ)မိုးသော်**
HNEI Civil Engineering (ချင်းတွင်းကောလိပ်)
သားငယ် **မောင်ငြိမ်းချမ်းစော်(ခ)မိုးချမ်း**
A.G.T.I 2nd year, MP (မိတ္ထီလာနည်းပညာတက္ကသိုလ်)

ယာဉ်နှင့်စက်ကိရိယာပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ထမ်းဟောင်းများတွေ့ဆုံပွဲ

ယာဉ်/စက်ကိရိယာပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေး စုပေါင်း၍ တတိယအကြိမ်တွေ့ဆုံပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ပြုလုပ်ကျင်းပမည်ဖြစ်၍ တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

နေ့ရက် - ၁၉-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (သောကြာနေ့)
အချိန် - မွန်းလွဲ ၅:၀၀ နာရီမှ ၅:၀၀ နာရီအထိ
နေရာ - M-3 Food Centre မြေနီကုန်း

တိုက်ပုံ (သို့မဟုတ်)အနောက်တိုင်းဝတ်စုံဖြည့်၊ အမျိုးသမီးများသည်ရင်ဖုံးအင်္ကျီ လက်ရှည်(နားရွက်ပေါ်)ဖြင့် ရိုက်ကူးထားသော (၂x၁၅)လက်မအရွယ် ရောင်စုံဓာတ်ပုံသုံးပုံ ပူးတွဲပေးပို့ရမည်။

၄။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကိုသိရှိလိုပါက ဖုန်း-၅၉၀၂၅၂၊ ၅၉၀၂၅၄ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

(စော်ဦး)
မော်ကွန်းထိန်း
အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့်အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန
စက္ကူနှင့်အိမ်သုံးပစ္စည်းလုပ်ငန်း
သစ်သားထည်စက်ရုံခွဲ(ဘုရင့်နောင်)နှင့် ကြောရည်စိမ်ပစ္စည်းစက်ရုံ(မရမ်းကုန်း) နှင့် ဆပ်ပြာမှုန့်စက်ရုံ(ရန်ကုန်)အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ သစ်သားထည်လုပ်ငန်းစက်ရုံခွဲ(ဘုရင့်နောင်)ရှိ စက်ပစ္စည်း ၅၈ မျိုး၊ စက်အရန်ပစ္စည်း ၇၈ မျိုး၊ ရုံးသုံးပရိဘောဂနှင့် ရုံးသုံးစက်ကိရိယာ ၂၀ မျိုး၊ ကြောရည်စိမ်ပစ္စည်းစက်ရုံ(မရမ်းကုန်း)ရှိ ကြောကြိတ်အိုး(၅)မျိုးနှင့် ဆပ်ပြာမှုန့်စက်ရုံ(ရန်ကုန်)ရှိ ထုပ်ပိုးခွံကုန်ကြမ်း(၅)မျိုးတို့အား အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်-

၁။ တင်ဒါစည်းကမ်းနှင့်လျှောက်လွှာပုံစံ - ၂၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက်
ရောင်းချမည့်ရက်၊ အချိန်၊ နေရာ - (၁၀:၀၀ မှ ၁၅:၀၀)နာရီ
စက္ကူနှင့်အိမ်သုံးပစ္စည်းလုပ်ငန်း (ရုံးချုပ်)ဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၄၁)၊ နေပြည်တော်

၂။ တင်ဒါတင်သွင်းမည့်ရက်၊ အချိန် - ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက် ၁၀:၃၀ နာရီ
နေရာ - ဒုတိယဝန်ကြီး(၁)ရုံး၊ ရုံးအမှတ် (၃၇)၊ နေပြည်တော်

၃။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်၊ အချိန် - ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက်၊
၁၆:၀၀ နာရီ

၄။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၅-၄၀၈၄၉၉၊ ၀၆၅-၄၀၈၂၀၆(ရုံးချုပ်)၊ ဖုန်း-၀၁၉-၆၆၁၁၇၇၊ ကြောရည်စိမ်ပစ္စည်းစက်ရုံ (မရမ်းကုန်း)၊ ဖုန်း-၀၁-၆၆၀၁၇၉၊ ၀၁-၆၅၃၅၄၁၊ သစ်သားထည်လုပ်ငန်းစက်ရုံခွဲ (ဘုရင့်နောင်) ဖုန်း-၀၁-၅၃၂၃၉ ဆပ်ပြာမှုန့်စက်ရုံ၊ ရန်ကုန်တို့တွင် ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်လေလဲရောင်းချရေးအဖွဲ့
စက္ကူနှင့်အိမ်သုံးပစ္စည်းလုပ်ငန်း

အမည် ပြောင်း ဦးကျလော၏သား ကျိုင်းတုံမြို့အလက(ယမ်းလူး)၊ အဖွဲ့မတန်း(၆)မှ မောင်သန်းထွန်း ၁၃/ကတန(နိုင်)၁၉၀၇၀၆ အား မောင်အောင်စေ့စမ်းဟု အမည်ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။ မောင်အောင်စေ့စမ်း

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအဖွဲ့များ



သတင်းနှင့်စာတတ်ပုံ-ဦးငယ်(ဆားလင်းကြီး)

စုပေါင်းပြုပြင်ခြင်းဖြင့် ဆားလင်းကြီးမြို့နယ်ကျေးရွာလမ်း သာခဲ့ပြီ

ဆားလင်းကြီး နိုဝင်ဘာ ၁၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ဆားလင်းကြီးမြို့နယ် လင်းစားကျက်ကျေးရွာမှ ဒေသခံ ရွာသူ ရွာသားများသည် ဒေသခံ (Community Support Group) ပြည်သူ့လူထုအထောက်အကူပြုအဖွဲ့၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် ပုသိမ်-မုံရွာကားလမ်းမဘေး၊ လင်းစားကျက်ကျေးရွာသို့ သွားသည့်လမ်း အရှည် ၂ မိုင် ၇ ဖာလုံအား လမ်းပြုပြင်ခင်းကျင်းခြင်း၊ သွားလာရ

ခက်ခဲသောချိုင့်ခွက်ကြီးများအား ဂျင်းမြေခင်းခြင်းများကို နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်တွင် စတင်ဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်သည်။ “ကျွန်တော်တို့ လင်းစားကျက်ကျေးရွာမှာ အိမ်ခြေ ၄၀၀ နဲ့ လူဦးရေ ၂၀၀၀ ကျော်ရှိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ကျေးရွာနဲ့ အနီးအနားကျေးရွာက ပြည်သူတွေ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ကောင်းမွန်စေဖို့နဲ့ ကျန်းမာရေးအရေးပေါ်ကိစ္စတွေမှာ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး အခက်အခဲတွေ

ကြောင့် ဆေးရုံကို အချိန်မီမရောက်ရှိတာတွေ ထပ်မံမဖြစ်ပွားရအောင် အခုလို စုပေါင်းပြီး ရွာအဝင်လမ်းတွေကို ခင်းကျင်းပြုပြင်နေခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ မြို့နယ်ကလည်း ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေကျပ် သိန်း ၂၀ ကို ပေးအပ်ထားတဲ့အတွက် ရွာအဝင်လမ်း ပေ ၃၀၀၀ ကျော်ကို ကျောက်ခင်းပြီး ဂျင်းမြေလမ်း လုပ်ဆောင်နေပါတယ်။ အလှူငွေ ထပ်မံရရှိလာတာနဲ့အမျှ ကျောက်ချောလမ်းအထိ ဖောက်လုပ်နိုင်ဖို့

မျှော်လင့်ပါတယ်”ဟု အဖွဲ့ဦးဆောင်သူ ဦးထွန်းအေးက ပြောကြားသည်။ ထို့အပြင် ဒေသခံပြည်သူများအထောက်အကူပြုအဖွဲ့က လင်းစားကျက်ကျေးရွာနှင့် အနီးအနားကျေးရွာများမှ ဒေသခံများအရေးပေါ်ကျန်းမာရေးအခြေအနေတိုင် မြို့နယ်ဆေးရုံကြီးသို့ လွယ်ကူစွာ သွားရောက်နိုင်ရေးအတွက် မော်တော်ယာဉ်နှစ်စီးကို စီစဉ်ထားရှိပြီး အခမဲ့လိုက်ပါပို့ဆောင်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများအောင်မြင်လျက်ရှိသော ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်

ကျောက်ပန်းတောင်း နိုဝင်ဘာ ၁၄

ကျေးလက်နေပြည်သူများ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်နှင့် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍအသီးသီးတွင် အချိုးညီညီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်အတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက်တွင် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာနကို သီးခြားဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးခဲ့ရာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနရန်ပုံငွေဖြင့် ကျေးလက်ဒေသ သန်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ မီးလင်းရေး၊ ကျေးလက်လမ်းများ

ဖောက်လုပ်ခြင်းနှင့် ပြုပြင်ခြင်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သဖြင့် ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသများ စည်ပင်ပြောလာသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက သန်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိရေးအတွက် ကျေးရွာပေါင်း ၂၄ ရွာတွင် တွင်းတိမ်နှစ်တွင်း၊ တွင်းနက် ၁၅ တွင်း၊ ရေကန်နှစ်ကန်၊ စိမ့်စမ်းရေသွယ်ယူခြင်းနှစ်ခုနှင့် ရေပေးရေးလုပ်ငန်းပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်းသုံးခုတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ “သောက်သုံးရေရရှိရေးတင်မကပါဘူး။ ကျေးရွာ

မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းတွေဖြစ်တဲ့ စိတ္တိန်းကျေးရွာ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းနဲ့ အခြားကျေးရွာငါးရွာမှာ ဆိုလာမီးတပ်ဆင်ပေးခြင်းလုပ်ငန်းတွေ ပြီးစီးခဲ့ပါပြီ”ဟု မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူးက ပြောကြားသည်။ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန အနေဖြင့် ပုဂ္ဂလိကကုမ္ပဏီ လေးခုအား လုပ်ငန်းတာဝန်ခွဲဝေ၍ ကျေးရွာချင်းဆက်မြေသားဂျင်းလမ်း တစ်လမ်း၊ ကျောက်ချောလမ်း လေးလမ်းနှင့် ကျောက်ခင်းလမ်းဟောင်းများ ပြုပြင်ခြင်းများနှင့် ခရိုင်ချင်းဆက်သွယ်သည့် အမှတ်(၁) လမ်းပေါ်ရှိ ကတ္တရာလမ်းထပ်ပိုးလွှာခင်းခြင်းမှ ပေပေါင်း ၁၇၅၅၀ ကိုလည်း ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းတွေဖြစ်တဲ့ စိတ္တိန်းကျေးရွာ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းနဲ့ အခြားကျေးရွာငါးရွာမှာ ဆိုလာမီးတပ်ဆင်ပေးခြင်းလုပ်ငန်းတွေ ပြီးစီးခဲ့ပါပြီ”ဟု မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးမှူးက ပြောကြားသည်။ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန အနေဖြင့် ပုဂ္ဂလိကကုမ္ပဏီ လေးခုအား လုပ်ငန်းတာဝန်ခွဲဝေ၍ ကျေးရွာချင်းဆက်မြေသားဂျင်းလမ်း တစ်လမ်း၊ ကျောက်ချောလမ်း လေးလမ်းနှင့် ကျောက်ခင်းလမ်းဟောင်းများ ပြုပြင်ခြင်းများနှင့် ခရိုင်ချင်းဆက်သွယ်သည့် အမှတ်(၁) လမ်းပေါ်ရှိ ကတ္တရာလမ်းထပ်ပိုးလွှာခင်းခြင်းမှ ပေပေါင်း ၁၇၅၅၀ ကိုလည်း ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

ဆောင်းနှင့်မြို့များကြားက ပန်းဖော်မြို့နယ်မှ ရွှေလှေစက်သံ သောသောညံ့နေ

ဝါဝါ(ပန်းဖော်)

ကချင်ပြည်နယ် ပန်းဖော်မြို့နယ်အတွင်း မိုးစပါးများ လှိုင်လှိုင်ရိတ်သိမ်းနေပြီဖြစ်သည်။ စပါးများ အမိုးအကာအောက်ရောက်ရှိစေရေးအတွက် စက်ဖြင့် ရိတ်သိမ်းပြီး ရွှေလှေစက်များဖြင့် ရွှေလှေကြိတ်ခဲ့မှုမှာ အများဆုံးဖြစ်ကာ စက်မသုံးသည့် မိရိုးဖလာ ရိတ်သိမ်းနည်းများကို သုံးစွဲလျက်ရှိနေသေးသည်ကိုလည်း မြင်တွေ့ရသည်။

“မိုးက အခုထိ မပြတ်သေးပါဘူး။ ဒီနှစ်အတွက် မိုးများတဲ့နှစ်ပါ။ မိုးလင်းလို့ နေပူလာရင် စပါးများ ရိတ်သိမ်းစက်ဖြင့် ရိတ်သိမ်းကြပါတယ်။ မိုးမကုန်သေးတဲ့အတွက် အမိုးအကာအောက် မြန်မြန်ရောက်ရှိစေဖို့ ရွှေလှေစက်များဖြင့်ရွှေလှေပြီး အမိုးအကာအောက် သိမ်းဆည်းကြပါတယ်။ ဆင်းဧကရီ-၃ နဲ့ ပုလဲသွယ်မိုးစပါးကို ပန်းဖော်မြို့နယ်အတွင်းမှာ အများဆုံးစိုက်ကြပြီး ဆင်းဧကရီ-၃ စပါးတစ်တင်း ငွေကျပ် ၆၀၀၀ နဲ့ ပုလဲသွယ်စပါးတစ်တင်း ငွေကျပ် ၅၀၀၀ ဈေးနှုန်းရှိပါတယ်။ ဒေသတွင်းမှာ ဆင်းဧကရီ-၃ စပါးကို အများဆုံးစားသုံးကြပါတယ်” ဟု တောင်သူဦးဝင်းမောင်က ပြောသည်။

စီဟဲကျေးရွာ ကွင်းအမှတ်(၁၈၅)၊ ဦးပိုင် ၃၃/၃၊ ဒေါ်စန်းမြိုင်၏ ဆင်းဧကရီ-၃ စပါးစိုက်ဧရိယာ ၂ ဒသမ ၁၀ ဧကတွင် နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်က စပါးများ ရွှေလှေစက်ဖြင့် ရွှေလှေလျက်ရှိရာ လယ်ကွင်းပြင်တစ်ခုလုံး အပြိုင်အဆိုင် ရွှေလှေကြိတ်ခဲ့ကြသဖြင့် ဆောင်းနှင့်မြို့ကြားက ရွှေလှေစက်သံ သောသောညံ့သံများသည် ပြည်နယ်အနှံ့လွင့်ပျံ့လျက်ရှိသည်။



တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန
အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့်အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ပစ္စည်းများဝယ်ယူရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ တင်သွင်းကြရန် စိတ်ဝင်ပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစတင်ပတ်အတွင်း နေ့စဉ် နံနက် ၉:၃၀ နာရီမှ ညနေ ၁၆:၀၀ နာရီအထိ ရန်ကုန်မြို့၊ အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်) စီမံရေးရာဌာန(ငွေစာရင်း)တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၂၈-၁၁-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီမှ ၁၆:၀၀ နာရီအတွင်း အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့်အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)ရှိ တင်ဒါအဖွဲ့ဝင်များ ရှေ့မှောက်တွင် လာရောက်ပေးသွင်းရန် ဖြစ်ပါသည်။ သတ်မှတ်အချိန်ကာလထက်ကျော်လွန်သောတင်ဒါများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါ လိပ်စာတွင် စုံစမ်းထုတ်ယူနိုင်ပါသည်-

စဉ်	အမျိုးအစား	အရေအတွက်
(က)	ရုံးသုံးစာရေးကိရိယာပစ္စည်းများ	၅၀ ဖျိုး
(ခ)	လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ	1 Lot
(ဂ)	တာယာများ	1 Lot
(ဃ)	ဘက်ထရီများ	1 Lot
(င)	လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ	1 Lot
(စ)	ရုပ်သံပစ္စည်းများ	1 Lot
(ဆ)	ဇာတ်ဝင်ခန်းသုံးပစ္စည်းများ(အထည်အလိပ်ပစ္စည်းများ)	1 Lot
(ဇ)	ဖုန်းချိပ်ပစ္စည်းများ	1 Lot
(ဈ)	ဇာတ်စင်သုံး၊ ဆက်တင်၊ ဇာတ်ရုပ်၊ ရုပ်ပြောင်းရုပ်လွှဲဖန်တီးမှုပစ္စည်းများ	1 Lot
(ည)	တူရိယာပစ္စည်းများ	1 Lot

(၃) စက်နှင့်စက်ကိရိယာတန်ဆာပစ္စည်းများ
 ၁ AirConditioner (1 HP)
 ၂ AirConditioner (1.5 HP)
 ၃ EVD Player
 ၄ Movie Camera

(၄) ရုံးသုံးစက်ကိရိယာများ
 ၁ Computer (Desk Top) Core i5
 ၂ Laser Printer(A4)
 ၃ Computer (Lap Top)
 ၄ Digital Multifunction Copier(A,
 ၅ Copier
 ၆ Projector & Screen
 ၇ Colour Printer
 ၈ Graphic Computer&Accessories
 ၉ Editing Computer&Accessories

(၅) ရုံးသုံးပရိဘောဂပစ္စည်းများ
 ၁ မှန်စီရို
 ၂ ကွန်ပျူတာစားပွဲနှင့်ထိုင်ခုံ
 ၃ အမှထမ်းစားပွဲ
 ၄ Locker
 ၅ ပစ္စည်းတင်စင်(သံစင်)
 ၆ လက်တန်းပါကုလားထိုင်
 ၇ လက်တန်းမပါကုလားထိုင်
 ၈ ငှပေ x ၈၀၀ ဘုတ်
 ၉ မီးခံသေတ္တာ
 ၁၀ စာရေးခုံနှင့်ထိုင်ခုံ(၄ ယောက်ထိုင်)
 ၁၁ ကြော်ငြာဘုတ်
 ၁၂ အရာရှိစားပွဲ
 ၁၃ ဖိုင်တင်စင်(သစ်သား)
 ၁၄ အဖြေလွှာတင်စင်

ပစ္စည်းများစိစစ်ဝယ်ယူရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီ
 အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့်အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)၊ စီမံရေးရာဌာန(ငွေစာရင်း)
 ၁/ဈ၊ အောင်စေယျလမ်း၊ (၂၆)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ဖုန်း-၅၉၀၂၆၃၊ ၅၉၀၂၅၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်၊ စရိယာ ၀ဒသမာဓ၄၆ ဧကရှိ ၃-၃၁၃၇၇ မြေကွက်အား ဦးရဲဝင်း (ဘ)ဦးညွန့်မောင် ၅/ရတန(နိုင်)၁၂၆၂၉၀ မှ ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားတင်ပြ၍ မြေကွက်နေရာ(ယာယီ)ချထားပေးသည့် လက်မှတ်ပျောက်ဆုံးသဖြင့် မိတ္တူမှန်လျှောက်ထားလာခြင်းအားဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဦးရဲဝင်း အမည်ပေါက် မြေကွက်နေရာ(ယာယီ) ချထားပေးသည့် လက်မှတ်မူရင်းအားပယ်ဖျက်၍ မိတ္တူမှန်ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်သဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ ၁၅ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
 နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ရောင်းမည်
 မြေထိုးစက်
 KOMATSU-DOZER
 D-60-3 တစ်စီး
 ကျပ်သိန်း ၂၅၀(ညှိနှိုင်း)
 ဖုန်း-၀၉-၂၅၉၁၆၀၅၈

မောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် ၁၈/၆၄၉၆၈၀ မောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်မောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

စေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ကညနန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

သာကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂ တောင်၊ မြေကွက်အမှတ် ၉၇၇/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၉၇၇/က ရန်ပြေ ၄ လမ်းနောက်၊ ၂ တောင်ရပ်ကွက်၊ သာကော(၁) ဦးမြမောင်၊ (၂) ဒေါ်တင်လှ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန် မြေအားအမည်ပေါက် ဦးမြမောင်(ဖခင်)နှင့် ဒေါ်တင်လှ (မိခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော သမီး ဒေါ်ချိုချိုမှာ ၁၂/သကတ(နိုင်)၀၇၇၇၇၇ မှသောစာရင်း ကျမ်းဂန်ရှိလွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန်ပြန်ပေးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ခြင်းမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
 ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ရူပမူပေးနှင့်စီးပွားရေးကြော်ငြာ

မင်္ဂလာဇော်ခံပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့နယ် ဦးစိုးနိုင်(MD, SKK TRADING Co., Ltd.)-ဒေါ်လှလှဝင်းတို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသား

မောင်ချမ်းကျော်ကျော်

(CEO, SKK Trading Co., Ltd.)(MD, SKK GALAXY PTE, Ltd, Singapore)

နှင့်

ရန်ကုန်မြို့နယ် ဗိုလ်မှူးမိုးမိုးကျော်ဆွေ(တပ်မတော်-၈၅၊ ငြိမ်း)-ဒေါက်တာဒေါ်ခင်စန္ဒာ တို့၏သမီးကြီး

ဒေါက်တာ မြသဖြူမိုး

(M.B.B.S)(YGN)

တို့၏ ၆-၁၁-၂၀၁၄ရက် Sule Shangri-la Hotel Myanmar Ballroomတွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော မင်္ဂလာဇော်ခံပွဲ အခမ်းအနား၌ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံး ချီးမြှင့်ပေးပါသော ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) (ငြိမ်း) သီရိပျံချီ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ကြည့်မင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်အေးအေးတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ် ဆင်ခြန်းပေးပါသော ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ သူရဦး(ပါမောက္ခချုပ်၊ စစ်ကိုင်းတက္ကသိုလ်)နှင့်ဇနီး ဒေါ်အေးအေးသိန်းတို့အားလည်းကောင်း၊ ၂-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် မဟာစည် သာသနာ့ရိပ်သာ (၉)မိုင်တွင်ကျင်းပသော မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးနှင့် ၇-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် Sedona Hotel ၌ပြုလုပ်သော မင်္ဂလာဇော်ခံပွဲတွင် ကြွရောက်ချီးမြှင့်ကြပါသော ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့် ဂုဏ်သရေရှိသူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုး မိတ်သဟာများ၊ စစ်တက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအပတ်စဉ်(၂၇)(၂၈)မှ သူငယ်ချင်းမိသားစုများအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာ ပန်းကြဲပေးပါသော မဆုပြည့်စုံစိုး၊ မရတနာစုနိုင်၊ မင်္ဂလာပန်းကုံးကိုင်ဆောင်ပေးပါသော မပပထက်ဦး၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ် ကလပ်ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော ဒေါက်တာ သက်လှာသိန်း၊ သတိုးသားအရံများအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော မောင်အောင်ဘိုဘိုဝင်း နှင့် မောင်ထက်ပိုင်၊ သတိုးသမီးအရံအဖြစ်ဆောင်ရွက်ပေးသော ဒေါက်တာကေဇင်ထွန်းနှင့် ဒေါက်တာဟန်နီညိုစော်တို့အားလည်း ကောင်း၊ အခမ်းအနားမှူးအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးကြပါသော ဦးညွန့်ဝေ၊ မမေပပယ်တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေး တေးသီချင်း သီဆိုပေးပါသော ဒေါ်စိမ်းမိုးစိုးနှင့် Immoral တေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မေတ္တာဖြင့် မင်္ဂလာဝတ်စုံများ ဆင်ခြန်းပေးပါသော အေးအေးမြဝေ၊ တော်ဝင်သူ Collection၊ ဒီဇိုင်းလင်းလင်းစော်နှင့် ဒီဇိုင်းရာ ဂျီကာတို့အားလည်းကောင်း၊ Pre-wedding Photo များ ရိုက်ကူးပေးပါသော Forever ဓာတ်ပုံတိုက်အားလည်းကောင်း၊ မိတ်စာများရိုက်နှိပ်ပေးပါသော ဒဂုံပုံနှိပ်တိုက်၊ မိတ်ကပ်မထက် (Pop Soule)နှင့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မေတ္တာဖြင့် ဓာတ်ပုံစီဒီယို ရိုက်ကူးပေးပါသော ကိုတိုးတိုး(Black & White)ဓာတ်ပုံစတူဒီယိုအားလည်းကောင်း၊ မေတ္တာဖြင့် အခမ်းအနားပြင်ဆင်ပေးပါသော ကိုအောင်မိုးထွန်း (ထက်အာကာ၊ စက်ခလုတ်၊ မိုးပျံပုလင်းနှင့် လိုက်ကာလုပ်ငန်း)အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပွဲသို့ လူကိုယ်တိုင်မတက်ရောက် နိုင်ပါသော်လည်း မင်္ဂလာလက်ပွဲပစ္စည်းများပေးပို့ချီးမြှင့်ပါသော ဂုဏ်သရေရှိသူကြီးမင်းများနှင့် ဆွေမျိုးမိတ်သဟာများအား လည်းကောင်း၊ စားသောက်ဖွယ်ရာများဖြင့် တည်ခင်းစည်းစိမ်ပေးပါသော မအေးအေးကြည်နှင့် Sule Shangri-la Hotel မှ ဝန်ထမ်းများ၊ မလီလီနှင့် Sedona Hotel မှ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပွဲကြီးဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီပံ့ပိုးပေးသော မိတ်ဆွေ၊ သူငယ်ချင်းများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို လှိုက်လှစွာ ကျေးဇူးပြုပေးကာ တင်ရှိပါသည်။

နှစ်ဖက်သောမိသားစုနှင့် မောင်ချမ်းကျော်ကျော်-ဒေါက်တာ မြသဖြူမိုး

ရောင်းမည်

နှစ်ထပ်တိုက်သစ် ပေ(၂၀x၆၀)၊ ဓမ္မာသီလမ်းမကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပ မြို့နယ်။ ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၀၀၉၊ ၀၉-၂၅၄၀၀၀၆၈

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 3E/9802, Toyota RAV4, S/W (4x4)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမြင့်ထွေးနိုင် ၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၀၆၆၉ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လိုသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားနှင့်ပတ်သက်၍

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သော ဦးကျော်ရာရပ်ချိ ၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၈၃၄၀၂ အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ မဟာပါရမောင့်ဂရ(ဖိ)အင်တာနေရှင်နယ်ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်သည်မှာ- ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေသည် အောက်တွင်ဖော်ပြထားသော ကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားကို မိမိ၏ကိုယ်ပိုင်ညာဏ်ဖြင့် တီထွင်ထုတ်လုပ်ပြီး အမှတ် ၃၃(လေးလွှာ)၊ လမ်း(၃၀)၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ပန်းဘဲတန်း မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် ရုံးခန်းဖွင့်လှစ်ပြီး လုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေသော မဟာပါရမောင့်ဂရ(ဖိ) အင်တာနေရှင်နယ်ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ တစ်ဦးတည်းမူပိုင်အဖြစ် ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းများမှတ်ပုံတင် ရုံး၌ မှတ်ပုံတင်သွင်းကာ ယင်းကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို အသုံးပြုလျက် PVC ပိုက်၊ ပိုက်ဆက်ပစ္စည်း၊ ပိုက်ဆက်ကော်နှင့် မီးခလုတ်အမျိုးမျိုးတို့ကို အရောင်အမျိုးမျိုး၊ ဆိုက်အမျိုးမျိုး၊ အရွယ် အစားအမျိုးမျိုးဖြင့် ထုတ်လုပ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးသို့ လက်လီလက်ကား ပြန့်ပွားရောင်းချချက်ရှိ ပါသည်။



၁၄၁၆၈/ ၂၀၁၄ (၁-၁၀-၂၀၁၄)

ထို့ကြောင့် အများပြည်သူများအနေဖြင့် အထက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသား စာလုံးစာသားများကို သေချာစွာသတိပြု၍ ဝယ်ယူအားပေးကြရန်နှင့် အထက်ဖော်ပြပါကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားတစ်ခုလုံးကိုဖြစ်စေ၊ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ တိုက်ရိုက်သော်လည်းကောင်း၊ သွယ်ဝိုက်၍သော်လည်းကောင်း ပုံတူကူးယူခြင်း၊ တူပပြုလုပ်ခြင်း၊ ဆင်တူယိုးမှား၊ ထင်ယောင်ထင်မှား ပြုလုပ်ခြင်းများ ပြုလုပ်ပြီး ပိုက်အမျိုးမျိုး၊ ပိုက်ဆက်ကော်အမျိုးမျိုး၊ မီးခလုတ်အမျိုးမျိုးကို ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချကြော်ငြာခြင်း လုံးဝမပြုလုပ်ကြရန် သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ ဦးကျော်ရာရပ်ချိ ၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၈၃၄၀၂ ဦးမေအောင်(၇၇၄၉) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်ကြည်သာဆွေ(၃၄၄၁၇) ဒေါ်ဝတ်ရည်သန့်(၂၉၉၉၀) အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အခန်း-၁၀၄(E)၊ ပထမထပ်၊ တိုက်-၁၀/၁၂၊ ၃၅ လမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

တောင်ငူ အထက(၁)

မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူမြို့၊ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ (၂၂)ကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် သတ္တမအကြိမ်မြောက် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်း နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနားကို ၂၀၁၄ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၅ရက် နံနက် ၉နာရီတွင် အထက(၁) နတ်သျှင်ဆောင်ခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

အပူဇော်ခံ ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်း များသည် ဖိတ်ကြားစာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ ပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြပါရန်နှင့် အလှူငွေများ လှူဒါန်းလိုပါက ဒေါ်ခင်စန်းယု ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၅၄၉၊ ဦးအေးကျော် ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၂၃၄၊ ဦးစော်ဝင်းထွန်း ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၁၄၈၊ ဦးတင်ဝင်း ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၂၇၈၉၊ ဦးထွန်းသူရိန် ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၁၃၂၊ ဦးမောင်မြ ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၁၀၇၇၊ ဒေါ်ခင်ဌေး ဖုန်း-၅၃၅၀၅၃၉၊ ဒေါ်မော်မော်ဝင်း ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၀၁၄၃၊ ဦးတင်မောင်မောင် (ရန်ကုန်) ဖုန်း-၀၉-၅၃၄၈၃၁၁၊ ဒေါ်သန်းသန်းဌေး CB Bank (ရန်ကုန်) ဖုန်း-၀၉-၅၃၅၀၇၀၄ တို့သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

အယူခံမှုဆိုင်ရန် ချိန်းဆိုသည့်နေ့ရက်ကို အယူခံတရားဖြင့်ထံသို့ ကြားသိစေသည့်

အကြောင်းကြားစာ

(တရားမကျင့်ထုံး ဥပဒေအမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ-၁၄) ရခိုင်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် စစ်တွေမြို့ ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမဒုတိယအယူခံမှုအမှတ်-၁၈ ဦးစော်လင်းနိုင် နှင့် ဦးချစ်ကိုကို အယူခံတရားလို အယူခံတရားပြိုင် ၂၀၁၄ခုနှစ် ၅၃ ရက်စွဲပါ သံတွဲခရိုင်တရားရုံးမှ တရားမအယူခံမှုအမှတ် ၁/၂၀၁၄ ကို အယူခံမှု။ အယူခံတရားပြိုင် ဦးချစ်ကိုကို အိမ်အမှတ် ၁၄၇၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ အနော်ရထာ လမ်း၊ သံတွဲမြို့၊ ရခိုင်ပြည်နယ်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။ ယခုအမှုတွင် သံတွဲခရိုင်တရားရုံးက ချမှတ်ပေးသည့် အမိန့်နှင့်ဒီကရီကို ဦးစော်လင်းနိုင် က အယူခံရာ ဤရုံးမှတ်ပုံစာရင်းတင်သွင်းပြီး ထိုအယူခံမှုကို ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း ၇ရက်)တွင် ဆိုင်ရန် ဤရုံးက ချိန်းဆိုလိုက်သည်။ သင်ကိုယ် တိုင်ဖြစ်စေ၊ သင့်ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ ဤအယူခံမှုတွင် သင့်အတွက်ဆောင်ရွက်ရန် တရားဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသူ ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ၊ မလာမရောက်ရှိခဲ့လျှင် ၎င်းအယူခံမှုကို သင်မရှိသည့် အခါတွင် တစ်ဖက်တင်ပြုလုပ်၍ စီရင်ဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်။ ထို့ပြင် သင်က အယူခံနိုင်ခွင့်ရှိသော ဤအမှုတွင် အမိန့်နှင့်ဒီကရီကို အမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂ အရ ကန့်ကွက်လိုလျှင် အမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂အရ ချိန်းဆိုထားသည့် အချိန်အတွင်း ဤကဲ့သို့ သင်က ကန့်ကွက်လိုကြောင်း ဤအယူခံရုံး၌ အကြောင်းကြား အစီရင်ခံစာတင်သွင်းရမည်။ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၅ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ အမိန့်အရ- (စံစံသိန်း) လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ရခိုင်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ

(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) တာချီလိတ်မြို့နယ်တရားမရုံး၌ ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၂ ဒေါ်ချိုမေ(ခ)ချိန်မေဟာ နှင့် ဦးလှမြင့်

[ငှင်း၏အခွင့်ရက်ယ်စားလှယ် ဦးရန်ဝင်း(ခ)ဝေါင်ယန်စီး] တရားပြိုင် ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း)၊ တာချီလိတ်မြို့၊ တာလော့ရပ်ကွက်၊ သရဖီလမ်း၊ အမှတ် (၁/၃၁)နေ ဦးလှမြင့်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) အားသိစေရမည်။ သင့်အပေါ်၌ တရားလို ဒေါ်ချိုမေ(ခ)ချိန်မေဟာ ၎င်း၏ အခွင့်ရက်ယ်စားလှယ် ဦးရန်ဝင်း(ခ)ဝေါင်ယန်စီးက နှစ်ဦးသဘောတူ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အား စာချုပ် စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုမှုရရှိကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားခဲ့ချက် ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း ၇ရက်) မှန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုချိန်မေကို ထုချေရင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့် ရက်တွင် သင်မလာမရောက်ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေး လိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့်စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေ တင်ပြအဆိုပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေရာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်စီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၀ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (မွန်မြတ်သူ) ဒုတိယမြို့နယ်တရားသူကြီး တာချီလိတ်မြို့နယ်တရားရုံး

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ဝက်လက်မြို့၊ အမှတ်(၃)နယ်မြေ ဘော်တွင်းရပ်ကွက်တွင် နေထိုင်သူ ဦးစန်းတင့်- ဒေါ်သိန်းနွယ်ဝင်းတို့၏ ဒုတိယသား မောင်ကျော်ဝင်းထွန်း ၅/၀လန(နိုင်)၁၅၅၀၈၄ သည် မိဘများ၏ဆုံးမမှုကို နားမထောင်ဘဲ မိမိသဘောအလျောက် ပြုမူသွားပါ သဖြင့် ၎င်းအား သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။ စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံပါ။ ဖခင်-ဦးစန်းတင့် ၅/၀လန(နိုင်)၁၅၅၀၈၄ မိခင်-ဒေါ်သိန်းနွယ်ဝင်း ၅/၀လန(နိုင်)၁၅၅၀၈၄

အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းမကြီး၊ အမျိုးသမီးဆေးရုံအောက်ထိပ်၊ အခန်း ၁၂၁ မြေညီထပ်၊ ထပ်ခိုးပါ ပေ(၁၅x၅၀)။ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၂၁၀၂၉၄

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၈၀န၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၄၄၊ မြေ ကွက်တည်နေရာအမှတ် ၉၊ သီရိတောလမ်း၊ ၈၀နရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်း၊ ဦးလှကြွေ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးလှကြွေထံမှ အရပ်ကတိ အရောင်းအဝယ် စာချုပ်အဆင့်ဆင့်ဖြင့် ဝယ်ယူသူ ဒေါ်အေး အေးမြ ၁၂/သယက(နိုင်)၁၀၄၈၄၉ က စလစ်ပြားတင်ပြ၍ ဂရန်သစ်လျှောက်ထား လာရာ နိုင်လိုသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ပတ္တမြား/တောင်၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၃၉၊ ဦးစိန်မြင့် အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက်ထံမှ အရောင်းအဝယ်ကတိ စာချုပ်ဖြင့် နိုင်ဆိုင်ခဲ့သူ ဦးဝင်းကျော်လင်း ၈/ရနခ(နိုင်)၀၈၅၇၆၁က ပါမစ်မရင်းတွင် မှီခိုသူစာရင်းပါသည့် စာရွက်တင်ပြနိုင်ခြင်း မရှိဘဲ နှစ် ၆၀ မြေငှားစာချုပ်ရန် လျှောက် ထားလာရာ တရားဝင်ခွင့်လိုသော အထောက် အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင် ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ် ၂၄၊ မြေကွက်အမှတ် ၈၀၅၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၈၀၅၊ မင်္ဂလာလမ်း၊ ၂၄ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံတောင်၊ ဦးကျော်စိုး (AE-၂၅၀၈)အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးကျော်စိုးကွယ်လွန်၍ ဒေါ်ဌေး ကြည်(ခ)နီနီ ၁၂/ဒဂုံ(နိုင်)၀၄၂၂၆၅ တစ်ဦး တည်းသော ဇနီးဖြစ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ တင်ပြပြီး ၎င်းထံမှ GP NO-၂၆၆၇၃/၂၉-၉-၁၄ ဖြင့်ရရှိသူ ဒေါ်ယုယုနိုင် ၁၂/မဂဒ(နိုင်) ၁၅၅၀၄၂ မှပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်း အဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ နိုင်လိုသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာ အပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၈၀န၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၄၂၊ မြေ ကွက်တည်နေရာအမှတ်(၅)၊ သီရိတောလမ်း၊ ၈၀နရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်း (ဒေါ်ဒေါ်န) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ဒေါ်နထံမှ အရပ်ကတိအရောင်းအဝယ် စာချုပ်အဆင့်ဆင့်ဖြင့် ဝယ်ယူသူ ဦးတင်ရွှေ ၁၂/သယက(နိုင်)၁၀၄၈၄၉က စလစ်ပြား တင်ပြ၍ ဂရန်သစ် လျှောက်ထားလာရာ နိုင်လိုသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ် ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၉)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၉၃)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၉၃)၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (ဗိုလ်မှူး တင်စိုး) TTA-၀၆၈၆၁၆ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဗိုလ်မှူးတင်စိုး ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်လှမုသိန်း ၁၀/သထန (နိုင်)၀၁၂၉၈၉ မှ တရားဝင်တစ်ဦးတည်းသော ဇနီးတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် သေ စာရင်းတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက် ထားလာရာ နိုင်လိုသော အထောက်အထားများ ဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံး လုပ်နည်းအတိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

သမဝါယမဘဏ်လီမိတက် (ဒုတိယဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး) ဒေါ်ခင်ဌေးဌေး အသက်(၇၁)နှစ်သည် ၈-၁၁-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ညနေ ၃း၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဘဏ်ခွဲဒါရိုက်တာနှင့်ဝန်ထမ်းများ
CB Bank (ကျိုင်းတုံ၊ တာချီလိတ်၊ အောင်ပန်း-၁)ဘဏ်ခွဲ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

သာကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၀မြောက်၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၅/ဃ)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၁၅/ဃ)၊ လယ်ယာ ၄လမ်း၊ ၁၀/မြောက်၊ သာကောတမြို့နယ် (ဦးသောင်း)အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးသောင်း(ခင်ပွန်း)ကွယ်လွန် သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသောဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်မြဝင်း ၁/၂အလန(နိုင်)၀၀၆၄၁၉ ထံမှ အထွေထွေ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၂၀၈၈၈/၂၀၁၄)ရသူ ဒေါ်ရွှေရည်ဖူး ၁/၂အကတ(နိုင်)၁၇၈၆၅၄ မှ သေစာရင်း၊ ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလားရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ရန်နှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ခြင်းမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အများသိစေရန် ကြေညာချက်

ရန်ကင်းမြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတိုက်ခန်းကို လက်ရှိအမည်ပေါက်ထံ မှတစ်ဆင့် ဝယ်ယူထားသူက တိုက်ခန်းအမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် တင်ပြလျှောက်ထားလာ ခြင်းအား ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများနှင့် အတူ ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၄ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အကြောင်းကြား လိုက်သည်-

စဉ်	တိုက်ခန်းအမည်ပေါက် အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ်	အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားသူ အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ်	လျှောက်ထားသည့် တိုက်ခန်းအမည်ပေါက်
၁။	ဦးကြည်ဝင်း၊ ၁/၂ကမရ(နိုင်)၀၄၀၃၃(မှ)	ဒေါ်ပြုံးပြုံးညွန့်၊ ၁၄/ကခန(နိုင်)၀၃၃၆၀၄	တိုက်(၁၅)၊ အခန်း(၇၈)၊ ပြည်ရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်

ဌာနမှူး၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါက်တာမောင်ဒီ

ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ဒုတိယဝန်ကြီး(ငြိမ်း) ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အသက်(၈၂)နှစ်

ကျေးဇူးရှင်ဆရာကြီး ဒေါက်တာဦးမောင်ဒီ ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ဆရာကြီး ကောင်းရာဘုံဘဝသို့ ရောက်ရှိပါစေ။

တပည့်များ

၁၉၇၅-၁၉၇၉ ဓာတုဗေဒကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ ဖော်လမြိုင်ကောလိပ်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးတင်မောင်ဝင်း

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန(ငြိမ်း) အသက်(၇၅)နှစ်

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန(ငြိမ်း) ဦးတင်မောင်ဝင်းသည် ၅-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန

အငြိမ်းစားဝန်ထမ်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

မမြတ်သန္တာထွန်း

အသက် (၃၅)နှစ်

ဦးအောင်မျိုးထွန်း (Director Galaxy Developers Co.,Ltd.) -ဒေါ်ခင်သီရိဇော်တို့၏ ချစ်လှစွာသော ညီမ မမြတ်သန္တာထွန်း အသက်(၃၅)နှစ်သည် ၁၂-၁၁-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူး နေ့) နံနက် ၆း၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌနှင့်ဝန်ထမ်းများ

Myanmar Lighting Co.,Ltd.

Galaxy Developers Co.,Ltd.

Lyn Lat Aung Co.,Ltd.

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း

ဘဒ္ဒန္တမကုဋ(ခ)ဦးပဏ္ဍိတဝရ

ရပ်ကွက်သံဃာယုက ဥက္ကဋ္ဌ၊ ကျိုက္ခိတ်ဆရာတော်၏ဩဝါဒါစရိယ

(ဆ/က)ရပ်ကွက်၊ သပန်းကျွန်းမြို့နယ်၊

ဧယျသုခကျောင်းတိုက် (ပဓာနနာယက)

သက်တော်(၆၄)နှစ်၊ သိက္ခာတော်(၄၄)ပါ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သပန်းကျွန်းမြို့နယ်(ဆ/က)ရပ်ကွက်၊ ဧယျသုခ ကျောင်းတိုက်၏ ဦးစီးပဓာနနာယက ဘဒ္ဒန္တမကုဋ(ခ)ဦးပဏ္ဍိတဝရသည် (၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၆ရက်) ၁၂-၁၁-၂၀၁၄ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၄း၃၀နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် (၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်း လပြည့်ကျော် ၁၁ရက်) ၁၆-၁၁-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ရေဝေး သုသာန်သို့ အန္တိမအဂ္ဂိဈာပနပူဇာသဘင် ဆင်ယင်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေး ရပ်နီးမှ တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမ အပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ် ပါသည်။ (ဧယျသုခကျောင်းတိုက်မှကားများ မွန်းလွဲ ၃နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ဧယျသုခကျောင်းတိုက် ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါက်တာမောင်ဒီ

ပါမောက္ခချုပ်(ငြိမ်း)၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်

ဒုတိယဝန်ကြီး(ငြိမ်း)ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန

အသက်(၈၂)နှစ်

ရန်ကင်းမြို့၊ အမှတ် ၂၃၊ သစ်ရာပင်လမ်း(၂)၊ သုဝဏ္ဏနေ ဆရာမကြီး ဒေါ်စော နွယ်ဦး၏ခင်ပွန်း ဆရာကြီး ဒေါက်တာမောင်ဒီသည် ၉-၁၁-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁း၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဓာတုဗေဒ(မိသားစု)

မန္တလေးတက္ကသိုလ်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်တင်တင်ထွေး

အထက်တန်းပြ၊ အထက(၁)တာမွေ

အသက်(၅၉)နှစ်

လူ့ဘဝသက်တမ်းသည် တို၏ ထိုထက်...ကျန်ရှိနေသော လူ့ဘဝသက်တမ်းသည် ပို၍ပို၍ တိုတောင်းလှချေ၏...ကျန်ရှိနေတဲ့သက်တမ်းမှာ...ငါတို့တစ်တွေ...ပျော်ရွှင် ရယ်မောစွာ...ဘဝကို အဆုံးသတ်ကုန်ဆုံးသွားမယ်လို့ မျှော်လင့်ထားခဲ့ကြပေမယ့်... မထင်မှတ်ဘဲ ငယ်သူငယ်ချင်းတွေအားလုံးကို... နှုတ်မဆက်ဘဲ ရုတ်တရက်ခွဲခွာ သွားတဲ့ မဂျမ်းပုံလို့...လူသိများတဲ့ ဆရာမ တင်တင်ထွေး တစ်ယောက် ကောင်းရာသုဂတိလားပါစေ...။

ဦးမောင်မောင်တီ(သင်္ချာ)နှင့် ငယ်သူငယ်ချင်းတစ်စု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်တင်တင်ထွေး

အထက်တန်းပြ၊ အထက(၁)တာမွေ

အသက်(၅၉)နှစ်

အာစရိယပူဇော်ပွဲ အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် အစဉ်တစိုက်ပါဝင် ခဲ့သော သူငယ်ချင်းတစ်ယောက် ၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။

၁၉၇၂-၁၉၇၃ ဝန်းကျင် အထက(၁)တာမွေ၊ ဆရာကန်တော့ပွဲအဖွဲ့

တေးသံရှင် ဦးခင်မောင်တိုး သူငယ်ချင်း ခင်မောင်တိုး (၂)နှစ်ပြည့် အလွမ်း

တစ်ရွက်နှစ်လွှာအဖြစ်နဲ့ တစ်သက်တာ ချစ်ခဲ့ကြတဲ့ သူငယ်ချင်း... သီချင်းတွေနဲ့လွမ်းဝေ... ဝဇ္ဇီ အလွမ်းမပြေအောင် ခြေရာထား၊ သွားနှင့်တဲ့မင်း

ဝင်းထိန်ဦး၊ မောင်မောင်ဦး၊ ဝင်းမြင့်၊ သန်းစိန်(ခ)ကြွမိန်၊ မြတ်၊ ဝမ်းသာအောင်မြင်၊ M.K လှဝင်း

ဝင်းထိန် ရိုးမြင့် (ဦးဝိ)၊ အေးသင်၊ မြင့်ဝေ၊ သာထွန်း၊ မျိုးဦး၊ ဇေတုထွန်း၊ သိန်းထွန်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

မန္တလေးတက္ကသိုလ်၊ ဓာတုဗေဒဌာန တည်ထောင်သူဆရာကြီးတစ်ဦးဖြစ်သည့် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် အငြိမ်းစားပါမောက္ခချုပ် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အငြိမ်းစား ဒုတိယဝန်ကြီး ကျေးဇူးရှင်ဆရာကြီး ဒေါက်တာမောင်ဒီ အသက်(၈၂)နှစ်သည် ၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်ခြင်းအတွက် မန္တလေးတက္ကသိုလ် ဓာတုဗေဒဌာနမှ အငြိမ်းစားတပည့်များက ဆရာမကြီး ဒေါ်စောနွယ်ဦး မိသားစုနှင့်ထပ်တူ နှမြောတသဝမ်းနည်းရပါသည်။

- ဦးလူနီ - ဒေါ်ခင်မမသောင်း
- ဦးချစ်တင်
- ဦးခင်မောင်ညွန့် - ဒေါက်တာမိမိသင်း
- ဒေါ်သူဇာလှိုင်
- ဦးကျော်မင်း
- ဦးတင်ဆွေ
- ဦးတင်မျိုးသန့် - ဒေါ်မမကြီး
- ဒေါ်စောရိန်
- ဒေါက်တာခင်ဝင်းအေး
- ဦးခင်မောင်ကြီး - ဒေါက်တာခင်မေလင်း
- ဒေါက်တာဝါဝါခင်
- ဒေါ်ညွန့်ညွန့်ဟန်
- ဦးတင်ထွန်း
- ဒေါ်ခင်ညို
- ဒေါက်တာဌေးဌေးလွင်
- ဒေါက်တာခင်လှ
- ဒေါက်တာစန်းကြူ
- ဒေါက်တာမူမူ
- ဒေါက်တာအေးအေးချို
- ဒေါက်တာမြင့်မြင့်စိန်
- ဒေါ်မြင့်မြင့်ဌေး
- ဒေါက်တာခင်ပြုံးဝေ
- ဒေါက်တာစန်းစန်းရီ
- ဒေါက်တာခင်သန်းမြင့်
- ဒေါက်တာခင်အုန်းမြင့်
- ဒေါက်တာခင်မောင်တိုး
- ဦးသောင်းလင်း
- ဒေါက်တာမြတ်ကို
- ဦးကျော်ဝင်း
- ဦးကျော်ငြိမ်း

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် တရုတ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်အား ဂုဏ်ပြု အခမ်းအနားပြုကြိုဆို

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၄

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်းအား ယနေ့နံနက် ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်ရှိ ဥပစာမြက်ခင်းပြင်၌ ဂုဏ်ပြုအခမ်းအနားပြုကြိုဆိုနှုတ်ဆက်သည်။

ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် တရုတ်နိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်တို့သည် ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့၏ အလေးပြုခြင်းကို ခံယူကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် တရုတ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်တို့သည် ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့ကို စစ်ဆေးကြသည်။

အမှတ်(၅)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ ကင်းထောက်လူငယ် မောင်မယ်လေးများကလည်း နှစ်နိုင်ငံခေါင်းဆောင်နှစ်ဦးကို အလံငယ်များဝေ့ယမ်း၍ ကြိုဆိုကြရာ ခေါင်းဆောင်နှစ်ဦးက မြန်လည်နှုတ်ဆက် ကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတအား တရုတ်ဝန်ကြီးချုပ်က အတူလိုက်ပါလာကြသူများနှင့် မိတ်ဆက်ပေးပြီး နိုင်ငံတော်သမ္မတကလည်း မြန်မာနိုင်ငံဘက်မှ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးသိန်းညွန့်၊ ဦးကျော်ဆန်း၊ ဦးဝင်းထွန်း၊ ဦးခင်မောင်စိုး၊ ဦးဇေယျာအောင်၊ ဒေါက်တာကဇော်၊ ဦးသန်းဌေး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းထွန်း၊ တရုတ်နိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးသစ်လင်းအုန်းတို့နှင့် ပြန်လည်မိတ်ဆက်ပေးသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီခချန်းအား နိုင်ငံတော်သမ္မတ အိမ်တော် သံတမန်ဆောင် ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

ယင်းနောက် နှစ်နိုင်ငံဆွေးနွေးပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး တရုတ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဝန်ကြီးများ၊ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ကြသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ ❀

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံတော်ကောင်စီဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်းတို့ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့၏ အလေးပြုခြင်းကိုခံယူစဉ်။

(သတင်းစဉ်)



မြန်မာအသင်း ကာတာခြေစမ်းခရီးစဉ် နောက်ဆုံးခြေစမ်းပွဲ ယနေ့ကစားမည်

သတင်း-ညီမြတ်သော်တာ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၄
ဆူဇူကီးဖလား ပြိုင်ပွဲအကြို ပြင်ဆင်မှုအဖြစ် ကာတာနိုင်ငံ ဒိုလာမြို့တွင် လေ့ကျင့်မှုများပြုလုပ်နေသည့် မြန်မာလက်ရွေးစင်အသင်းမှာ ကာတာခြေစမ်းခရီးစဉ် နောက်ဆုံးပွဲစဉ် အဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက် ယနေ့တွင် ကာတာ ပထမတန်းကလပ် AL Saliya အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားသွားမည်ဖြစ်သည်။
မြန်မာအသင်းမှာ ကာတာနိုင်ငံတွင် နိုဝင်ဘာ ၃ ရက်ကတည်းက လေ့ကျင့်မှုများ ပြုလုပ်နေခြင်းဖြစ်ပြီး

နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်တွင် ကာတာ ပထမတန်းကလပ် AL Kharitiyat အသင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင် ကာတာ ဒုတိယတန်းကလပ် AL Mrkhia အသင်းတို့နှင့် ခြေစမ်းပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ နှစ်ပွဲစလုံး တစ်ပိုင်းစီသာ ရေကျခဲ့သည်။ မြန်မာအသင်းမှာ နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်အထိ လေ့ကျင့်မှုများ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။
မြန်မာအသင်းမှာ ခြေစမ်းပွဲ ပထမပွဲကစားခဲ့သည့် ပွဲထွက်လူစာရင်းကို အပြောင်းအလဲများစွာ ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ကျော်ဇင်ဖြိုး၊ အောင်ဇော်၊

သိန်းဇော်၊ နေမျိုးအောင်၊ စည်သူအောင်၊ အောင်ကျော်နိုင်၊ ရန်အောင်ကျော်၊ တင်ဝင်းအောင်၊ စိုးမင်းဦး၊ ငြိမ်းချမ်းအောင်၊ သန်းပိုင်တို့ဖြင့် ပွဲထွက်ခဲ့ကာ ဒုတိယပိုင်းမှ အမာခံကစားသမားအချို့ ဝင်ရောက်ကစားခဲ့သည်။
ပွဲအပြီးသရေကျ
မြန်မာအသင်းမှာ ကွင်းလယ်လူတင်ဝင်းအောင် သွင်းယူသော ပြစ်ဒဏ်ဘောဂိုးဖြင့် ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့ပြီး ပွဲအပြီးတွင် သရေကျခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။



ဆူဇူကီးဖလားပြိုင်ပွဲအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်နေသည့် မြန်မာလက်ရွေးစင်အသင်းကို တွေ့ရစဉ်။

ယနေ့ ဖာတိကာ

အပေရီကန်သမ္မတ အိုဘားမား အရှေ့တောင်အာရှ လူငယ် ခေါင်းဆောင်ပွဲစွမ်းရည် အစီအစဉ်ပွဲ လူငယ်များနှင့်တွေ့ဆုံ

စာ ၃

နိုင်ငံတော်အစိုးရက အစဉ်အမြဲ စဉ်းစားသုံးသပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့

စာ ၁၃

အီတလီတို့ ခက်ခဲပွန်းကျပ်စေမယ့် ယူဂို ၂၀၁၆ ခြေစမ်းပွဲ

စာ ၁၄

ကြော်ငြာအချုပ်ပို ဝါရီ
ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို ရောင်စုံလေးမျက်နှာနှင့် အဖြူအမည်း ရှစ်မျက်နှာပါရှိပါသည်။

ချောင်းဆိုးပျော်၊ ချောင်းဆိုးပျော်ဆေးကောင်းကောင်း သောက်ချင်ရင်

ရွှေမြန်မာ အမှတ်တံဆိပ်

ချောင်းဆိုးပျော်ဆေးရည်ကိုသောက်ပါ။

ပင်ချင်း - ဆပုတ်(၁၀၉)၊ ပညားဒလလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဝန်း - ၀၉၇၃၀၀ ၂၄၆၁။ www.facebook.com/shwemyanmar-traditional-pharmacy

နေပြည်တော်-စာတည်းများ ၀၆၇-၃၆၁၄၂၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတိုင်လေးအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၄၄၃၀၅၊ မန်နေဂျာ ၀၁-၅၄၄၃၀၄၊ မြန်မာ့အသင်း၊ ဖေ့စပုခ် ၀၁-၅၄၄၃၀၇၊ ကြော်ငြာ ၀၁-၅၄၅၈၀၄၊

Gmail mmalin.mpt@gmail.com, www.facebook.com/MYANMALINNEWS

R/488 မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၊ မြန်မာ့အလင်းကြီးစုက ထုတ်ဝေသည်။



အာဆီယံအပေါင်း (၃)နိုင်ငံ မဟာဗျူဟာမြောက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု



နေပြည်တော်တွင်းကျင်းပလျက်ရှိသည့် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးများတွင် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့် အပါအဝင်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ အာဆီယံအပေါင်း(၃)နိုင်ငံသည် အာဆီယံ၏ မဟာဗျူဟာမြောက်မိတ်ဖက်နိုင်ငံ (Strategic Partners) များဖြစ်ကြပြီး အာဆီယံဒေသတွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို အထောက်အကူပြုနေကြသည့်နိုင်ငံများဖြစ်သည်။ ယင်းအာဆီယံနှင့် ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် အရှေ့အာရှ အသိုက်အဝန်းထူထောင်ရေးတွင် ပင်မယန္တရားဖြစ်သည့်အတွက် အာဆီယံ၏ အချက်အချာကျမှုများကို ထိန်းသိမ်းကြံ့ခိုင်စေမည်ဖြစ်သည်။

အာဆီယံနှင့်ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံ (၃) နိုင်ငံ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုအောက်ရှိ အရှေ့အာရှဖိုရမ်၊ အရှေ့အာရှ တတ်သိပညာရှင်များ ကွန်ရက်များသည်ပင် အာဆီယံနှင့် ဆွေးနွေးဖက် (၃) နိုင်ငံ၏ တူညီသည့် ရည်မှန်းချက်များ အပေါ်တွင် ပါဝင်ဆွေးနွေးနိုင်သည်အထိ တိုးတက်လျက် ရှိသည်။

အာဆီယံဦးဆောင်သည့် အရှေ့အာရှ ထိပ်သီးအစည်း အဝေး၊ အာဆီယံဒေသဆိုင်ရာဖိုရမ်၊ အာဆီယံနှင့် ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများ၏ အစည်းအဝေးရလဒ်များကို ထိရောက်စွာ အကျိုးရှိရှိအသုံးပြုခြင်းဖြင့် အာဆီယံနှင့် ဆွေးနွေးဖက်(၃)နိုင်ငံ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို ပိုမိုခိုင်မာစေမည်ဖြစ်သည်။

အာဆီယံနှင့် ဆွေးနွေးဖက် (၃)နိုင်ငံတို့၏ မဟာမိတ် ဆက်ဆံမှု ခိုင်မာရှင်သန်ရေးသည် အရှေ့အာရှဒေသ

တရုတ်၊ ဂျပန်၊ ကိုရီးယားတို့၏ ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲလည်း ဖြစ်ချမ်းလုံကြွယ်ဝရေးနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် အာဆီယံ အသိုက်အဝန်းထူထောင်မှုတွင် အရေးပါအရာရောက် သည့် အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်လျက်ရှိသည်။

အာဆီယံနှင့် ဆွေးနွေးဖက် (၃)နိုင်ငံ၏ အတိတ် သမိုင်းကို ပြန်လည်ရှုမြင်ရလျှင် အာဆီယံနှင့် ဆွေးနွေး ဖက် (၃)နိုင်ငံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို လွန်ခဲ့သည့် ၁၉၉၇ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလကတည်းက စတင်ခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။ ၁၉၉၉ ခုနှစ် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ မနီလာမြို့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် တတိယအကြိမ်မြောက် အာဆီယံနှင့် ဆွေးနွေးဖက်နိုင်ငံများ ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲတွင် အရှေ့ အာရှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာပူးတွဲကြေညာချက် ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးအာဆီယံနှင့်ဆွေးနွေးဖက် (၃) နိုင်ငံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့်ပတ်သက်သည့် စည်းမျဉ်း စည်းကမ်းများကို ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ကာ နယ်ပယ်စုံ အဆင့်စုံကဏ္ဍများတွင် အရှေ့အာရှပူးပေါင်းဆောင်ရွက် ရေး ပိုမိုမြှင့်တင်ရန်ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ နယ်ပယ်စုံ များတွင် အဓိကအားဖြင့် စွမ်းအင်၊ ပို့ဆောင်ရေး၊ သတင်း နှင့် ဆက်သွယ်ရေး

စာမျက်နှာ ၂ သို့



(၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ



အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှု ဦးတည်ချက်နှင့် အနာဂတ်အလားအလာများ

အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးသည် ဒေသတွင်းတွင်ရှိသည့် ပြည်သူများ၏ အကျိုးစီးပွားနှင့် စီးရီးရီးယားများကို ဆွေးနွေးအဖြေရှာရာတွင် မဟာဗျူဟာကျသည့် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးဖြစ်ပြီး အရှေ့အာရှဒေသတွင်း အခက်အခဲများ၊ တည်ငြိမ်မှုနှင့် ကြွယ်ဝမှုများကိုထိန်းသိမ်းရာတွင် လွန်စွာအရေးပါသည့် အခန်းကဏ္ဍတစ်ခုပင် လက်ရှိပေသည်။

အာဆီယံဒေသသည် ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ ထက်ဝက်ကျော်နေထိုင်လျက်ရှိပြီး ကမ္ဘာ့အသားတင်ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး (GDP)၏ (၅၀)ရာခိုင်နှုန်းကျော်ရှိသဖြင့် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ဖူပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် ဒေသတွင်း စီးပွားရေး အခြေအနေကို ပိုမိုကြံ့ခိုင်စေပြီး ပြည်သူများ၏ ကောင်းကျိုးချမ်းသာကို ဖော်ဆောင်နိုင်မည် ဖြစ်သည်အပြင် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ကိုလည်း အထောက်အကူပြုလျက်ရှိသည်။

(၉)ကြိမ်မြောက်အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ အာဆီယံခေါင်းဆောင်များနှင့် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများဖြစ်သည့် ဩစတြေးလျ၊ တရုတ်၊ ဟိန္ဒူ၊ ဂျပန်၊ ကိုရီးယား၊ နယူးဇီလန်၊ ရုရှားနှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတို့မှ ခေါင်းဆောင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များက ဘဏ္ဍာရေး၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်၊ စွမ်းအင်၊ ပညာရေး၊ ကမ္ဘာ့လုံးဆိုင်ရာကျန်းမာရေးကိစ္စရပ်များနှင့် ကူးစက်မြန်ရောဂါများ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှု၊ ဒေသတွင်းစီးပွားရေး ပေါင်းစည်းမှုများနှင့် အာဆီယံဆက်သွယ်ပေါင်းစည်းမှုဆိုင်ရာကိစ္စများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်အပြင် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုများ၊ သဘာဝဘေးစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် အိတ်လီယာရောဂါကိစ္စများနှင့် ပတ်သက်သည့် သမန်ကျေးမဟုတ်သည့် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကိုလည်း အလေးထား

ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ အရှေ့အာရှ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ဒေသအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိသည့် မဟာဗျူဟာကျသောကိစ္စများကို ဆွေးနွေးသည့် အဓိကရပ်တစ်ခုအဖြစ် ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော်မည်ဖြစ်ပြီး အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးတက်ရောက်သည့် နိုင်ငံများအနေဖြင့် အာဆီယံ၏ပဟို အချက်အချာကျမှုနှင့် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း တည်ဆောက်ရေးကိစ္စရပ်များကိုပါ ပံ့ပိုးကူညီရန် သဘောတူညီမှုရရှိခဲ့သည်။

(၉)ကြိမ်မြောက်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးမှ တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ တရားမဝင်ရောင်းဝယ်မှုကို တိုက်ဖျက်ခြင်းဆိုင်ရာ ကြေညာစာတမ်းနှင့် အိတ်လီယာရောဂါဖြစ်ပွားမှုကို တုံ့ပြန်သည့် ကြေညာချက်များကို အတည်ပြုထုတ်ပြန်နိုင်ခဲ့သည်အပြင် အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားတွင်ရှိသည့် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများ၊ အစွန်းရောက် အခြေခံဝါဒီများ၏ အကြမ်းဖက်မှုလုပ်ရပ်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်နိုင်ခဲ့သည်။

(၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် ယူအေအဆတစ်ဝက်၊ ငှက်ဖျားရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာ အာရှ-ပစိဖိတ်ခေါင်းဆောင်များ၏ မဟာမိတ်အစီအစဉ်၊ စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံ၊ လုံခြုံရေးနှင့် သားငါးကဏ္ဍစီမံခန့်ခွဲရေး တိုးမြှင့်မှုအပေါ် လမ်းကြောင်း (၂) ဖြင့်အရှေ့အာရှလေ့လာရေးအဖွဲ့၏ အစီရင်ခံစာ၊ ဒေသတွင်းလုံခြုံရေးမူဘောင်အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲဆိုင်ရာ တတိယအကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးအစီရင်ခံစာ၊ အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးတိုးတက်မှု အစီရင်ခံစာတို့ကို အတည်ပြုထုတ်ပြန်နိုင်ခဲ့သည်။

အရှေ့အာရှ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသည် အာဆီယံဒေသတွင်းနိုင်ငံများနှင့် မိတ်ဖက်နိုင်ငံများအချင်းချင်း အပြန်အလှန် အကျိုးသက်ရောက်လေ့ရှိသောကြောင့် အာဆီယံဒေသတွင်းနိုင်ငံများသည် မိတ်ဖက်နိုင်ငံများမှ အခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များနှင့် နည်းပညာများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုတို့ကို ရရှိစေနိုင်ပြီး မိတ်ဖက်နိုင်ငံများကလည်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ဈေးကွက်သစ်များ ချဲ့ထွင်နိုင်မည်ဖြစ်သည့်အပြင် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ တွေ့ကြုံနေရသည့် အခက်အခဲများနှင့် စိန်ခေါ်မှုများကို ပူးပေါင်းဖြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်သောကြောင့် နှစ်ဦးနှစ်ဖက် အကျိုးဖြစ်ထွန်းမှုများကို ဖွံ့ဖြိုးနိုင်မာလေ့ရှိပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံက အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ယူပြီး (၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးကြီးကို ယခုဆိုလျှင် အောင်မြင်စွာလက်ခံကျင်းပပြီးစီးခဲ့ပြီး အာဆီယံအလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌရာထူးကို မလေးရှားနိုင်ငံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်နိုင်ခဲ့သောကြောင့် လာမည့် (၁၀)ကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို မလေးရှားနိုင်ငံ ကွာလာလမ်ပူမြို့၌ ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

ထွန်းဝင်းနိုင်၊ ခိုးသုစာစိုး၊ ဟန်နီနိုင်

အရှေ့အာရှ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် ဒေသတွင်းစီးပွားရေးအခြေအနေကို ပိုမိုကြံ့ခိုင်စေပြီး ပြည်သူများ၏ ကောင်းကျိုးချမ်းသာကို ဖော်ဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်သည့်အပြင် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကိုလည်း အထောက်အကူပြုလျက်ရှိ။

ကျန်းမာရေးနှင့် ပတ်သက်သည့် အာဆီယံအစည်းအဝေးသည် အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။

အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။

အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။

အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။

အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။

အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။

အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။

အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။

အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။ အာဆီယံအစည်းအဝေး၏ အရေးပါမှုကို ထပ်မံတင်ပြခဲ့သည်။



နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်က (၉)ကြိမ်မြောက် အရှေ့အာရှထိပ်သီးအစည်းအဝေးကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် အမေရိကန်သမ္မတ အိုဘားမား၊ အာဆီယံနိုင်ငံများ၊ အရှေ့အာရှထိပ်သီးအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံခေါင်းဆောင်များ၊ အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများ၊ ဝန်ကြီးများ၊ ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်၊ အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ်နှင့် အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌတို့ စုပေါင်းမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဘန်ကီမွန်နှင့် အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌတို့ ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန်စီမံကိန်းတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူအဖြစ်ပါဝင်ရန် ဂျပန်နှင့်ကြီးချုပ်ရှင်စိုအာဘေးအား အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌတိုက်တွန်း

သတင်း - ရဲခေါင်ညွန့်၊ မြတ်သန္တာမောင်

အာဆီယံကုန်သွယ်ရေး တံခါးပေါက်အဖြစ် သတ်မှတ်ခံထားရပြီး အာဆီယံဒေသတစ်ခုလုံးအား အကျိုးဖြစ်ထွန်းလာစေနိုင်မည့် ထားဝယ်အထူး စီးပွားရေးဇုန်စီမံကိန်းတွင် ဂျပန်နိုင်ငံအား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူအဖြစ် ပါဝင်ရန် အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌက တိုက်တွန်းခဲ့သည်။

နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်က နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာ့ကွန်ဗင်းရှင်းစင်တာတွင် ကျင်းပသည့် (၁၇) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ဂျပန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် ယင်းကဲ့သို့ ဖိတ်ခေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ယူထားသော နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံကြီးချုပ် ရှင်စိုအာဘေးတို့သည် နေပြည်တော်တွင် ပြုလုပ်သည့် (၁၇) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ဂျပန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးမတိုင်မီ သီးခြားတွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးမှုတစ်ခု ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ထားဝယ်အထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံကိန်း ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ထည့်သွင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ဂျပန်နိုင်ငံသည် တရုတ်နှင့် ဥရောပသမဂ္ဂ (EU) တို့ပြီးလျှင် အာဆီယံ ဒေသ၏ တတိယအကြီးဆုံး ကုန်သွယ်ဖက်နိုင်ငံအဖြစ် ရပ်တည်လျက်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင် မကြာမီ ကာလအတွင်း အကောင်အထည် ပေါ်ပေါက်လာမည့် သီလဝါ အထူးစီးပွားရေးဇုန် အဓိက ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူအဖြစ် ဂျပန်နိုင်ငံ ပါဝင်နေသည်။ ဂျပန်နိုင်ငံသည် အာဆီယံဒေသတွင်းနိုင်ငံများနှင့် နိုင်ငံခြား တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဒုတိယ အများဆုံးနိုင်ငံဖြစ်လာခဲ့ပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် အမေရိကန် ဒေါ်လာ ၂၂ ဒသမ ၉ ဘီလီယံအထိ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခဲ့သည်။

ထို့ကြောင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်က ထားဝယ် အထူးစီးပွားရေး ဇုန်တွင် ဂျပန်နိုင်ငံမှ လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်ဖိတ်ခေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဂျပန် နိုင်ငံ၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကြောင့် အာဆီယံဒေသတွင်း၌လည်း ဆက်သွယ် ရေးလမ်းကြောင်းများ ပိုမိုတိုးမြှင့်လာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်က သမ္မတဦးသိန်းစိန်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံကြီးချုပ်တို့၏ သီးခြားတွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုတွင် မစ္စတာရှင်စိုအာဘေးက မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကို ထောက်ခံကြောင်းနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် အကူအညီပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးမှု လုပ်ငန်းစဉ်များကိုလည်းထောက်ခံပြီး မကြာမီ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်ခတ် ရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက် လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရန် မျှော်လင့် ကြောင်း ပြောကြားသွားခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံသမ္မတဦးသိန်းစိန်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံကြီးချုပ်ရှင်စိုအာဘေးတို့ အကြား နှစ်နိုင်ငံ ကိစ္စရပ်များကို သီးခြားတွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ရာတွင် ကျန်းမာရေး၊



ပညာရေးကဏ္ဍများတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ ဆောက်လုပ်ရေးကဏ္ဍ နှင့်ဆောက်လုပ်ရေးဆိုင်ရာ စီးပွားရေးအရင်းမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ဆက်သွယ်ရေး၊ စာတိုက်နှင့် ကြေးနန်း ကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ အသေးစားနှင့် အလတ်စား စက်မှုကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ သီလဝါနှင့် ထားဝယ်စက်မှုဇုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ရန်ကုန်မြို့တော်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး စနစ်ပြုပြင် ပြောင်းလဲရေး၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖြန့်ဖြူးရေးနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး အစရှိသည့် ကဏ္ဍ ရှစ်ခုကို အဓိကထား ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ထားဝယ် အထူးစီးပွားရေးဇုန်ကို စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင် ရွက်ခဲ့သည့် အီတာလျံ-ထိုင်း ကုမ္ပဏီထံမှ မြန်မာနှင့် ထိုင်းအစိုးရတို့သည် ၂၀၁၃ နိုဝင်ဘာလအတွင်းတွင် ပူးတွဲလွှဲပြောင်း ရယူခဲ့ပြီးနောက် စီမံကိန်း အကောင်အထည်ဖော်ရန် နိုင်ငံတကာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူအဖြစ် ပါဝင်ရန် (၁၇) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ဂျပန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် အာဆီယံ ဥက္ကဋ္ဌ အနေဖြင့် ယခုကဲ့သို့ ဖိတ်ခေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဂျပန်နိုင်ငံသည် တရုတ်နှင့် ဥရောပသမဂ္ဂ (EU) တို့ပြီးလျှင် အာဆီယံဒေသ၏ တတိယအကြီးဆုံး ကုန်သွယ်ဖက်နိုင်ငံအဖြစ် ရပ်တည်လျက်ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင် မကြာမီ ကာလအတွင်း အကောင်အထည်ပေါ်ပေါက်လာ မည့် သီလဝါ အထူးစီးပွားရေးဇုန် အဓိက ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူအဖြစ် ဂျပန်နိုင်ငံ ပါဝင်နေ

ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် မစ္စတာဘန်ကီမွန်း မြန်မာမိဒီယာများနှင့်တွေ့ဆုံ သတင်းစာရှင်းလင်း



နေပြည်တော်တွင် အာဆီယံထိပ်သီး အစည်းအဝေးများနှင့် ဆက်စပ်ထိပ်သီး အစည်းအဝေးများ တက်ရောက်လျက်ရှိသော ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် မစ္စတာ ဘန်ကီမွန်းသည် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်ညနေပိုင်း တွင် မြန်မာမိဒီယာများနှင့်တွေ့ဆုံပြီး သတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲပြုလုပ်ခဲ့ရာ မိဒီယာများ၏ မေးမြန်းချက်များကို ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ သည်။ ၎င်းဖြေကြားရာတွင် UNHCR နှစ်ဖွင့် လှစ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ လူ့အခွင့်အရေးနှင့် လူသားဂုဏ်သိက္ခာလေးစားခံရရေးအတွက် လုပ်ဆောင်ရာတွင် စိန်ခေါ်မှုများစွာရှိ နေစဉ် တွင် လူ့အခွင့်အရေး ကာကွယ်ရေးသည် ကုလသမဂ္ဂ၏ အရေးကြီးဆုံးမဏ္ဍိုင်များထဲမှ တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာအစိုးရအနေဖြင့် UNHCR နှစ်ဖွင့်ခြင်းဖြင့်ပေးသည့် အရေးကြီး သောကြောင့် မိမိအနေဖြင့် ထိုကိစ္စကို

သမ္မတဦးသိန်းစိန်နှင့် လွှတ်တော်မှတာဝန် ရှိသူများနှင့် ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းကိစ္စ အပေါ် သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက ဆွေးနွေးပြီး ရုံးကိုဖွင့်ခွင့်ပြုမည်ဟု မိမိ မျှော်လင့်ကြောင်း။ စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် အမျိုးသား ရင်ကြားစေရေးအတွက် ရရှိရန်နှင့် လူ့ အခွင့်အရေးများကို အပြည့်အဝခံစားရရှိ ရေးနှင့် တွေ့ကြုံရသော အခက်အခဲများကို ကျော်လွှားနိုင်ရေး၊ လူသားချင်းစာနာ ထောက်ထားရေးအထောက်အပံ့နှင့် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး အကူအညီများရရှိရန်အတွက် ကုလသမဂ္ဂထောက်ခံအားပေးရန် လာ ရောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ကုလသမဂ္ဂလူသား ချင်းစာနာထောက်ထားရေး အေဂျင်စီ လာ ရောက်နိုင်ရန် အာမခံချက်အပြည့်အဝ ပေးရန်လိုကြောင်း၊ လူသားချင်းစာနာ ထောက်ထားရေးလုပ်သားများ အလုပ်လုပ် ကိုင်နိုင်ရန် ပြဿနာတစ်ခုမှာ လုံခြုံရေး ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့တွင် အရင်းအမြစ်များရှိ ပြီး နှစ်ဖက်လူအဖွဲ့အစည်းများအကြား မတူညီသောအမြင်များကို အကြမ်းဖက် နည်းများကို ရှောင်ရှားကာ ငြိမ်းချမ်းညီညွတ်စွာ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းသင့်ပါကြောင်း၊ ယင်း ပြဿနာများသည် နိုင်ငံရေးအရ စေ့စပ် ဆွေးနွေးအဖြေရှာခြင်းဖြင့် ဖြေရှင်းသင့် ကြောင်း၊ ယင်းအတွက် မိမိ၏ အထူး အကြံပေး မစ္စတာ နမ်ဘီးယားကို မြန်မာနိုင်ငံ သို့စေလွှတ်ကာ အစိုးရအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် များနှင့် ဆွေးနွေးစေခဲ့ကြောင်း၊ လူနည်းစုကို ခွဲခြား ဆက်ဆံခြင်းမရှိဘဲ ပြည်သူအားလုံး၏ အနာဂတ်နှင့် ကြွယ်ဝမှုအတွက် ထောက်ပံ့ အားပေးရန် အသင့်ရှိနေကြောင်း ပြောကြား ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်သတင်းအဖွဲ့)

THE WORLD'S NUMBER ONE
 LUXURY CAR BRAND SHOWROOM IS OPENING.



Address : 485, Corner of Pyy Road and Marmataw Street, Kamayut Township, Yangon, Myanmar.
 Contact : +95 (1) 230-6133, (9) 0633 209 or email : info@pac-bmw.com
 www.bmwmyanmar.com Facebook : www.facebook.com/BMWPAAC

PRESTIGE AUTOMOBILES. THE EXCLUSIVE AUTHORISED BMW DEALER IN MYANMAR.

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

လမ်း၊ ဆေးရုံ၊ ဓာသင်ကျောင်း၊ ဖွင့်ပွဲဓာတ်ဆီ၊ အမှတ်၊ စိတ်ကြွေးလွှာ

ကျေးဇူးတော်ခွင့် သီတတုတ္တရာတက္ကသိုလ်များ၏ စာမိပတီချုပ်

သီတတုတ္တရာတက္ကသိုလ်များကြီး၊ ဝေး ဦးထိပ်ဝန်ဆောင်လွှက်

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ စေတီဆင်းသာ (၅)လမ်း၊ အမှတ်(၃၆)နေ

အလေးအနက်ဖြန့်ဖြူး ပေးကမ်းခြင်းအား + အထူးအလေးအနက်ဖြန့်ဖြူးခြင်း

(Aung Thaing Co.,Ltd. & Yangon Transformer & Electrical Co.,Ltd.)

မိသားစုနှင့် ဝန်ထမ်းများမှ

နိဗ္ဗာန်အင်အားကို ရည်ရွယ်စွာဖြင့်

လမ်း၊ ဆေးရုံ၊ ဓာသင်ကျောင်း တို့အား ရေပေးစနစ်ပေးပို့ခြင်းပင်ဖြစ်ပါ၍

ကျသိုလ်ဝေပေးမှုယူရန်အတွက် ကြွေးတောင်းကြပါရန် မင်မင်ရင်ရင်ဖြင့်

စိတ်ကြွေးအပ်ပါသည်။

ဖွင့်ပွဲဓာတ်ဆီအမှတ်

(က) လမ်းဖွင့်ပွဲ
ဆင်မန်းတန်း-အုတ်ဖို၊ ကတ္တရာလမ်းဖွင့်ပွဲ၊ ဥတိုမြို့။

(ခ) ဆေးရုံဖွင့်ပွဲ
သီတတုတ္တရာတက္ကသိုလ် ခရီးဆေးရုံဖွင့်ပွဲ၊ ဥတိုမြို့။

(ဂ) ဓာသင်ကျောင်းဖွင့်ပွဲ
သီတတုတ္တရာတက္ကသိုလ် ဓာသင်ကျောင်းဖွင့်ပွဲ၊ (လသာတန်း) ဥတိုမြို့။

ဖွင့်ပွဲဓာတ်ဆီအမှတ်အစီအစဉ်

ဖွင့်ပွဲတွင်းပမည့်နေ့ရက်
၀၃၇၆-၄ခုစီ၊ နတ်တော်လမ်း၊ (၄)ရက်၊
(၂၅-၁၁-၂၀၁၄) အင်္ဂါနေ့။

ဖွင့်ပွဲတွင်းပမည့်အချိန်
လမ်းဖွင့်ပွဲ - နံနက် (၈:၃၀)နာရီ
ဆေးရုံဖွင့်ပွဲ - နံနက် (၉:၀၀)နာရီ
ဓာသင်ကျောင်းဆောင်ဖွင့်ပွဲ - နံနက် (၉:၃၀)နာရီ

ဖွင့်ပွဲတွင်းပမည့်နေရာ
ပဲခူးတိုင်းစေတီကြီး၊ အုတ်ဖိုမြို့နယ်၊ ဥတိုမြို့။

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်သတ်ပေးကြေညာချက်

ကျွန်ုပ်၏ဓာတ်ဆွေဖြစ်သူ ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း လမ်း၊ ဗဟိုစည်အိမ်ရာ၊ အမှတ် (၁၇/၁၈)တွင် နေထိုင်သူ ဒေါက်တာဝေလွင်ဦး ၁၂/လသန(နိုင်)၀၁၉၁၆၆၆၆၆၆၆၆၆၆၆၆၆၆ ကြားရက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါ သည်။

ကျွန်ုပ်၏ဓာတ်ဆွေသည် SHWE THAZIN INDUSTRIAL CO.,LTD.မှ အောက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ် များဖြစ်သော bwin လူသုံးကုန်ပစ္စည်းအား မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ်(၁၁၈၉၇/၂၀၁၃)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဖြူးဖွေး လူသုံးကုန်ပစ္စည်းအား မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ်(၁၀၈၉၆/၂၀၁၃)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ bwin ရေမလိုလက်သန့်ဆေးရည် အား မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ်(၁၀၈၉၃/၂၀၁၃)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ FUJI ဖွင့်ပွဲအဆင်ပြေအား မှတ်ပုံတင် စာချုပ်အမှတ်(၁၁၈၉၇/၂၀၁၃)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ FUJI ဆပ်ပြာအား မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ်(၁၁၈၉၄/၂၀၁၃) ဖြင့်လည်းကောင်း မိမိတစ်ဦးတည်းမူပိုင်အဖြစ် ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချရန်အတွက် ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် မှတ်ပုံတင်သွင်းထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

bwin (၁) bwin လူသုံးကုန်ပစ္စည်း (၂) ဖြူးဖွေး လူသုံးကုန်ပစ္စည်း (၃) bwin ရေမလိုလက်သန့်ဆေးရည်

FUJI (၄) FUJI ဖွင့်ပွဲအဆင်ပြေ (၆) (၅) FUJI ဆပ်ပြာ

သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမှတ်အသားများ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ တစ်ခုလုံး ကိုဖြစ်စေ၊ တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ အတုအပြုလုပ်ခြင်း၊ ဆင်တူယိုးမှား၊ ထင်ရောင်ထင်မှား ဖြစ်စေရန် ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချခြင်း၊ လက်ဝယ်ထားရှိခြင်းများ မပြုလုပ်ပါရန်နှင့် ပြုလုပ်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ တရားစွဲဆိုအရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါက်တာဝေလွင်ဦး၏ညွှန်ကြားချက်အရ-

(ဒေါ်သင်းနွယ်စိုး)
B.Sc(Chem;)H.G.P.,R.L
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၇၀၈၆)
အမှတ် ၅၉၇၊ ဓမ္မာရုံလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

အမြန်ပြန်လာပါ

သမီး ဝင်းစန္ဒာငြိမ်းမောင် ရောက်ရာအရပ်က အမြန်ပြန်လာ ပါ။ အပြစ်အားလုံး ခွင့်လွှတ်သည်။ မြားယောင်းသွေးဆောင်ထားသူ အား ဥပဒေအရ ထိရောက်စွာအရေးယူမည်။

ဦးဟန်ဝင်းကျော်
ဖုန်း-၀၁-၇၀၀၉၆၀၊ ၀၉-၄၂၀၁၆၈၇၇၊ ၀၉-၄၂၅၃၂၀၈၉၆

အမည်မှန်

ဦးစူးကူးမား၏ သား ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ သစ်ခင်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရွှေပင် ရွှေခင်းကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း ဆင့်မ တန်းမှ မောင်နိုင်ဝင်း၏ အမည်မှန်မှာ မောင်နိုင်မျိုးဖြစ်ပါသည်။ မောင်နိုင်မျိုး

အသက်သည်သွေး

သမ္မတ

သွင်

မင်္ဂလာ (၁)

မင်္ဂလာ စံပြ

Top Royal

ကျွန်ုပ်တို့၏ မှတ်ရောင်

၁၄၊ ၁၁၊ ၂၀၁၄

Mingalar Cinemas

PUN FILANG HOSPITAL

အမျိုးအကြွေး၊ တင်ပါးဆုံဆစ် နှင့် သူးဆစ်ပိုင်းဆိုင်ရာအစားထိုး ခွဲစိတ်ကုသမှုအစီအစဉ်

- မြန်မာနိုင်ငံမှဆရာဝန်ကြီးများနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံမှဆရာဝန်ကြီးတို့ပူးပေါင်း၍
- မုန်ပြောင်းအသုံးပြု၍ သူးဆစ်အတွင်းရောဂါရှာဖွေကုသခြင်း (Arthroscopy)
- အမျိုးအကြွေး၊ တင်ပါးဆုံဆစ်နှင့် သူးဆစ်ပိုင်းဆိုင်ရာအစားထိုးခွဲစိတ်ကုသခြင်း။
- Ilizarov နည်းပညာသစ်ဖြင့် အစိုးရည်အောင်ခွဲစိတ်ကုသခြင်း နှင့်
- အခြားအစိုးရောဂါများကိုကုသခြင်း စသည်တို့ကိုလောကီဆိုင်ရာဆရာဝန်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

နိုဝင်ဘာလ ၂၁ ရက်မှ ၂၅ ရက်နေ့အထိ

စာတန်းလမ်း - ရန်ကုန် (၀၁) ၆၀၄၃၂၊ ၆၀၄၃၂၅၊ ၆၀၄၃၂၆၊ (၀၉) ၄၂၀၀၂၆၇၇၊ (၀၉) ၄၂၅၃၂၀၈၉၆ / မန္တလေး (၀၉) ၄၃၂၀၇၇၈၀ Email - enquiry.phih@sca-mm.com

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

Celebrate the launch of new mobile services in Myanmar this November

CommuniCast 2014 Myanmar

18-20 November
Myanmar Event Park (MEP), Yangon
8.00 - 17.00 Hrs Daily

တွက်ရက်များတည်ဆောက်ခြင်းနှင့် လူမှုဘဝ အစည်းများကို ဆက်သွယ်ခြင်း

For further information & online registration please visit:
www.comunicastmyanmar.com

email: robert@pccw.com or call Fraser Hawkes on 09 250 931768 / Nyein Nyein Aye on 09 430 39616

Supported by:

Gold Sponsor:

Official Media:

GRAND OPENING

AMERICAN VISION
EYE CARE CENTER

SALE

အမေရိကန်စွီးရှင်း၏ ဆိုင်ခွဲအသစ်ကို အမှတ် G7 (Blk A)၊ ဗုလဲစင်တာ၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းနှင့် ဆရာမလမ်းထောင့်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၉-၈၆၂၇၄၄၅ တွင် ထပ်မံဖွင့်လှစ်လိုက်ပါပြီ။

ဆိုင်သစ်ဖွင့်ပွဲအထိမ်းအမှတ် အဖြစ် ၂၀% အထူးလျော့စျေးနှုန်းနှင့် အတုနာရီလက်ဆောင်များကိုလည်း (30-11-2014) ရက်နေ့အထိ ပေးနေပါပြီ။

20% off DISCOUNT

ရန်ကုန်စက်မှုဇုန်မှ အသိပေးနှိုးဆော်ခြင်း

၁။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ စက်မှုဇုန်(၂၉)ဇုန်အတွင်း လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းမရှိသော ဝါဒေါင်နှင့်စက်မှုလက်မှု မြေကွက် လွတ်များကို ပိုင်ဆိုင်သူများအနေဖြင့် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန် အတွက် Detail Business Plan ကို ၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး စက်မှုဇုန်များစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ(ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရုံး)သို့ တင်ပြရန် နိုင်ငံပိုင်သတင်းစာများတွင် ထည့်သွင်းကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

၂။ သို့ဖြစ်၍ ရန်ကုန်စက်မှုဇုန်တွင် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခြင်းမရှိသော ဝါဒေါင်နှင့် စက်မှုလက်မှုမြေကွက်လွတ်များကို ပိုင်ဆိုင်သူ များအနေဖြင့် Detail Business Plan နမူနာပုံစံနှင့် Detail Business Plan အနှစ်ချုပ်ဖော်ပြချက်အား ရန်ကုန်စက်မှုဇုန်စီမံ ခန့်ခွဲရေးကော်မတီရုံးတွင် လာရောက်ထုတ်ယူရန်နှင့် အဆိုပါ နမူနာပုံစံများအား ပြည့်စုံစွာဖြည့်စွက်၍ ၂၄-၁၁-၂၀၁၄ ရက်အရောက် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး(မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်)သို့ နမူနာပုံစံ လေးစုံ၊ အနှစ်ချုပ်တင်ပြချက်ဖော်ပြစာလေးစုံ အား မပျက်မကွက် ပေးပို့သွားရမည်ဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်စက်မှုဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီရုံးသို့ ရုံးလက်ခံတစ်စုံ ပေးပို့သွားရမည် ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်စက်မှုဇုန်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ
ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၆၃၉၃၀၃၊ ၆၃၉၃၀၄၊ ၆၃၉၃၀၅

iStock ကုန်ပစ္စည်းထိန်းကျင့်သူများ

- ကုန်ရောင်း/ကုန်ဝယ်စာရင်း
- ကုန်လက်ကျန်စာရင်း
- အကျဉ်းစာရင်း
- ငွေစာရင်း
- ကုန်တစ်မျိုးသွင်းပို့မှု အပြတ်စာရင်း
- လုပ်ငန်းတစ်ခုလုံး၏ အမြဲအပြတ်စာရင်း

Contact Us ...
YGN 09-43064181, 09-73138079, 09-254151516
MDY 09-31406813, 09-91050973
NPT 09-974432762, 09-974432763

Galaxy Software Co., Ltd.
www.galaxy.com.mm

MCC.i Microsoft Partner
Gold Learning

Microsoft

Be MCP Today!
Cloud First, Mobile First in Myanmar

Be MCP By MCC.i
Microsoft ensures its certifications are Credible and valued in the marketplace, helping technology professionals get jobs.

Get Trained, Get Certified, Get Hired.

IT Professionals and Developers များအတွက် အချိန်တိုင်း၊ နေရာတိုင်းတွင် လေ့လာမတ်ရှင်သော (DMOC) Digital Microsoft Official Courseware များကို ဝယ်ယူမတ်ရှင်ပါပြီ။

Contact us; Pls call - 246634, 2304156

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ ကြီးကြပ်ဆောက်လုပ်မည့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန၊ ကျောက်ဆည် မြို့ (၂၅)ခုတင်ဆံ့ တိုင်းရင်းဆေးရုံဆောက်လုပ်ခြင်းနှင့် လေးခန်းတွဲ လေးထပ်ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ ဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းအတွက် စိတ်ဝင် စားသော မြန်မာနိုင်ငံသားလုပ်ငန်းရှင်များထံမှ ၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက် ညနေ ၄း၃၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ခေါ်ယူအပ် ပါသည်။

၂။ တင်ဒါအသေးစိတ်ကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာ ဦးစီးဌာန ဖုန်း-၀၂-၆၀၄၄၄ သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါခေါ်ယူရေးကော်မတီ

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ဆရာတော် ဦးနန္ဒိယ ပတ်စ်ပို့နှင့် သာသနာဝင်မှတ်တမ်း၊ ဆရာတော်ဦးအာသမ သာသနာဝင်မှတ်တမ်း၊ ကိုရင်ဟောတီ သာသနာဝင်မှတ်တမ်းသည် ၉-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် ဗဟန်း(၁)လမ်း၊ ဇင်းကျိုက် မွန်ကျောင်းမှ တက္ကစီစီး၍ ပါရမီ ကွန်ဒိုအိမ်ရာသို့ ရောက်ရာ တက္ကစီမူအဆင်းတွင် အိတ်နှင့်ပတ်စ်ပို့ သာသနာဝင်မှတ်တမ်းပျောက်ဆုံးခဲ့ပါသည်။ တွေ့ရှိက ဗဟန်း(၁)လမ်း၊ ဇင်းကျိုက် မွန်ကျောင်း၊ အမှတ်(၂၀)၊ မြို့မရပ်ကွက်သို့ ပို့ပေးပါရန်။
ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၄၅၅၉၄၊ ၀၁-၃၈၀၈၀၆

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှည်းကူးမြို့နယ်၊ ညောင်နှစ်ပင်ဟင်းသီးဟင်းရွက် စိုက်ပျိုး ထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ကြက်/ငါး မွေးမြူရေးအထူးဇုန်(၂)တိုးချဲ့ ဖိုလ်ကြီးရောင်း(ငြိမ်း) ၇/ပတန (နိုင်)၀၅၁၇၆၀ M1 C-19 လမ်းရှိ မြေကွက်အမှတ် (၁၇/၁၈) (၂ယူနစ်) (မူလနှစ်ရှည်) စိုက်ပျိုးရေး/မွေးမြူရေးပိုင်ဆိုင်သော လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ကတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် အသစ်ပြန်လည်လျှောက်ထားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါမြေကွက် (၁၇/၁၈)လုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခွင့်ကတ် အသစ်လျှောက်ထားမည်ဖြစ်၍ ကန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာ စာပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက် အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းမူရင်း များနှင့်အတူ ညောင်နှစ်ပင်ဟင်းသီးဟင်းရွက် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ကြက်/ငါး မွေးမြူရေးအထူးဇုန်(၂) စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကြော်ငြာကဏ္ဍ

ကြော်ငြာကဏ္ဍ

ကြော်ငြာကဏ္ဍ

ဖြူးဆရာတော်၏တပည့်ကြီး

ဖြူးမဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာကျောင်းတိုက် ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တဒေါက်တာအဂ္ဂဝရ အထူးတရားပွဲ

Table with 3 columns: Date/Time, Topic, and Speaker. Includes items like 'ရေဦးမြို့နယ်', 'ပင်စိမ်းကင်းကျေးရွာ', 'ပန်းတန်းတန်း', 'ကြည့်မြင်တိုင်', etc.

အများသိစေရန်

ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဟောတော်တော်မြို့နယ်၊ ဥပဒေရေးရာဌာန၊ ဥပဒေရေးရာဌာန၊ ဥပဒေရေးရာဌာန... (Notice regarding a legal seminar or similar event)

သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဟောတော်တော်မြို့နယ်၊ ဥပဒေရေးရာဌာန... (Notice regarding inheritance and legal matters)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ကျွန်တော် ဦးအောင်လွင် ၈/ပခက (နိုင်)၁၆၄၄၃၇သည် ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၂၄) ရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၇၉၇ ခေါ်တွင်သော အလျားအနံ ပေ(၄၀x၆၀)ရှိ မြေကွက်ကို စရန်အဖြစ်တန်ဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်သူရှိပါက ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ စတင်ရက်အတွင်း အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်း အပြည့်အစုံနှင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းကြေညာချက်

ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ချင်းတွင်းလမ်း၊ အမှတ် (၇၇/က)ဟု ခေါ်တွင်သော အလျားအနံ ပေ(၂၀x၆၀)မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော သွပ်မိုး၊ ပျဉ်ခင်း၊ ပျဉ်ကာနေအိမ် တစ်လုံးနှင့် ရေတုံကင်၊ လျှပ်စစ်စီတာစသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်များသည် ကျွန်တော် ဦးအေးမင်းထွန်း ၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၅၄၁၂၁ သည် ၄-၂-၂၀၁၄ရက်စွဲဖြင့် ဒေါ်သန်းသန်းမြင့်(ခ)ဒေါ်ခိုင်ခိုင် ၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၀၆၁၂၂ ထံမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူပြီးဖြစ်၍ ကျွန်တော် ဦးအေးမင်းထွန်း တစ်ဦးတည်းသလိုပိုင်ဆိုင်သွားပြီ ဖြစ်ကြောင်း ထိုအိမ်နှင့်ပတ်သက်သူများသိရှိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ကျွန်မ၏သား ဇော်ဆန်းဝင်း ၅/ရပန(နိုင်)၀၇၇၉၅၅သည် မိခင်၏ ဆိုဆုံးမမှုကို မနာခံဘဲ မိမိသာတာဆန္ဒအလျောက် ပြုမူသွားပါသဖြင့် ယနေ့စွဲ၌ သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ် စွန့်လွှတ်လိုက်ပါကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

Advertisement for 'ရွှေအသည်း' (Golden Liver) medicine. Includes a woman's image and text in Burmese and English. Text: 'From experienced-based traditional medicine. To evidence-based traditional medicine. ရွှေအသည်း... အသည်းအားဆေး... အသည်းရောဂါ ဘီပီဒါ စီပီဒါ ရှိနိုင်မှုကို ရှိသမျှဆေး'

Advertisement for 'Aptis Test' (UFL) and 'UCSB (PSC)'. Includes text in Burmese and English. Text: 'မြင့်သူထွန်း (UFL) အများသိစေရန်... (UCSB) (PSC) ဝင်ရောက်စာမေးပွဲ...'

Advertisement for 'Mother Home' and 'ရွှေအသည်း'. Includes text in Burmese and English. Text: 'သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း... မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ နတ်မောက်မြို့နယ်...'

Large advertisement for 'Premier Espresso Instant Coffeemix 3 in 1'. Includes a large image of the product and text in Burmese and English. Text: 'PREMIER ESPRESSO Instant Coffeemix 3 in 1 ထူးကဲလေးနက်သော ကော်ဖီအရသာ...'



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ် (၃/၂၀၁၄) ရန်ကုန်မြို့၊ ၁၃၇၆ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၃ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်)

၁။ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်ဖြင့် ၂၀၁၃ခုနှစ် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၃၀၊ ပုဒ်မခွဲ(င) နှင့် ပုဒ်မ ၈၅၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)ပါ လုပ်ပိုင်ခွင့်များကိုကျင့်သုံး၍ ဤအမိန့်ကြော်ငြာစာကို ထုတ်ပြန် လိုက်သည်။

၂။ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်ပြင်ပမှ မော်တော်ယာဉ်များ မြို့တော် နယ်နိမိတ်အတွင်း ဝင်ရောက်၊ ရပ်နား၊ မောင်းနှင်အသုံးပြုခြင်းအတွက် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီက ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသည့် ယာဉ်များမှအပ ကျန်မော်တော်ယာဉ်များအားလုံး အောက်ပါသတ်မှတ်ချက်များအတိုင်း မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်သည်-

(က) မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ရန် ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသည့် မော်တော်ယာဉ်များ
 (၁) ခရီးသည်တင် သတ်မှတ်ထားသည့် (မြို့တွင်း)၊
 (၂) တပ်မတော်ပိုင် မော်တော်ယာဉ်များ၊
 (၃) မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ပိုင် မော်တော်ယာဉ်များ၊
 (၄) အရေးပေါ် လူနာတင်ယာဉ်များ၊
 (၅) မီးသတ်ယာဉ်များ၊
 (၆) ဌာနဆိုင်ရာယာဉ်များ၊
 (၇) အစိုးရဝန်ထမ်းကြို၊ ပို့သည့်များ၊
 (၈) ကုန်တင်ဆောင်လာသည့် ကုန်တင်ယာဉ်များ။

(ခ) သန့်လျှင်၊ မှော်ဘီ၊ တိုက်ကြီးစသည့် မြို့နယ်များမှ ကုမ္ပဏီ၊ ပုဂ္ဂလိက ဝန်ထမ်း ကြို၊ ပို့သည့်များ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်အတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ခြင်းနှင့် ဒေသမြို့နယ်၊ ဆိပ်ကမ်းခရိုင်တို့မြို့နယ်အတွင်းသို့ ဝင်ရောက် သည့် မော်တော်ယာဉ်များ ဝင်ရောက်အသုံးပြုသည့်ကာလအတွက် ၂၄ နာရီ တစ်ရက်လျှင် ပေးဆောင်ရမည့် မြို့ဝင်ကြေးနှုန်းထားများ

(၁) ၁ တန်အောက် ၁၀၀ ကျပ်
 (၂) ၁ တန်မှ ၂ တန်အထိ ၂၀၀ ကျပ်
 (၃) ၃ တန်အထက်မှ ၅ တန်အထိ ၃၀၀ ကျပ်
 (၄) ၅ တန်အထက် ၅၀၀ ကျပ်

(ဂ) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့တော်နယ်နိမိတ်ပြင်ပမြို့နယ်များမှ မော်တော် ယာဉ်များ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး နယ်နိမိတ်အတွင်း ဝင်ရောက် အသုံးပြုသည့်ကာလအတွက် ၂၄ နာရီတစ်ရက်လျှင် ပေးဆောင်ရမည့် မြို့ဝင် ကြေးနှုန်းထားများ

(၁) ၁ တန်အောက် ၂၀၀ ကျပ်
 (၂) ၁ တန်မှ ၂ တန်အထိ ၄၀၀ ကျပ်
 (၃) ၃ တန်အထက်မှ ၅ တန်အထိ ၆၀၀ ကျပ်
 (၄) ၅ တန်အထက် ၁၀၀၀ ကျပ်

(ဃ) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပြင်ပမော်တော်ယာဉ်များ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာ ရေးနယ်နိမိတ်အတွင်း ဝင်ရောက်အသုံးပြုသည့် ကာလအတွက် ၂၄နာရီတစ်ရက် လျှင် ပေးဆောင်ရမည့် မြို့ဝင်ကြေးနှုန်းထားများ

(၁) ၁ တန်အောက် ၂၀၀၀ ကျပ်
 (၂) ၁ တန်မှ ၂ တန်အထိ ၄၀၀၀ ကျပ်
 (၃) ၃ တန်အထက်မှ ၅ တန်အထိ ၆၀၀၀ ကျပ်
 (၄) ၅ တန်အထက် ၁၀၀၀၀ ကျပ်

(င) အပိုခံခွဲ (ခ၊ ဂ၊ ဃ)ပါ မော်တော်ယာဉ်များ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး နယ်နိမိတ်ပြင်ပသို့ ပြန်လည်ထွက်ခွာသည့်အခါ မြို့ဝင်ကြေး ပေးဆောင်ထား သည့် သက်သေခံလက်မှတ်အား ပြသနိုင်မှုမရှိပါက မြို့ဝင်ကြေးစတင်ကောက်ခံ သည့်ရက်မှစပြီး ယင်းရက်အထိ သတ်မှတ်နှုန်းထားများအတိုင်း ရက်အလိုက် ထွက်ချက်၍ မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ရမည်။

(ဆ) မြို့ဝင်ကြေး စတင်ကောက်ခံသည့်နေ့ရက်မတိုင်မီက ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင် သာယာရေးနယ်နိမိတ်အတွင်း ဝင်ရောက်နေထိုင်ပြီးဆွဲချက်ရှိသည့် ရန်ကုန် မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်ပြင်ပမှ တက္ကသိုလ်များအပါအဝင် မော်တော်ယာဉ်များသည် မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားခြင်းရှိ၊ မရှိ စစ်ဆေးမှု အားခံယူရမည်။

(ဇ) မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားခြင်းမရှိသည့် မော်တော်ယာဉ်များ (သို့မဟုတ်) မြို့ဝင်ကြေး ပေးဆောင်ထားသည့် သက်သေခံလက်မှတ် ပြသနိုင်ခြင်းမရှိသည့် မော်တော်ယာဉ်များ စစ်ဆေးတွေ့ရှိပါက အပိုခံခွဲ (ခ၊ ဂ၊ ဃ)ပါ နှုန်းထားများ အတိုင်း မြို့ဝင်ကြေးစတင်ကောက်ခံသည့်ရက်မှစ၍ စစ်ဆေးတွေ့ရှိသည့်ရက်အထိ ရက်အလိုက်ထွက်ချက်၍လည်းကောင်း၊ မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားသည့် သက်သေခံလက်မှတ်ပြသနိုင်ပါက မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားသည့်နေ့ရက်များ မှအပ ကျန်ရက်များအတွက် ရက်အလိုက်ထွက်ချက်၍လည်းကောင်း မြို့ဝင်ကြေး ပေးဆောင်ရမည်။ လိုအပ်ပါက တံလတာကာလအတွက် ကြိုတင်ပေးဆောင်ပြီး မြို့ဝင်ကြေးပေးဆောင်ထားသည့် သက်သေခံလက်မှတ်ရယူ၍ ထိန်းသိမ်းထား ရှိရမည်။

(ပ) လှမြင့် ဥက္ကဋ္ဌ
 ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မန္တလေးစက်မှုတက္ကသိုလ် 1 to 9 Batch ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ အာစရိယပူဇော်ပွဲ

ကျင်းပမည့်နေရာ ။ ။ M.I.T ကျောင်းဝင်း
(ယခုမန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်)

ကျင်းပမည့်ရက် ။ ။ ၂၇-၁၂-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့)
ကျင်းပမည့်အချိန် ။ ။ နံနက် ၉:၀၀နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂:၀၀နာရီ

အလှူငွေများလှူဒါန်းရန်

မန္တလေး

ကိုဋ္ဌဝင်းအောင်	ဖုန်း-၅၁၃၆၆၈၃၊	ကိုမိုးနိုင်ဦး	ဖုန်း-၂၀၁၅၆၄၄
ကိုကြည်သာမြင့်	ဖုန်း-၂၀၀၁၁၈၁၊	ကိုစစ်သွေးကျော်	ဖုန်း-၄၄၄၀၂၀၆၇၈
ကိုသန့်ဇင်ထွေး	ဖုန်း-၂၀၂၅၈၈၅၊	ကိုဘိုဘိုကျော်	ဖုန်း-၂၀၂၅၄၅၀၈
ကိုထွန်းထွန်းမင်း	ဖုန်း-၂၀၀၂၄၂၄၊	ကိုထွန်းလမင်း	ဖုန်း-၂၀၀၁၀၃၀
ကိုဥာဏ်ကျယ်	ဖုန်း-၄၃၁၀၃၇၃၊	ကိုနိုင်ဝင်းထွန်း	ဖုန်း-၄၄၄၂၂၂၅၈၈

နေပြည်တော်

ကိုဝင်းနိုင်	ဖုန်း-၆၅၂၀၂၈၇၊	ကိုမိုးသာ	ဖုန်း-၆၅၂၀၇၉၁
ကိုမင်းမင်းဇော်	ဖုန်း-၈၆၂၄၆၇၃၊	မစစ်ငြိမ်းချမ်းအေး	ဖုန်း-၂၀၂၄၈၈၃
ကိုအောင်ကျော်မျိုး	ဖုန်း-၅၀၇၈၂၅၄၊	မယဉ်မင်းမျိုး	ဖုန်း-၂၀၂၅၀၄၇
ကိုဇရာအောင်	ဖုန်း-၄၃၀၁၉၅၉၀၊	ကိုနေဇင်ဦး	ဖုန်း-၆၅၂၀၇၉၂
ကိုခန့်ထက်	ဖုန်း-၄၉၂၀၂၈၉၅		

ရန်ကုန်

မသိင်္ဂီစိုး ဖုန်း-၄၂၈၃၅၆၇၇၆၊ ကိုနိုင်ဝင်း ဖုန်း-၅၁၇၅၂၄၄
 ကိုကျော်လွင်ဦး ဖုန်း-၂၅၃၃၉၇၀၀၊ မယဉ်မင်းချိန် ဖုန်း-၅၀၉၂၂၈၅
 ကိုသက်မောင် ဖုန်း-၃၁၂၄၁၈၃၁၊ ကိုသန့်စင် ဖုန်း-၅၀၀၉၈၁၀
 ကိုဝင်းထွန်း ဖုန်း-၇၃၀၄၉၉၇၊ ကိုဥက္ကာတင်ဦး ဖုန်း-၅၄၀၂၂၂၇

အများသိစေရန်

ဦးစိန်တိုးသိန်း(ဘ)ဦးကျင့်သိန်း ၁၂/အစန(နိုင်)၀၅၇၇၂၅မှ ၃-၂-၂၀၁၁ ရက်စွဲဖြင့် မိမိပိုင်ပစ္စည်းများအား ခွဲဝေပေးရန် မိသားစုစိမ်မှုသဘောတူကတိစာချုပ်ကို ပြုလုပ်ခဲ့သော်လည်း မိမိကိုယ်တိုင် လွတ်လပ်သည့် သဘောဆန္ဒအလျောက် ယင်းသဘောတူညီချက်ကို ဖျက်သိမ်းလိုက်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးစိန်တိုးသိန်း ၁၂/အစန(နိုင်)၀၅၇၇၂၅ အမှတ် ၆၄/ဃ၊ မြဝတီရပ်လမ်းညွှန် ၃ လမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ

(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၂၊ နည်းဥပဒေ-၂၂)
ရန်ကုန်အောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၇၈၅ နှင့်ဆက်သွယ်သည့်
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမဓာရီမှုအမှတ်-၇၆

ဒေါ်ယုယုထွေး နှင့် ဦးသန်းစိန်
 (၎င်း၏အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ် ဦးအေးသန်း)

တရားရှုံး

ဦးသန်းစိန် အမှတ် ၄၀၊ (လေးလွှာ) သတိပဋ္ဌာန်လမ်း၊ ကျောက်မြောင်း၊ ကျားကွက် သစ်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၇၈၅တွင် ကျရှိသည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားရှင် ဒေါ်ယုယုထွေးက လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့်အကြောင်း ကြောင့် အတည်ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင် ပြစ် ရွေးချေရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်အရရွေးချေစေ၊ အကြောင်းပြချေဆိုနိုင်သ အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ရက် ၁၀နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့ လာရောက်စေ။

၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၃ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(မိမိမော်)
 တွဲဖက်ခရိုင်တရားသူကြီး(၄)
ရန်ကုန်အောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ

(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်-၂၊ နည်းဥပဒေ-၂၂)
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်တရားရုံးတော်၌
၂၀၁၄ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁ နှင့်ဆက်သွယ်သည့်
၂၀၁၄ခုနှစ်၊ တရားမဓာရီမှုအမှတ်-၂၁

ဦးစော်ဝင်း နှင့် ဒေါ်စန္ဒာစိုး
 တရားရှင် တရားရှုံး

ဒေါ်စန္ဒာစိုး အမှတ် ၁၇၊ ဟုမ်းလမ်းရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး (သို့မဟုတ်) အမှတ် ၃၇၊ သီရိလမ်း၊ စမ်းကြီးဝရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး (သို့မဟုတ်) (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁တွင် ကျရှိသည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် ဦးစော်ဝင်းက လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့်အကြောင်းကြောင့် အတည် ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင် ပြစ်ရွေးချေရန် သင်ကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်အရရွေးချေစေ၊ အကြောင်းပြချေဆိုနိုင်သ အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ် ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၉ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့လာရောက်စေ။

၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၀ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(စန္ဒာကျော်)
 တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး(၁)
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ

(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
 တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြို့နယ်တရားရုံး
 ၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၃၈

ဒေါ်အေးငြိမ်း	နှင့်	၁။	ဦးစံသိန်း
		၂။	ဦးစံရင်
		၃။	ဦးစံဝင်း
		၄။	ဒေါ်ဝင်းကြည်
		၅။	ဦးအန်းမြင့်
		၆။	ဦးကြည်ဝင်း
		၇။	ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်

တရားပြိုင်များ
တရားလို
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ၄လမ်း၊ အမှတ် (၃၉၀/က) နေ ဦးစံသိန်း၊ ဦးစံရင်၊ ဦးစံဝင်း၊ ဒေါ်ဝင်းကြည်၊ ဦးအန်းမြင့်၊ ဦးကြည်ဝင်း၊ ဒေါ်စန်းစန်းမြင့် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) တို့သိစေရမည်။

တရားလို ဒေါ်အေးငြိမ်းက ပဋိညာဉ်စာချုပ်ပါအတိုင်း တရားဝင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားခဲ့သည့်ဖြစ်၍ သင်တို့ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်း မဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင်တို့ကိုယ်စားလှယ်ရုံးတော် အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင် သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၄ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း ၃ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုရွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက် ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်တို့သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်တို့မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင်တို့ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်တို့က ထုချေရှင်းလင်းရန်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်တို့နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင်တို့ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်တို့ကထုချေလွှာတင်သွင်း လိုလျှင် အမှုမတိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ခင်မောင်ဆွေ)
မြို့နယ်တရားသူကြီး
 တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားရုံး

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ

(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
 ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး

ဒေါ်စိုးစိုးမာ	နှင့်	ဦးကျော်ဝင်း
တရားလို	တရားပြိုင်	

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ မြို့မမြောက်ရပ်ကွက်၊ မိုင်လျက်ချောင်းလမ်း၊ အမှတ် ၃၃၀ နေ ဦးကျော်ဝင်း(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင်အပေါ်၌ တရားလိုက ပဋိညာဉ်အတိုင်း မြေနှင့်အိမ်အရောင်းအဝယ်မှပုံတင်စာချုပ် ပြုလုပ်ပေးစေလိုမှု လျှောက်ထားခဲ့ချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်း မဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင်တို့ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့် အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၉ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁၃ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀ နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုရွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင် မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေရှင်းလင်းပြီးပြုလိုသည့် စာချုပ် စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင်ကိုယ်စား လှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှု မဆိုမီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(အောင်သန်းဝင်း)
မြို့နယ်တရားသူကြီး
 ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်

ဦးစာနည်အောင်(ဘ)ဦးမျိုးအောင်

၁၂/မဂတ(နိုင်)၁၀၄၁၉၈ သိစေရန်ကြေညာချက်

ကျွန်ုပ်၏စိတ်ဆွေ သာကေတမြို့နယ်၊ ၁/အောင်မာရ်ကွက်၊ ၈ရောက်(၁)လမ်း၊ အမှတ် ၅၄/က နေဦးကျော်ငြိမ်း(ဘ)ဦးစောမောင် ၁၂/သက္ကတ(နိုင်)၁၀၃၃၅၇ သည် ၎င်းအမည်ပေါက် မြေကွက်တွင် ကန်ထရိုက်တိုက်ဆောက်ရန် ဦးစာနည်အောင်(ဘ) ဦးမျိုးအောင်အား မှတ်ပုံတင် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် ၂၃၄၅၆/၂၀၁၃ အရဖြင့် ၂၁-၁၁-၁၃ ရက်က GI ပြန်လည်ပေး အပ်ခဲ့ပါ သည်။ ဦးစာနည်အောင်သည် ယနေ့အချိန်ထိ ဦးကျော်ငြိမ်းထံ ဆက်သွယ်ခြင်းမရှိသဖြင့် ၎င်းအား လွှဲအပ်ထားသော GI ကို ယနေ့မှစ၍ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းကြောင်းနှင့် ဦးကျော်ငြိမ်းထံမှ ရယူထားသောဂရန်မြုရင်းကို ယနေ့မှစ၍ ခုခံရက်အတွင်း ပြန်လည်အပ်နှံပါရန် ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။ သို့မဟုတ်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးကျော်ငြိမ်း၏လွှဲအပ်ချက်အရ -
 ဦးကျော်ကျော်လတ် LL.B
 အထက်တန်းရေးစု (စဉ်-၃၅၆၅၉)
 အမှတ် ၆၀၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလမ်းမြို့နယ်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၄၅၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၆၀)အကျယ်အဝန်း(ပေ၄၀xပေ၆၀)ရှိ ဦးသန်း ဌေးအမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ပတ်သက်သည့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အား အရပ်ကတိစာချုပ် အဆင့်ဆင့်ဖြင့်ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ပိုင်ဆိုင်မှုအရှုပ်အရှင် ကင်းရှင်းကြောင်းနှင့် လက်ရှိစီမံရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း ၇/ပတတ(နိုင်)၀၀၆၇၁၅ ထံမှ ကျွန်ုပ်က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူ ရန်အတွက် စရန်ငွေအဖြစ်ရောင်းဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ဤ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမပြုပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသိန်းမောင် ၁၂/မမရ(နိုင်)၀၄၉၇၀၈
 ဖုန်း-၀၉-၂၅၁၁၃၉၄၄၉

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

စစ်တွေမြို့နယ်၊ ကျက်တောပြင်ကျေးရွာနေ ဦးရွှေမောင်၊ ဒေါ်ခင်သန်းနု တို့၏သား မောင်ခင်ကျော်နိုင် ၁၁/စတန(နိုင်)၀၈၈၇၂၀ သည် မိဘနှင့် ညီအစ်ကိုမောင်နှမတို့အား အမျိုးမျိုးစိတ်ဆင်းရဲအောင်ပြုလုပ်ပြီး မိဘ၏ဆိုဆုံးမမှုကို လက်မခံဘဲ မိမိ၏သဘောအတိုင်း ပြုမှုသွားပါသဖြင့် ၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ အမွေဆိုင်သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ် ပါသည်။ ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ကိစ္စများအားလုံးကို လုံးဝ(လုံးဝ)တာဝန်ယူ ဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

(ဘ)ဦးရွှေမောင်-(မိ)ဒေါ်ခင်သန်းနု
 စစ်တွေမြို့နယ်၊ ကျက်တောပြင်ကျေးရွာ

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု



ပုဂ္ဂလိကအဖွဲ့အစည်းများ၏ အဖွဲ့ဝင်များအား ရာဇဝတ်ခံရမှုများကို အကြောင်းကြားခြင်း

ဤအဖွဲ့အစည်းများ၏ အဖွဲ့ဝင်များသည် ရာဇဝတ်ခံရမှုများကို အကြောင်းကြားခြင်း... (Detailed text regarding legal proceedings and public information.)

ရာဇဝတ်ခံရမှုများ (ကမ္ဘာကျော် ဓာတ်မြေဩဇာ) မှ ဝန်ထမ်းများ၏ အကြောင်း

- ဇနီးဖြစ်သူအဖြစ် ရာဇဝတ်ခံရမှု (ကမ္ဘာကျော် ဓာတ်မြေဩဇာ) မှ အောက်ပါဝန်ထမ်းများ ခန့်ထားမည်ဖြစ်ပါသည်။
၁။ နယ်လှည့်အရေးဓာတ် (ကျား) ၁၀၀၀ ဦး (တစ်ထောင်ဦး)
အသက် (၁၈)နှစ်မှ (၃၀)အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ် (၁၅)ရ (ကျပ်တစ်သိန်းငါးသောင်း)၊ ဆယ်တန်းအောင် (ကျပ်တစ်သိန်းသုံးသောင်း)မှ စတင်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကိုးတန်းအောင် (ကျပ်တစ်သိန်းတစ်သောင်း)မှ စတင်ရရှိမည်။
၂။ နယ်လှည့်စာရင်းစစ် (ကျား) ၃၀ ဦး
အသက် (၂၀)နှစ်မှ (၃၅)နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ် (၁၅)ရ (ကျပ်တစ်သိန်းရှစ်သောင်း)မှ စတင်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး၊ စာရင်းစစ်အတွေ့အကြုံရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
၃။ စာရင်းစစ်/စာရင်းကိုင် (ရုံးထိုင်) (ကျား) ၂၀ ဦး
အသက် (၂၅)နှစ်မှ (၃၅)နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ် (၁၅)ရ (ကျပ်တစ်သိန်း ငါးသောင်း)မှ စတင်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး၊ စာရင်းစစ်/စာရင်းကိုင်အတွေ့အကြုံရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
၄။ အုပ်ချုပ်မှု/စီမံခန့်ခွဲမှုမန်နေဂျာ (ကျား) ၅ ဦး
အသက် (၃၀)မှ (၄၀)အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ် (၁၅)ရ (သို့) ဆယ်တန်းအောင် (ကျပ်တစ်သိန်းခုနစ်သောင်း)မှ စတင်ရရှိမည်။ အုပ်ချုပ်မှုအတွေ့အကြုံ ရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
၅။ ကွန်ပျူတာစာရေး (ကျား) ၅ ဦး
အသက် (၂၀)မှ (၃၀)အတွင်းဖြစ်ရမည်။ အခြေခံလစာအဖြစ် [ဆယ်တန်းအောင် (သို့)ဘွဲ့ရ] (ကျပ်တစ်သိန်းနှစ်သောင်း)မှ စတင်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကွန်ပျူတာ၊ ဖက်(စ်)အားလုံး ကျွမ်းကျင်ရမည်။
ကျောင်းဆက်တက်မည့်သူများ၊ အပင်ပန်းမခံနိုင်သူများ၊ အလုပ်ခန့်ထားမည်မဟုတ်ပါ။ နယ်ထွက်လျှင် ထမင်းစရိတ် ၂၅၀၀ကျပ်ရရှိမည်။ ခရီးစရိတ်ရရှိမည်။ အလုပ်လျှောက်ထားရာတွင် ကုမ္ပဏီမှလျှောက်လွှာဝယ်ယူလျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပြီး၊ [ကိုးတန်း(သို့)ဆယ်တန်းအောင်ကြောင်း ထောက်ခံစာ(သို့) ဘွဲ့လက်မှတ်မူရင်း/မိတ္တူ၊ အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း ရပ်ကွက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ (မူရင်း/မိတ္တူ)၊ အိမ်ထောင်စုဇယားပုံစံ (၆၆) (မူရင်း/မိတ္တူ)၊ တစ်ပတ်အတွင်း ရိုက်ထားသော လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ(၅x၅)၊ မှတ်ပုံတင်(မူရင်း/မိတ္တူ)၊ လောဘကတ်၊ ကိုယ်ရေးမှတ်တမ်းအကျဉ်းတို့ဖြင့် ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်မှ ၃၀-၃-၂၀၁၅ရက် နောက်ဆုံးထားပြီး အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း လူကိုယ်တိုင် ရုံးချိန်းအတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
နေထိုင်ရန် အဆောင်ပေးမည်။
အလုပ်လျှောက်ထားရန်လိပ်စာ
ရာဇဝတ်ခံရမှုများ (ကမ္ဘာကျော်ဓာတ်မြေဩဇာ)
၁၆ လမ်းနှင့် ခေတ္တလမ်းထောင့်၊ ပေါင်းလောင်း (၂)ရပ်ကွက်၊
ပျဉ်းမနားမြို့၊ နေပြည်တော်၊
ဖုန်း-၀၆၇-၂၅၃၀၃၊ ၂၅၀၅၃၊ ၂၅၁၀၁၊ ၂၅၉၅၅၊ ၂၂၆၂၉

ကန်ထုတ်နိုင်ကြောင်း
အောက်ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့ဝင်များကို ကန်ထုတ်နိုင်ကြောင်း အကြောင်းကြားခြင်း... (Text regarding recruitment and public information.)

ကန်ထုတ်နိုင်ကြောင်း
အောက်ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့ဝင်များကို ကန်ထုတ်နိုင်ကြောင်း အကြောင်းကြားခြင်း... (Text regarding recruitment and public information.)

နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

- ၁။ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာနသည် ချင်းပြည်နယ်၊ ပလက်ဝ လူငယ်သင်တန်းကျောင်းတွင် အဆောက်အအုံ ကိုးလုံးနှင့် လုပ်ငန်းလေးခု၊ ကယားပြည်နယ်၊ ဒီမောဆိုး ပရဟိတကျောင်းတွင် အဆောက်အအုံတစ်လုံး၊ နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ နန်းယွန်း လူငယ်သင် တန်းကျောင်းတွင် အဆောက်အအုံ သုံးလုံးနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်၊ မင်းပြာ အိမ်တွင်းမှသင်တန်းကျောင်းတွင် အဆောက်အအုံတစ်လုံး ဆောက်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းများအား ၃၁-၃-၂၀၁၅ရက် အပြီးဆောက်လုပ်ရန် မြန်မာနိုင်ငံသား ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၃၀ရက်နောက်ဆုံးထား၍ နေပြည်တော်၊ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေး ကော်မတီနှင့် ပညာရေးနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန၊ ရုံးအမှတ်(၄၂)သို့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းရန် ဖြစ်ပါသည်-
(က) ချင်းပြည်နယ်၊ ပလက်ဝလူငယ်သင်တန်းကျောင်း
(၁) အုပ်ချုပ်မှုရုံး(RC(တစ်ထပ်)(၅၀'x၂၅'x၁၂) ၁ လုံး (ရေ၊ မီး၊ မိလ္လာ၊ Apron & Drain)
(၂) တစ်ထပ်ခန်းမဆောင်(RC)(၅၀'x၂၅'x၁၂) ၁ လုံး (ရေ၊ မီး၊ မိလ္လာ၊ Apron & Drain)
(၃) ကျောင်းသား ၈၀ ဆုံနှစ်ထပ်အိမ်ဆောင် RC(၁၀၀'x၃၀'x၂၀) ၂ လုံး (မီး၊ Apron & Drain)
(၄) တစ်ထပ်စားရိပ်သာ(RC)(၆၀'x၃၆'x၁၂) ၁ လုံး (ရေ၊ မီး၊ Apron & Drain)
(၅) တစ်ထပ်စားရိပ်သာ(မီးဖိုတွဲလျက်)RC(၆၀'x၃၆'x၁၂)(၂၀'x၂၀'x၁၂) (ရေ၊ မီး၊ Apron & Drain)
(၆) ရေချိုးခန်းနှင့် ခြောက်ခန်းတွဲ ရေလောင်းအိမ်သာ RC(တစ်ထပ်) ၂ လုံး (၂၄'x၂၀'x၁၀)(၂၀'x၂၀'x၁၂)(ရေ၊ မီး၊ မိလ္လာ၊ Apron & Drain)
(၇) ခြောက်ခန်းတွဲဝန်ထမ်းအိမ်ရာ RC(တစ်ထပ်)(၁၂၀'x၃၄'x၁၂) ၁ လုံး (ရေ၊ မီး၊ မိလ္လာ၊ Apron & Drain)
(၈) ဂါလန် ၅၀၀ဆုံရေလှောင်ကန်(၁၂'x၁၀'x၇)၊ ဂါလန် ၁၆၀၀ဆုံကွန်ကရစ် ရေစင်(၁၈)အမြင့်၊ ရေသွယ်တန်းခြင်း(၁၀၀၀)နှင့် လေးလက်မ အိမ်စိတ်တွင်း တူးခြင်း
(၉) ကွန်ကရစ်တိုင်ဖြင့် လုံခြုံရေးစီးသွယ်တန်းခြင်း(၁၅၀၀)
(၁၀) ၄'x၄'ကွန်ကရစ်တိုင်ဖြင့် သွပ်ဆူးကြိုး ၁၂တန်းကာရံခြင်း(၂၀၀၀'x၆) (ဂိတ်တံခါး ၁၅'x၇'အပါဝင်)
(၁၁) ကျောင်းတွင်းကျောက်ချောလမ်းခင်းခြင်း(၁၀၀၀'x၁၂'x၉" ထ)
(ခ) ကယားပြည်နယ်၊ ဒီမောဆိုးပရဟိတကျောင်း
(၁) ကျောင်းသား ၈၀ဆုံနှစ်ထပ်အိမ်ဆောင် RC(၁၀၀'x၃၀'x၂၀) ၁ လုံး (မီး၊ Apron & Drain)
(ဂ) နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ၊ နန်းယွန်းလူငယ်သင်တန်းကျောင်း
(၁) ကျောင်းသား ၈၀ ဆုံနှစ်ထပ်အိမ်ဆောင် RC(၁၀၀'x၃၀'x၂၀) ၁ လုံး (မီး၊ Apron & Drain)
(၂) တစ်ထပ်စားရိပ်သာ(RC)(၆၀'x၃၆'x၁၂) ၁ လုံး (ရေ၊ မီး၊ Apron & Drain)
(၃) ရေချိုးခန်းနှင့် ခြောက်ခန်းတွဲရေလောင်းအိမ်သာ RC(တစ်ထပ်) ၁ လုံး (၂၄'x၂၀'x၁၀)(၂၀'x၂၀'x၁၂)(ရေ၊ မီး၊ မိလ္လာ၊ Apron & Drain)
(ဃ) ရခိုင်ပြည်နယ်၊ မင်းပြာ အိမ်တွင်းမှသင်တန်းကျောင်း
(၁) နှစ်ထပ်သင်တန်းခန်းမနှင့် အုပ်ချုပ်မှုရုံးဆောက်လုပ်ခြင်း ၁ လုံး (၁၈၀'x၃၆'x၂၄)(၂၀'x၁၆' ပေါ်တီကို)(အတွင်းရေ/မီး)အပါအဝင်
၂။ တင်ဒါပုံစံ၊ စည်းကမ်းချက်များနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုသောအချက်အလက်များကို ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၉၅၇၈၊ ၀၆၇-၄၀၉၂၂၄၊ ၀၆၇-၄၀၉၄၁၇၊ ၀၆၇-၄၀၉၄၂၁၊ ၀၆၇-၄၀၉၀၃၄တို့သို့ ရုံးချိန်းအတွင်း ဆက်သွယ်မေး မြန်းရယူနိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ
နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဓဉ္စပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀)
တရားရုံး
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၇၁
ဒေါ်ခင်လေးမူ(ငှင်း၏အထွေထွေ နှင့် ဦးဝင်းသန်း
ကိုယ်စားလှယ်စာရသူ ဦးကျော်စိုးထူး
(ခ)ကိုညီညီ
တရားလို တရားဖြိုင်
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ ၂၆x၂၇လမ်းကြား၊ ၈၃လမ်း၊ အမှတ် ၁၈၉၊ (ရီရှင်းကုမ္ပဏီမန်နေဂျာ) ဦးဝင်းသန်း(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)သို့စေရမည်။
သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ပဒေသာရပ်ကွက်၊ အကွက်(၁)၊ ဦးပိုင် ၁၆၇၊ စရိယာ ၀၃၁မ၀၂၈၀၈၊ ပေ(၄၀x၃၀)အကျယ်ရှိ မြေကွက်နှင့်မြေ ပေါ်ရှိ နံကပ်တစ်ထပ်တိုက်၊ ရေ မီးစီတာ၊ သွယ်တန်းထားသော ပစ္စည်းအစုံတို့ သည် ဟန်ဆောင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်မျိုး၏ပူးကပ်နှောင့်ယှက်လွှဲပေးခြင်းမခံရသော တရားလိုတစ်ဦးတည်း ပိုင်ဆိုင်သည့်ပစ္စည်းများဖြစ်ကြောင်း မြက်ဟကြေညာပေး စေလိုမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုချက် ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှင်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ငှင်းအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ငှင်းရှေ့နေနှင့် ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၈ရက် (၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်း လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ငှင်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ငှင်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအစီပြုလိုသည့် စာချုပ် စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။
(သခင်ရွှေ)
ခရိုင်တရားသူကြီး
ငြင်းဦးလွင်ခရိုင်တရားရုံး

SNARE SHOW
ကန်ထုတ်ကြီးပျော်ဝင်ကျွန်း
16.11.2014
5:30pm
ကျွန်ုပ်တို့ကန်ထုတ်
ဖုန်းနံပါတ်
095 ၁၀၀၀၀
GENIUS ကျွန်ုပ်တို့
TINY-ကျွန်ုပ်တို့
(HOBBY-JUNCTION SQUARE, JUNCTION MAW TIN, အပင်တန်း ရန်ကင်းစင်တန်း ကော်စင်စင်တန်း)
ကျွန်ုပ်တို့ကန်ထုတ်
ဖုန်းနံပါတ်
6500
ပထမဆုံးကန်ထုတ် ၁၀၀၀ အတွက်
ထုတ်ပြန်ခြင်းပေးစား SHARON
ကော်စင်တန်းရုပ်ပုံ

ကန်ထုတ်နိုင်ကြောင်း
အောက်ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့ဝင်များကို ကန်ထုတ်နိုင်ကြောင်း အကြောင်းကြားခြင်း... (Text regarding recruitment and public information.)

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် ယာဉ်အမှတ်စ/၇၇၃၆ Shwe Kyar Pan LT P/U (4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးညီညီ ၁၂/တကန(နိုင်)၁၅၀၉၅၆၈ (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ကန့်ကွက်အချက်ပိုင်)၊

